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UVOD 
 

 

 Istorija nije ono što se dogodilo. Istorija je ono što je 

zapisano. Najčešće je ono što smatramo istorijom delo autora sa 

političkim motivima. 

 Istorisko svedočanstvo nikada ne može biti toliko jasno da 

bi smo znali kako je to stvarno bilo, ali je zato relativno jasno 

svedočenje o onome što ljudi veruju da se zbilo. A predstava o 

onome što ljudi veruju da se zbilo mnogo je važnija od onoga što se 

stvarno zbilo, jer su postupci ljudi zasnovani na istini koja je istina 

njihovog uverenja. 
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        KO  SMO  MI,  ODAKLE  SMO  MI? 
 

 

KAKO  ZNATE  KO  JE  ISUS  HRIST? 

         A  NE  ZNATE  KO  STE  VI?  

 

U prepunoj galaksiji svetlucavih zvezda, među 

mnoštvom ljudi, čovek se ipak oseća sam. Sam sa sobom, 

prvo oseti i shvati prolaznost života i nemoć da nešto 

promeni, zaustavi jer sve pored njega mimo njegove volje 

teče. Onda se upita, ko sam ja, ko smo mi? 

 

 Odakle sam ja, odakle smo mi?  
 

Naročito posle smrti neke naše drage osobe, jer svi 

mi imamo nekoga koga više nemamo stalno se zapitamo o 

prolaznosti života, zar je moguće tako kratak život za dugu 

smrt. Nešto se buni u nama, neka neizvesnost se javlja u 

nama šta se dešava posle naše smrti. Kako smo svi ostali 

sami u mnoštvu ljudi oko nas, sami sa svojim mislima, bez 

podrške, bez prisustva drugih, bez umrlih dragih osoba za 

koje smo mislili da možemo bez njih, tek kada su otišli 

shvatili smo koliko su nam značili. Zašto nas samo sahrane 

navode da razmišljamo o smislu života, o svojoj 

prolaznosti. 

 

Zašto ne dignemo glavu i pogledamo uveče u 

nebeski svod i sami se zapitamo, pa ko smo mi?  
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 Ta unutrašnja borba čoveka, potreba da shvati 

odakle dolazimo, ima li naš život smisla, uvek će naići na 

prapočetak, ko smo, odakle smo? Svi mi nesvesno još od 

malih nogu tragamo za smislom, za nečim, za obja- 

šnjenjem, nesvesni da pratimo citat iz Biblije u kome se 

kaže: „Ako me tražite, tražite me svim srcem svojim, 

daću vam da me nađete“. Svi mi tragamo za Bogom i 

vernici i nevernici, jedni su svesni toga dok drugi nisu. U 

svakom slučaju nameće se jedno te isto pitanje. 

Ljudska istorija je previše postala stvar dogme koju 

podržavaju profesionalci u kulama od slonovače kao da su 

sve to činjenice. U stvari veći deo ljudske istorije je 

nametnut. Istorija koju izučavaju u školama počinje da liči 

na neku vrste bajke. Imamo logiku, intuiciju, naša čula.  

 Ograničiti nas naučnim putem je greška. Otišli smo 

na Mesec, šaljemo sonde na Mars, pravimo mobilne 

telefone ali nismo odgovorili na prosto pitanje. Odakle 

dolazimo? Šta bi trebali da radimo ovde? Kuda smo se 

uputili? Mi nismo još dali odgovore i ne znamo više i bolje 

od drevnih naroda koje pokušavamo da objasnimo.  

 Istraživanje teorije drevnih astronauta je 

ultimativni zadatak radi otkrivanja odakle smo došli? 
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ISTINA  JE  DA  NEMA  ISTINE! 
 

 

Nikada se niste pitali, da nismo mi možda 

isprogramirani? 

 

Upravo tako, koliko su nas uspeli isprogramirati 

da svet doživljavamo na način na koji to njima 

odgovara? Ovo je zavera svetskih razmjera! Ovo dovodi 

u pitanje same temelje onoga u što verujemo kao 

društvo. Ono što mi mislimo da znamo je tek vrh ledene 

sante!  

Gde se nalazi naša naučna misao? 

 

Fascinantno je kako su sve ono što je zapravo 

istina uspjeli sakriti u mit kako bi ljudi mislili da su to 

priče za decu.  

 

Da li su anđeli i demoni crkvene izmišljotine, 

da to ne poastoji? 

 

Ja sam pre smatrao da su anđeli i demoni tek 

crkvene izmišljotine na temelju kojih ona opravdava 

svoje postojanje (u smislu, anđeli su „good guys“ a 

demoni i vragovi su „bad guys“ i zato treba postojati 

crkva da bi nas zaštitila od njih).  

A sada tek shvaćam da su anđeli zapravo 

„humanoidna vanzemaljska bića“ a demoni „reptoidna 

vanzemalčjska bića“ i da ništa od ove bajke nije istina, 
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da se cijela naša istorija ogleda u jednom širokom, 

intergalaktičkom kontekstu i da smo mi tek jedan 

eksperiment. (Izvorno, bilo bi logično zamišljeno da 

Zemlja postane jedan intergalaktički centar razmene 

zbog svoje ljepote i posebnosti, sa jednom novom 

ljudskom rasom koja bi ostvarila najveće potencijale svih 

prethodnih vanzemaljskih rasa).  

 

Da li je moguće da mi baš ništa ne shvatamo? 

 

Mislim, uopšteno, pogledajte samo koliko su nas 

uspeli hipnotizirati da nakon dve hiljade godina, usprkos 

razvitku tehnologije, još uvijek „ne možemo“ poverovati 

da nismo sami u Svemiru koji buja životom, koji je pun 

inteligentnih i duhovno naprednih bića!! Sama logika nas 

navodi na to“'nismo sami“, uzimajući u obzir veličinu 

samo ovog našeg Sunčevog sistema, a kamoli tek naše 

galaksije ili štoviše, na hiljade i hiljade drugih galaksija.  

 

Šta bi bilo da smo samo mi jedini u 

Univerzumu?  

 

Kakav bi to bio gubitak materije kada bismo 

samo mi bili jedini životni oblici! Čemu onda sve to? 

Kad malo bolje razmislimo, u tom kontekstu je sve ovo 

što mi kao društvo radimo i čemu težimo besmisleno i 

smiješno! Zapanjujuće. Pogledajte što mi smatramo 

modelom uspeha i dosegom: zaposliti se u dobroj firmi, 

biti ugledan i uzorit građanin, raditi, imati puno novca, 

oženiti se, imati decu i umrieti a da pritom nikada ne 

saznamo ništa o svojoj pravoj prirodi, duhovnoj!!  
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I koji je smisao u svemu tome?  
 

Nije ni čudo da većini ljudi život predstavlja 

muku i besmisao! Još ako na sve to dodamo činjenicu da 

ih Reptoidi konstantno muče ratovima, siromaštvom, 

kreditima i bolestima, stvarno, ovaj život se čini kao 

potpuni promašaj. A s druge strane, postoji toliko mnogo 

toga što još nismo otkrili, toliko stvari o kojima smo 

mogli samo maštati a koje su zapravo realnost u 

Svemiru. Što je sa pojmovima koji još uvijek pripadaju 

naučnoj fantastici'? Što je sa paralelnim svemirima, sa 

istovremenim postojanjem osobe u više dimenzija, sa 

putovanjem kroz vrieme, sa istraživanjem Svemira, 

tehnologijom putovanja koja premašuje brzinu svetlosti, 

sa dugovečnošću, sa trajnim izostankom bolesti i 

neimaštine, da nabrojim samo neke?  

To su sve prirodni zakoni Svemira, ali mi smo ti 

kojima je znanje o svemu tome oduzeto i koji smatramo 

da je to „nemoguće“! Zastrašujuća je i sama pomisao na 

to koliko još toga imamo da naučimo o životu, koliko 

malo znamo o bilo čemu! 

Mi bi smo objasnili stanje u kojem se danas 

nalazimo gledajući globalno ovako: 

Kad se lepo upakovana  gomila laži uspe prodati 

narodnim masama polako i sistematski tokom nekoliko 

hiljada godina, onda se istina smatra totalnom 

besmislicom, a onaj ko je propoveda totalnim ludakom. 
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SAVREMENA  NAUČNA  MISAO 

 

 

Kako se ponaša zvanična nauka u zadnjih nekoliko   

vekova? 

 

Zvanična nauka je poslednje četri stotine godina 

okrenuta isključivo materijalnom svetu. Ona pokušava da sve 

pojave objasni uzrocima nastalim u materiji, smatrajući da 

fizički svet svoje nastajanje i postojanje zahvaljuje samo 

zakonima koji postoje u materiji. Verovanje nauke da je sve 

materija jeste i razlog što nauka zahteva samo materijalne 

dokaze za svaki oblik neke tvrdnje. Takvi dokazi se nazivaju 

„egzaktnim” (tačnim i određenim) i oni se odnose samo na ono 

što se izražava u mateiji, zapravo, na ono što nauka može da 

vidi, razume i objasni. Sve što je izvan čulnog opažanja, nauka 

ne prihvata, upravo zato što takve pojave ne može da registruje 

i objasni na način kako se čini sa materijom. 

 

Zašto nauka ovako reaguje? 

 

Nauka ovako reaguje zbog nerazvijene ljudske svesti, 

koja može da prihvati samo ono što razume i shvata. Zato sva 

naučna otkrića ne otkrivaju normalni ljudi sa normalnom 

razvijenom svešću nego pojedinci koji idu ispred svog vremena 

sa svešću koja je prevazišla vreme i prostor u kome žive. 

Poslužimo se ovakvim primerom:  da su Leonardo da Vinči i 

Isak Njutn iznenada u svojim kućama ugledali televiziski ekran 

na kome se emituje neki današnji program, oni bi, moguće u 
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panici pobegli iz kuće misleći da su to đavolova posla. Iako ovi 

naučnici spadaju među najveće naučne umove koje je 

čovečanstvo imalo, ovako bi postupali samo zato što njihovo 

tadašnje poznavanje prirodnih zakona nije bilo saglasno sa 

pojavom koju su ugledali. 

U fizičkom svetu nema takve pojave, koja nije 

usaglašena sa zakonima koji postoje u prirodi ma kako oni 

fantastično izgledali nemogućim. 

  

 

Dali nauka sada može da objasni pojmove i pojave 

koje su do skora bile neobjašnjive? 

  

Mi danas živimo u vremenu u kome je nauka u prilici 

da objasni i približi mnogo pojmova o kojima se do pre 

nekoliko decenija nije mogla ni da razmišlja. Učinjena su takva 

naučna otkrića koja i najskeptičnije materijalističke umove 

dovode u veliku nedoumicu, zbog njihovog ubeđenja da je sve 

što postoji nastalo igrom slučaja, bez delovanja jedne uzvišene, 

sveobuhvatne inteligencije. Oni postavljaju uvek pitanje, ako 

Bog postoji zašto onda ne pokaže svoje postojanje?  

 Takvo pitanje proističe iz ljudske poistovećenosti sa 

svojim materijalnim telom i svojom materijalnom okolinom. 

Mnogi ljudi veruju da sve mora da se manifestuje u 

materijalnim oblicima kakve oni poznaju.  

 Bog se ispoljava u svemu što postoji, pa i u nama 

samima. Tu istinu moramo sami da shvatimo.  

Koja je svrha Božjeg stvaranja? 
 

Svrha Božje Kreacije je evolucija svesti preko slobodne 

volje i slobodnog izbora, da bi se na određenom nivou razvoja 

shvatili pravi životni smisao i ulogu Tvorca. S takvom svešću 
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se prema njemu oseća ljubav i zahvalnost, a ne samo strah od 

velike sile koja kažnjava i nagrađuje. Uostalom, čovek mora 

sam da odluči,  da li će verovati u svog Tvorca ili ne. Vera nije 

prinuda, ona je slobodna odluka i izbor srca.  

 

Šta bi se desilo ako vanzemaljci sada posete našu 

planetu? 

Čuveni fizičar Stiven Hoking veruje da će vanzemaljci 

ukoliko posete našu planetu uništiti čovečanstvo. 

„Ako nas vanzemaljci posete, posledice će biti iste kao 

kad se Kolumbo iskrcao u Americi, što nije bilo dobro po 

Indijance”, rekao je Hoking u intervju za španski „El Pais”. 

„Takva napredna civilizacija možda nomadska, 

kolonizovala bi i osvajala svaku planetu do koje može da 

dođe”. 

Hing je istakao da bi za ljude od ključnog značaja bila 

kolonizacija neke druge planete. 

„ Sve je veći rizik da će Zemlja biti uništena nekom 

katastrofom. Zato želim da utičem na svest javnosti o značaju 

svemirskih putovanja. Ne treba gledati suviše u budućnost, 

nego treba da se skoncentrišemo na sadašnjost” rekao je on. 

Hoking odavno govori o opasnostima koje bi po 

čovečanstvo mogla da predstavlja neka inteligentna 

vanzemaljska civilizacija. U poslednje vreme podržava 

desetogodišnji projekat milijardesra Jurija Milnera koji bi 

trebalo da se bavi potragom za inteligentnim oblicima života 

vam Zemlje. 

„ Ne znamo mnogo o vanzemljcima ali zato znamo 

mnogo o ljudima”, rekao je on tada. 

„Ako pogledamo istoriju, manje inteligentni organizmi 

su u kontaktu sa ljudima uglavnom izvlačili deblji kraj, kao i 

civilizacije sa primitivnim tehnologijama. Ona vrsta koja bi 
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mogla da pročita naše poruke, može viti milijardama godina 

naprednija od nas. To znači da je daleko moćnija i možda nas 

neće smtrati ništa vrednijim od bakterija”. 

. 
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DOKAZI  O  POSTOJANJU  BOGA 
 

 

Šta mi znamo o Bogu? 

 

Pre nego što uzmemo Bibliju u ruke moramo da se 

pitamo šta mi znamo o Bogu? Prvi je korak da shvatimo da o 

Bogu ništa ne znamo. Kada to shvatimo onda dolazimo do želje 

da shvatimo šta je Bog? 

Ali kako saznati kada nauka ne proučava Boga jer nauka i 

Bog predstavljaju odvojena područja misli. Najznačajnije 

osporavanje Boga poteklo je iz nauke.. Mi mislimo da je nauka 

bez Boga hroma  a religija bez nauke slepa.. Dokle god postoje 

nauka i religija odvojene nećemo nikada saznati šta je to Bog. 

Naučna kuća je stavila zavese na svoje prozore i ne vidi 

da je preko puta nje Crkva koja je to isto uradila. 

 

Da  li se svet može objasniti samo uz pomoć nauke? 

 

Ne, kako objasniti nešto što je iznad same nauke. Nauka 

samo otkriva deo po deo nečega što već postoji, što je stvorio 

neko drugi a ne čovek. Većina naučnika prihvata naučne tvrdnje 

koje se protive zdravom razumu, staju na strani nauke uprkos 

očitoj apsurdnosti njenih teorija. 

 

Šta je nauka? 

 

Nauka je tumačenje Božjeg rukopisa u materijalnom 

svetu. Bog je stvorio svet kao skriveni proces u prirodi koji se 

izražava kroz proces otkrivanja tog skrivenog sveta koji zovemo 

nauka. 
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Da li se svet može objasniti samo uz pomoć  religije? 

 

Ne, religija vekovima ne nudi ništa novo, ušančila se u 

svoje dogmatske rovove i veru je materijalizovala u svoju ličnu 

korist.  

 

Kako onda saznati šta je Bog? 

  

Vrlo lako. Logikom, zdravim razumom. Bog se ne 

podčinjava logičnim zakonima jer je on Logos, nadlogičan, iznad 

logike, ali se logici potčinjava čovek i tako dolazi do ideje o 

Logosu. Tako smo i mi došli na ideju o Bogu. 

  

Odakle je „stigao“ Bog? 

  

Neznam ali to ne znači da on ne postoji. Ako me juri lav 

spreman sam da priznam da on postoji i ako ne znam odakle je 

došao. Ne znam gde je Bog mogu samo da prepostavim ali znam 

da on postoji. Ako na proplanku u gustoj šumi nađemo lepo 

uređenu i održavanu baštu bez korova i sa cvećem, znamo da 

postoji baštovan i ako  ga ne vidimo jer su dokazi tako očigledni. 

  

Da li postoje dokazi? 

  

Svakako ali dokazi ne dokazuju Boga nego samo upućuju 

na njega i ukazuju na njegovu egzistenciju. Mi dokazima želimo 

samo da vam dokažemo da Bog postoji a ne da vam objasnimo 

šta je Bog. Pitate se svakako kako mogu dokazati, vrlo lako jer 

sam Bog želi da ga mi upoznamo i ostavio je bezbroj tragova o 

tome. On želi da ga mi pronađemo. Zar u Bobliji ne piše:  

„I tražiće te me, i naći će te me kad me potražite svim 

srcem svojim i daću vam da me nađete.“ 
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 Mi smo pronašli dokaze da Bog stvarno postoji. Mi smo 

sve dokaze pronašli u Bibliji koje smo upoređivali sa realnim 

činjenicama koje postoje u svetu.  

  

Ko je pisao Bibliju? 

 

Ako verujete u Bibliju svakako se nameće pitanje ko je 

pisao Bibliju? Bibliju je pisao sam Tvorac preko nekih njemu 

odabranih ljudi. Prvi se javlja jevrejski istoričar Mojsije koji je 

živeo pre 2300 godina a piše šta se događalo pre 4500 godina. 

Otkud on zna kako je nastao kanjon reke Kolorado najveće 

svetsko čudo u prirodi koje se desilo pre 4500 godina. Kako on 

zna da se desio neki potop ogromnih razmera. Ako sumnjamo u 

ovo što je Mojsije napisao u Bibloji, nauka sada dokazuje da je to 

sve tačno.  
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KANJON  REKE  KOLORADO 

 

 

Zašto je kanjon reke Kolorado dokaz da je Bibliju 

pisao sam Tvorac? 

 

Jedan od najvećih dokaza da je Bibliju pisao sam 

Tvorac preko jevrejskog istoričara Mojsija jeste kanjoj reke 

Kolorado kao najveće čudo prirode. Nalazi se na lokalitetu 

četiri američke države. Dugačak je 400 kilometara, širok 15 do 

30 kilometara a dubok 1500 metara. Spušta se sa severa prema 

okeanu, ima prirodan pad i nailazi na ogromnu planinu 

dugačku 400 kilometara. Voda umesto da zaobiđe tu planinu 

ona ide pravo kroz nju i pravi kanjon dubok 1500 metara. 

Nauka je sada na ovom primeru dokazala da je zaista bio potop. 

 

Kako je to nauka dokazala da je postojao potop?  

 

U Americi je eksplodirala planina Sveta Helena 18. 

maja 1980. godine. Grad Akima sa nekoliko desetina hiljada 

stanovnika zbrisan je sa lica zemlje. Planina je skliznula u 

jetero Spirit i podugao se nivo vode koji je za nekoliko sati 

produbio kanjon dubok 150 metra. Znači nije tačno da je za 

produvljivanje kanjona Kolorado trebalo 70 miliona godina, to 

je moglo da se desi za nekoliko sati. Da bi se produbio kanjojn 

od 1500 metra možete zamisliti kolika je voda trebala da bude. 

Zar to nije ono što je Mojsije pisao o istinskom potopu.  
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FOSILI 
 

 

Zašto su fosili dokaz? Šta su ustvari fosili? 

 

Drugi vrlo važan dokaz o postojanju Boga jesu fosili. 

Fosili su okamenjeni ostaci iz prošlosti koji se nalaze isključivo 

u stenama. Da bi se živi organizam pretvorio u fosil ono mora u 

jednoj sekundi da bude zatrpano, da bude hermetički zatvoreno 

da bi došlo do okamenjavanja. 

Danas je to nemoguće uraditi, danas ne nastaju fosili. 

Postoje bezbroj primeri da je fosilizovano celo krdo od 

nekoliko stotina krava u Švajcarskoj, ili u Austriji gde je 

fosilizovano, okamenjeno u jednoj pećini preko stotinu 

medveda. To znači  da se desila neka velika katastrofa koja ih 

je u trenu zatrpala.  

U Americi za nekoliko stotina godina izumrlo je 65 

miliona bizona, ali ni jedan nije fosilizovan, nije se desila 

nikakva katastrofa. Strućnjaci su izračunali da su se oni 

konzervirali na – 105 stepeni jer je naišla neka velika i hladna 

voda koja se u trenu zaledila. 

Još jedna potvrda da je postojao potop o kome je 

Mojsije pričao u svojoj knjizi Postanja. 

Na Aljasci i severnom polu pronađene su naslage uglja 

debljine 400 metra, nafta je pronađena u mnogim pustinjama, 

znači da je Mojsije govorio istinu kada je tvrdio da je cela 

Zemlja bila bujna vegetacija, tropske šume na Severnom polu i 

Aljasci. U pustinji je takođe bujao život koji je nestajao i 

stvarali su se fosili i formirala se nafta.  

Nađene su ribe koje su u svojim utrobama imale male 

ribe. Znači da su žive zatrpane. Pronađeno je bezbroj riba kod 

kojih su peraja podignuta uvis što znači da su žive zatrpane. 
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Kada riba ugine peraja spadnu i nisu podignuta. U Sibiru su 

pronađene mnoge životinje u njihovim stomacima je bilo 

tropsko bilje koje nije stiglo da se dezintegriše, raspadne. Na 

Himalajima je nađena ajkula, u Žarkovu kraj Brograda kit, kod 

Kikinde fosil mamuta. 
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OTISCI  BOŽJIH  PRSTIJU 
 

 

 Kako je to Bog namerno ostavio otiske svojih 

prstiju? 
 

Šta znači epohalno otrkriće Roberta Džetra doktora 

fizike? Bog je namerno ostavio svoje otiske prstiju da bi smo 

mi mogli po tome da otkrijemo da on postoji i da deluje. On se 

setio da pod mikroskop stavi najplemenitiju stenu u prirodi, a 

to je bio granit od koga se prave nadgrobni spomenici. Shvatio 

je da se granit ne pravi, i da nikada više ne može da se napravi 

nekakvom evolucijom. Jednostavno on je podloga u Zemlji na 

kome se stvaraju i uzdižu sve ostale stene. 

On je praktično baza za sve ostale stene. Kada je stavio 

granit pod mikroskop video je zarobljen gas polonijum koji je u 

granit ostavio svoj trag.  

 

U Bibliji piše da je Bog svet stvorio u tren. Gde je 

dokaz za tako nešto što piše u Bibliji? 

 

To je tvrdio Mojsije da Bog stvara u tren. Neko je 

morao da ubaci polonijum u granit da bi ostavio trag i svoj 

otisak za generacije koje će imati mikroskop i moći će da 

shvate da postoji Tvorac. 

 Zamislite da sada u vodu ubacimo vitamin C i da se 

zamrznu mehurići u vodi Ne postoji toliko jak zamrzivač, nego 

nauka i tehnologija na današnjem stupnju nije sposobna da to 

uradi. 

Nauka to danas ne može da uradi ali je Bog to mogao, 

kao da je namerno ostavio trag svog prisustva da bi smo ga 
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pronašli i shvatili da On postoji. Granit i Zemlja su nastali 

trenutno, to je koncept stvaranja koji je zasnovan na 

Mojsijevom izveštaju koji je on zapisao u knjizi Postanja u 

Starom Zavetu. 
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               BIBLIJA 
 

 

Mnogi su odbacili Bibliju kao beznačajnu 

kolekciju beskorisnih bajki, legendi i predanja, zašto? 

 

 To je velika greška, to je urađeno prerano jer 

njena vrednost leži daleko izvan granica nauke. Ona se bavi 

konceptima koji se mogu analizirati u laboratoriji. Bavi se 

mnogim pitanjima na koje nauka ne može da odgovori. 

Dakle, nauka ne može da odgovori o tome kako se 

univerzum ponaša i kako se stvari odvijaju unutar 

univerzuma. To jest, ona ne može istinski da objasni 

fundametalno pitanje postojanja. Da li je moguće da su 

zanemarene stranice Svetog Pisma koje zapravo nude 

precizan uvid našeg porekla? Ako je tako mi se ne 

nalazimo ovde slučajno.  

 

Moramo sebe da vidimo kao deo Tvorčevog 

plana. 

 Mora postojati namera, neka prava svrha, našeg 

postojanja. Ta namera može se jasno videti baš u Bibliji. 

Ljudi su stvoreni prema obličju svog Tvorca. Ali suprotno 

Bibliji pojavilo se nešto novo što negira i samu Bibliju ako 

se tumači bukvalno. Ako se shvati da je Biblija pisana 

metaforama onda se ima sasvim drugojačije mišljenje i to 

je nešto potpuno novo u istoriji Crkve. Na pitanje o 

vanzemaljcima ne samo da je odgovoreno, već je to i 

dobro. Mislim da je glavna promena u mišljenju i 

nepromenljivom stanju. To je razbijena viševekovna 

dogma. Zašto?  



 22 

 

Hoće li to imati negativne posledice?  
 

Naravno. Da li to menja nešto? Naravno. Hoće li 

promeniti religiju ili verovanje u Boga? Zašto bi? Sada 

ćemo pomeriti samo verovanje sa Boga na Tvorca. Možda 

se Crkva samo prestrojava i hoće da zauzme što bolju 

poziciju u ovome ako bude neko veliko saopštenje o 

vanzemaljskom životu. Tada će se ljudi okrenuti ka svojim 

religijskim vođama. Zbog instrukcija o ovome, kako da se 

postave, bilo da su Hrišćani, Jevreji, Muslimani, Hindusi. 

Ako bi otkrili vanzemaljski život onda bi Crkva reagovala 

verovatno kao što se radi i sa ostalim informacijama, 

iskoristila bi ih u svoju korist. Ono što bi pronašli da je Bog 

stvorio inteligentni život na najrazličitije načine onda ne 

možemo isključiti Boga. Postavlja se samo pitanje kako bi 

takav dokaz uticao na ljudsku duhovnost ili na mnoge 

religijske institucije.  

 

 Šta bi se desilo sa knjigom Postanja?  
 

Knjiga Postanja gleda na svemir sa stanovišta Zemlje. 

Mi gledamo Sunce, mi gledamo Mesec, mi gledamo zvezde. 

Tako da je shvatanje da je Zemlja samo jedna plavičasta tačka 

u tom ogromnom svemiru, samo proširila našu interpretaciju 

Postanja. Ne bi se promenila suština Hrišćanstva koja uči da 

spasenje dolazi kroz Isusa Hrista koji je izgleda zemljanin. 

Hrišćani misle da su prilagodili Galileja, Darvina pa zašto ne bi 

i vanzemaljce?  

 
Da li su nam vanzemaljci ostavili neku 

poruku?  
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Vanzemaljci su bili svesni da će jednog dana 

razvoj doseći visoko naprednu tehnologiju i oni su nam 

želeli ostaviti iza sebe neku poruku, vrstu tajne šifre, koju 

treba razotkriti i da ta generacija koja će shvatiti ili bi 

trebala shvatiti šta se uistinu događalo u prošlosti, mislim 

da smo mi ta generacija. Jesu li nam ostavili tajnu šifru.  

 

Šta je to tajna šifra ? 

 

Jesu a to je metafora. Biblija je pisana putem 

metafora. Biblija otkriva vanzemaljsko poreklo našeg 

sveta. Ako jeste, zašto? Je li nam to test, da li možemo 

videti i shvatiti nešto što nam je bukvalno ispred nosa. 

Možemo li šifru shvatiti sami. Je li to bila, jednostavno 

komunikacija sa nama. Ili nas pripremaju kroz shvatanje 

Biblije za dan kada će se vratiti.  

 

Na koji način su nam vanzemaljci ostavili 

poruku ?  
Vanzemaljci su koristili neke odabrane ljude iz 

ljudske populacije za širenje njihovih poruka. Oni su i 

pisali Bibliju preko njih. Istorija je puna ljudi koji su 

delovali nakon kontakta s onim što su oni tvrdili da je 

vanzemaljac, božansko ili natprirodno biće. Abraham, 

Muhamed, apostol Pavle su opisivali kako su bili 

nadahnuti Božjom posetom. Mojsije, Konfućije i 

legendarna kambodžanska ličnost Preah Pisnokar su rekli 

da su upoznali neobične posetioce koji su im preneli 

moralne kodekse i filozofije. Bog ih je izabrao zbog 

čestitosti njihove vere. Bog je izabrao te ljude da budu 

vođe, ljudi su poštovali te vođe. A narod je znao da su to 
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božji ljudi. Te vizije nisu bile božanske one su zapravo 

bile posete vanzemaljaca za koje su naši preci mislili da 

su vizije, ali one to nisu bile.  

 

Koji je najpoznatiji primer iz Biblije ? 

 

 Možda je najpoznatiji primer čovekovog 

primanja određenih upustava od vanzemaljskog izvora 

može se pronaći u priči o Mojsiju. Prema biblijskoj knjizi 

„Izlaska“, Mojsije prvi put susreće Boga u obliku gorećeg 

grma. Na tom mestu mu je rečena njegova misija: Izbaviti 

jevrejski narod iz ropstva u Egiptu i dovesti ga u 

„Obećanu zemlju“. Kasnije, na planini Sinaj, kad je 

sigurno doveo Jevreje u pustinju, predano mu je Deset 

zapovesti, zakone koje je Bog dao čoveku. Na kraju su ti 

moralni kodeksi postali temelj jedne svetske religije. Ali 

po nama se taj susret može tumačiti ne samo kao 

božanski nego i vanzemaljski susret. Prema Starom 

zavetu Mojsije se popeo na planinu Sinaj. Citiram, „Oni 

videše Boga Jevrejskoga pod njegovim nogama Zemlju.“ 

Mojsije opisuje Zemlju viđenu iz svemira. Citat glasi, 

„Tad ugledah celi krug zemaljski“. Ovde on opisuje kako 

je Zemlja okrugla. U to vreme sigurno se nije znalo da je 

Zemlja okrugla. Mogu li velika umetnička dela, muzika, 

književnost i religija da budu dar čovečanstvu od drugih 

svetova, od vanzemaljaca. Ako jesu, zašto te darove 

vanzemaljci nisu lično predali čoveku nego su 

komunicirali preko ljudskih posrednika?  
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KAKO  SE  ČITA  BIBLIJA? 
 

 

Sada kada znamo da je Bibliju pisao sam Bog preko 

nekih njemu odabranih ljudi, da vidimo kako se čita Biblija jer 

čitati je ovako bukvalno sigurno nećemo ništa razumeti. 

Prvi je Isak Njutn smatrao da se u Bibliji nalazi 

skriveno proročanstvo o ljudskoj istoriji. Skriveni tekst Biblije 

kodiran je jednom vremenskom vrstom vremenske brave. Ona 

se nije mogla otvoriti dok nije pronađen komjuter, ali ne ovaj 

današnji, nego neki mnogo bolji i savršeniji. 

Postoji prava Biblija ispod Biblije. Biblija nije samo 

knjiga. Ona je kompjuterski program. Ona je prvo uklesana u 

kamen, zatim rukom napisana na svitku pergamenta, najzad 

štampana kao knjiga čekajući da je susrignemo pronalaskom 

komjutera. 

 

Da li je Biblija kodirana tako da otkriva događaje 

koji će se desti nakon što je napisana? 

  

Zapanjujuća je činjenica da je Biblija kodirana tako da 

otkriva dogođaje koji su se desili nakon što je napisana. Mislim 

da će Bog dozvoliti sa pronalaskom komjutera da se dekodira 

ono što je najvažnije za ljudski rod.  

Mi nismo stručnjaci za komjutere, mi ne znamo da 

dešifrujemo Bibliju, samo smo upotrebili elementarno znanje iz 

logike, i shvatili da je Bog pisao Bibliju kroz metafore. 

 

Biblija je pisana metaforama. 
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ROĐENJE  ISUSA  HRISTA  U  ŠTALI! 

 

 

Zašto se Isus Hrist rodio baš u štali? 
 

Istoriska je činjenica da se Isus rodio u Vitlajemu u 

štali. Postavlja se pitanje zašto baš u štali a ne u nekoj maloj 

čistoj siromašnoj kućici ako već ne u dvorcu. Najčistiji među 

nama rodio se u prljavštini. Staja istinska staja, kuća je 

životinja koje izlaze na jednu lepu mirišljavu livadu pune lepog 

i šarenog cveća, Popasu to cveće i prerade ga u izmet. Nije se 

Isus slučajno rodio u štali.  

 

Kakvu nam je to poruku poslao Bog? 

 

Zar nam Bog nije dao jasnu poruku. Zar svet nije jedna 

velika štala gde ljudi samo žderu i balegaju? Zar ono što je 

najsvetije, najleoše, najčistije, najbožanstvenije duhovni život, 

odbacuju zarad gomilanja materijalnih dobara. Preobraćuju sve 

što je sveto u materijalni izmet. Zatim  legnu na gomilu tog 

materijalnog izmeta i uživaju u životu. 
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KRŠENJE  ISUSA  HRISTA  NA  RECI  

JORDAN 

 

 

Da li je Isus grešnik, zašto se odazvao na Jovanov poziv? 

      
Jovan poziva grešnike  da se okupaju na reci Jordan pre 

nego što će da se pokaju. Priznaje li Isus tim činom da je 

grešnik. Prorok je „propovedao krštenje pokajanja za 

oproštenje grehova“. Ko je dolazio njemu priznao da je grešnik, 

ko dolazi da se kupa oseća da je prljav. 

Taj ritual vuče korene  iz daleke prošlosti mnogo pre 

Jovana Krstitelja, kada su mnogi narodi da bi umilostivili svoje 

bogove prinosili žrtve. Žrtve su ubijane na različite načine, a 

jedan od načina je utapanje u vodu. Onaj koji umire radi 

spasenja drugih je dostojan novog života. Krštenje je simbol 

preporođaja 

 Isus je tada stajao na početku jedne nove epohe svoga 

života, upravo svog pravog života. Zagnjuriti ga u vodu značilo 

je kod njega njegovu odluku da umre, ali u isti mah i njegovo 

ubeđenje da će vaskrsnuti. Ne ulazi on u reku da spere 

nečistoću, nego da bi označio da počinje njegov drugi život i da 

će njegova smrt biti samo prividna. 

. 
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GALILEJSKOO  JEZERO 

 

 

Šta je sa onima koji nemaju vere? 

 

I na lađi one vetrovite noći na Galilejskom jezeru, Isus 

je zaspao na krmi. Najedanput je nastala oluja, talasi su bili 

toliko veliki da je pretila opasnost da se lađa prevrne. 

Preplašeni učenici koji su bili sa Isusom na lađi probude Isusa 

uzvicima: Učitelju spasi nas. Zar ne mariš za nas? Isus ustade i 

vetar stade i more se smiri. Potom ljutito uzviknu učenicima: 

Zašto ste se uplašili, maloverni? Kako nemate vere? Gde vam 

je vera? Zaključak je da svi koji imaju vere ne boje se ničega, a 

oni koji se boje bilo čega i bilo koga nemaju vere.  
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SMOKVA  IZRAEL 

 

 

Zašto je Isus rečima osušio smokvu? 
 

Sada sledi metafora o prokletoj smokvi. Može da se 

ubroji u Isusova čuda jer je Isus rečima osušio smokvu. Jednog 

dana vraćalući se iz Vitanije u Jerusalim, Isus ogladni. 

Ugledavši kraj puta jednu smokvu, priđe njoj i ne nađe ništa do 

samo suvo lišće. Isus se naljuti na smokvu i prokle i smokva se 

odmah osuši. Smokva je Izrael, stara judejska religija koja ima 

samo još lišća, nepotrebnog i nekorisnog od obreda i 

ceremonija, lišće koje je osuđeno da se osuši ne davši nikome i 

ničemu hrane.  Isus je bio gladan pravde, koji je gladan ljubavi, 

tražio je u tom lišću sočnih plodova milosrđa i svetosti. Nije ih 

našao. Izrael nije utolio svoju glad, nije postigao ono čemu se 

nadao.  

 Sada se ne može očekivati ništa više od tog starog 

drveta na kome ima još lišča, ali koje je neplodno, neka se 

osuši navek. Plodove će dati drugi narodi. Tri godine Isus 

propoveda Judejcima i pomišlja da ih napusti da se drugima 

obrati s Radosnim Glasom. Dugo je čekao da vidi da li će taj 

izopačeni i verolomni narod moći da se spase. Od Judejaca se 

može očekivati još samo dve ukrštene grede na kojima će 
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BOŽJI  UM 
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                      ŠTA  JE  POLJE?  
 

 

Da li se sva prošlost i budućnost nalaze u 

Polju? 

U hologramu (polju) bi smo mogli da pronađemo i 

prvi susret Kleopatre i Cezara, jer u principu sva prošlost 

i implikacije koje se odnose na kompletnu budućnost 

takođe se nalaze nerasklopljene u svakom malom 

području vremena i prostora koje sačinjavaju polje 

(hologram). 

 

Da li je svest čovečanstva jedna? 

 

U univerzumu u kojem su sve stvari beskonačno 

povezane, sve svesti su isto tako uzajamno povezane, 

negde duboko svest čovečanstva je jedna. Svi su ljudi 

međusobno povezani u holografskom poretku.  

Svest sadrži celinu objektivne stvarnosti, čitavu 

istoriju biološkog života na planeti, svetske religije i 

mitologiju, i dinamiku krvnih ćelija i zvezda. Takva je 

priroda duboke povezanosti koja postoji među svim 

stvarima u holografskom univerzumu. 

 

Da li je atom objekat ili je energija? 

 

Ovaj svet je napravljen od atoma. Ali atom nije 

objekat kako nauka veruje, mi mislimo da je atom 

energija, izgleda kao talasi energije a ne delići objekta. 

Zamislite da hoćete da promenite fizičku građu našeg tela 
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ili sveta, morate promeniti energiju u kojoj ta materija 

postoji. 

Da bi smo lakše shvatili da se podsetimo šta je 

Ajnštajn rekao: polje koje povezuje sve zajedno, je ono 

što se zove agencija za upravljanje česticama. Ako hoćete 

da promenite atom, morate promeniti energiju u kojoj se 

atom nalazi. Znači radi se o Polju u kome se atom nalazi.  

 

Šta je Polje? Od čega je ono sačinjeno? 

 

Šta je Polje i od čega je ono sačinjeno u kome se 

nalazi atom. 

 Polje je sačinjeno: 

 Od električne energije. 

 Magnetske energije.  

 Dve energije čine ono što zovemo Polje u kojoj se 

nalazi atom. Polje odnosno te dve energije drže sve atome 

zajedno. Znači ako promenite električno polje prome- 

nićete način na kako se atom ponaša. Isto tako ako 

promenite magnetsko polje, menjate atom. To nauka zna 

danas i to nije ništa novo.  

 

Koji organ u vašem telu proizvodi najače 

električno polje? 

 

Ako sve ovo znamo onda se postavlja pitanje koji 

organ u vašem telu proizvodi najače električno polje u 

vašem telu? Naš svet je napravljen od električne i 

magnetske energije. Da se vratimo opet organu, to je srce, 

to je ono gde imate osećanje.  
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Srce stvara talase električne i magnetske 

energije u vašem telu. Da li ti talasi mogu da menjaju 

vaše telo i vašu svest? 

 

To je ustvari stvaranje talasa električne i 

magnetske energije u vašem srcu koja menja vaše telo i 

menja vašu svest ali vi to ne morate ni znati jer ste samo 

imali osećaj. Godinama smo čitali po raznim hramovima, 

manastirima ono što su ostavljali naši preci u svojim 

tekstovima, jezicima njihovog vremena. Sokirali smo  se 

saznanjem da su oni još tada to razumeli. Da se vratimo 

opet srcu. Ljudsko srce proizvodi najače električno i 

magnetsko polje u telu. Nekada smo mislili mozak, 

mozak stvarno proizvodi ali srčano električno polje je 100 

puta jače od moždanog. Srčano magnetno polje je 5000 

puta jače nego moždano magnetno polje. Naše srce 

proizvodi polja koja menjaju naš svet i menjaju naše telo.  

 

Da li verovanje može da menja naš fizički svet, 

da menja materiju? 

 

Verovanja menjaju te magnetske talase. Ono što 

verujete o sebi, što verujete o svom svetu, o svojoj vezi sa 

Bogom. To je kreiranje, stvaranje onoga što se dešava na 

ovom svetu, upravo sada. Verovanja menjaju naš fizički 

svet verovanja menjaju materiju. 

 

Koji jezik razume Božanska Matrica? 

 

Moramo govoriti jezik koji Božanska Matrica 

razume. A nauka nam to ne može reći. To dolazi iz naše 

prošlosti, iz naše kulture, iz naše istorije. Od onih koji su 
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naučili da koriste taj jezik već hiljadama godina. Upravo 

ono što mi radimo sada mi učimo šta je radio Isus, i šta je 

veliki učitelj rekao o ovom jeziku. Jer je isto da li 

govorite o budističkoj, hindu, hrišćanskoj, predhri- 

šćanskoj tradiciji, sve nam govore da postoji Polje 

Energije a mi imamo jezik da koristimo to polje.  

Da zatražimo mi moramo govoriti Polju Božanske 

Martice jezikom koji polje prepoznaje. Polje ne 

prepoznaje naš glas, ono prepoznaje snagu našeg srca. 

Naše srce, mi imamo osećanja, ono stvara električne 

talase, magnetske talase. To je jezik koji Polje 

prepoznaje. Dakle kada stvorite osećaj u vašem srcu, kao 

da je vaša molitva već uslišena. To stvara električne I 

magnetske talase koji donose taj odgovor vama. 

Srce svakog dana šalje signale vašem mozgu kako 

da se ponaša. Ako doživite stres, to je jedan signal koji 

vaše srce šalje mozgu, a vaš mozak šalje stresne 

hemikalije vašem telu. Ako vaše srce doživljava 

saosećanje, radost, ljubav, zahvalnost šalje druge signale 

vašem mozgu. 

 

Kako nas uči današnja nauka? 

 

Nauka traži od nas da verujemo da je prostor 

prazan i da nema ničeg između vas i mene. Oni traže od 

nas da verujemo da misao, osećanja, emocije, verovanja 

nemaju uticaja na naše telo ili naš svet. Mi sada znamo da 

to nije istina da su to krive pretpostavke. Da li smo mi 

pasivni posmatrači ili moćni stvaraoci. Vi sada znate da 

ste moćno biće, moćni stvaralac, ako izaberete da koristite 

vašu moć. A to je moć bazirana u vašem srcu. Moć 

ljudske emocije. Da se podsetimo, mi imamo beskrajnu 
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moć, protiv koje ni jedna zemaljska sila nema ni 

najmanjeg značaja.  

Vi niste više ograničeni zakonima biologije i 

fizike onako kako znamo te zakone danas. U svakom 

ljudskom srcu je moć da stvara u ovom univerzmu. Da 

imate ljubav i da negujete ono što izaberete i želite ta moć 

je već u vašem srcu. Morate osećati osećanje, kao da se 

već desilo, tako da Božanska Matrica može da vam da 

ono što jeste, što je vaše osećanje upravo prepoznalo. 

Morate najpre osećati. Pitanje se postavlja na kraju da li 

vi ovo možete koristiti u svom životu? Možete li videti 

kako uz moći ljudskih emocija više niste žrtva stvari koje 

se dešavaju u ovom svetu, 

 

Dali su kvantne mogućnosti Polja statične ili 

postoje kao talasi energije? 

 

Naučnici nam kažu da kvantne mogućnosti postoje 

kao talasi energije. Talasi se skupljaju i šire, dolaze i 

odlaze. To su mogućnosti vašeg života, dolaze i odlaze. 

Vaše blagostanje, vaš savršen posao, dolazi i odlazi. Zato 

jer su talasi uvek u pokretu. Ako talasi ne dolaze i odlaze, 

stoje u mestu.  

 

Šta je stvarnost?  Na šta se zasniva naš svet? 

 

Taj stojeći talas je stvarnost. Naša verovanja u 

našem srcu proizvode stojeće talase. Ono što verujete u 

vašem srcu su stojeći talasi.  

Svi smo mi stvaratelji stvarnosti. Ali suština je da 

mi možemo stvoriti samo ono u šta verujemo u našim 

srcima. Dolazi vreme nove nauke koja se zasniva na 
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verovanju. Ako je svet zasnovan na našim verovanjima, 

onda je pitanje, šta verujete o sebi samima. 

Kakav uticaj ima materija od koje je vaše telo 

napravljeno, na materiju od koje je napravljen naš svet. U 

konvencionaljnoj nauci se tvrdi da nema nikakvog uticaja 

naše telo na spoljni svet. Oko svakog srca postoji polje 

enegije. Nauka kaže da u prirodi, polje oko ljudskog srca 

širi se mnogo, mnogo kilometara od mesta gde vaše srce 

zapravo postoji.  
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EMOCIJE  I  DNK 

 

 

Kakav uticaj imaju naše emocije na DNK našeg 

tela? 

 

Kada je spirala DNK opuštena vi ste zdravi, imate 

snažan imunološki sistem. A kada je spirala DNK 

stegnuta, vaš imunološki sistem će pasti, on zapravo pati. 

Vaši DNK nivoi su niski. Postavlja se pitanje kakv uticaj 

naše srce ima na DNK našeg tela. DNK je dvostruka 

spirala. Šta je ovde važno? Da shvatimo da će neke naše 

emocije opustiti spiralu, neke emocije će je skupiti 

(zgrčiti), stegnuti. Šta se dešava ako promenimo način 

kako osećamo u našim srcima, kakav uticaj ima na DNK. 

Kada smo ljuti, besni to utiče na našu spiralu DNK koja je 

stegnuta, zgrčena i naš imunološki sistem je jako nizak i 

podložni smo da se razbolimo. Ako smo radosni, veseli, 

bićemo zdravim jer je naš imunološki sistem jako visok 

jer je spirala DNK opuštena. Sada smo svesni pozitivnih 

emocija, zahvalnost, poštovanje, ljubav, saosećanje. U 

prisustvu ljutnje, ljubomore, mržnje, besa, frustracije, 

DNK je zbijena, kruta. 

I sve što su ljudi činili, bilo je da imaju osećaje. 

Imali su osećanja i promenili su DNK u svojim telima. 

 

Da li možemo sada sami sebe da izlečimo? 
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.Kako da ne, ako imamo pravo osećanje duboke 

ljubavi, poštovanja, pravo verovanje u svome srcu, 

promenićete DNK u svom telu, promenićete imunološki 

sistem, promenićete nivo hormona – DNK. Promenićete 

svoj život. 

Ljudska emocija, proizvodi učinak, koji prkosi 

konvencionalnim zakonima, fizike u odnosu prema 

prostoru i vremenu. To znači da mi možemo stvarati 

osećaje u našim telima, i kada imamo taj osećaj mi više 

nismo ograničeni zakonima fizike, kakve znamo te 

zakone fizike danas. Mi više nismo ograničeni zakonima 

biologije kao što poznajemo te zakone danas. Da 

izvedemo neki zaključak.  

Osećanje menja DNK u našim telima. 

DNK menja materiju sveta. 

DNK menja fotone (sastavne delove svetlosti) od 

kojih je naš svet napravljen. 

Osećanje menja materiju. 

Kada srce ima osećanja, zahvalnosti i poštovanja, 

to menja DNK a DNK menja materiju našeg sveta. A 

kada srce ima ljutnju, mržnju, ljubomoru, bes to menja 

DNK na drugi način i utiče na naš svet. 

Da izvedemo neki zaključak do sada rečenog.  

 

Da li vi imate moć u vašem telu koja može da 

utiče na svet izvan vašeg tela? 

 

Vi imate moć unutar vaših tela koja utiču na svet 

izvan vašeg tela. Osećanja utiču na vaše zdravlje suprotno 

važećim zakonima fizike i biologije.  

Šta je čudo? Čudo je je samo dok ne razumemo 

nauku, a onda više nije čudo već postaje tehnologija. 
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Polje Energije kome se obraćamo je ogledalo, ogledalo 

koje reflektuje naše osećanje koje doživljavamo u 

trenutku. 

Dakle ako je naše verovanje da naše izlečenje 

treba da se desi, ili da naša nova ljubav će nam doći 

jednog dana ili novac u banci. Polje će nastaviti 

reflektovati, jednog dana, jednog dana, jednog dana, zato 

što je otvoreno, nema završetka, nema ishoda, nema 

zaključka. To Energetsko polje je Božanska Matrica, je 

polje u kojem se ogleda sada, ne u budućnosti, ne u 

prošlosti, ovaj trenutak.  

 

Ako nešto izaberemo da doživimo u našem 

životu, da li moramo prvo da osetimo u našim 

srcima? 

 

Dakle, ono što izaberemo da doživimo u našim 

životima, moramo prvo osetiti u našim srcima, kao da se 

već desilo. Da nisu ovo izmišljotine današnjice neka se 

vratimo malo u prošlost i pogledajmo šta se peva u 

manastirima, šta to pevaju indijanci. Pa Indijanci tako 

stvaraju kišu, u manastirima se dešavaju izlečenja.  

Gde je problem? Zato što zapadna nauka kaže da 

naša verovanja i naša osećanja i naše emocije nemaju 

uticaja na svet izvan naših tela. A to nije tačno. 

 Mi dokazujemo da ljudska DNK ima direktan 

uticaj na naš fizički svet. 

Ljudske emocije menjaju DNK koja menjaju 

fizički svet.  

A to se dešava jer postoji polje koje povezuje sve 

zajedno. To Polje možemo nazvati eterično polje ili Etar. 

Nauka još uvek neće da prizna da Polje postoji mada su 
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već urađena neka istraživanja i nauka ipak tvrdi da polje 

postoji i ima mnogo imena za to Polje.  

Neko ga naziva Kvantni Hologram.  

Neko ga naziva Umom Prirode. 

Mi bi smo ga nazvali Božji Um.  

Neko ga naziva jednostavno Polje ili Matrica, zar 

onda nije bolje božanska matrica. Sve imena za isto 

Polje. Najlakše ga je razumeti ako zamislite kao mnogo 

niti energije koje ga prepliću, kao neku ribarsku mrežu. 

Kada bi smo mogli to videti ali naučnici nisu to videli a 

znaju da postoji.  

 

Da li mi komuniciramo sa Hologramom kroz 

Polje ljudskog mozga. Da li to Polje povezuje vaš 

unutrašnji i spoljni svet? 

 

Svi znamo da su niti energije u našem mozgu 

neuroni koji prave mrežu u ljudskom mozgu. Izgleda vrlo 

slično nitima Matrice Svemira. I sada se postavlja pitanje 

da li mi komuniciramo sa ovim Poljem Energije 

Univerzuma kroz ovo Polje Energije ljudskog mozga. To 

Polje Energije, ta Božanska Matrica sadrži celi svemir. 

To je most vašeg unutrašnjeg sveta i vašeg spoljnog 

sveta. Ona povezuje ta dva različita sveta.  

To je razlog zašto vaše misli, osećanja, emocije, 

verovanja, molitve iznutra, imaju uticaja na svet izvan 

vašeg tela. To Polje je kao ogledalo koje reflektuje u svet 

oko nas ono što stvaramo u svetu unutar nas. To se može 

najbolje videti kako se se leči neka bolest koja se sama 

povlači, kako se fizički svet menja. Da niko nije ni 

dodirnuo bolseni organ..  
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IZUZETAN  NOVI  POGLED  NA 

REALNOST 
 

 

Postavi se pred činjenicu kao malo dete i budi 

spreman da se odrekneš svake prethodno zamišljene ideje 

i u koji god i kakav god ambis te priroda vodila pokorno 

je sledi inače nećeš naučiti ništa. 

 

Da li možete lako da promenite verovanje neke 

osobe? 

Ljudi su bolesno zavisni od svojih verovanja. 

Osoba čije verovanje pokušavate da promenite ponaša se 

kao zavisnik. Zbog toga su brojni, najveći pomaci i 

napreci civilizacije najpre bili dočekivani strašnim 

odbijanjem. Mi smo toliko zatrovani svojim verovanjimai 

zaista se ponašamo kao zavisnici kada neko pokušava da 

nam otme moćni opijat naših dogmi. A pošto je zapadna 

nauka nekoliko stoleća posvetila ideji neverovanja u 

paranormalno, ona se neće tako lako odreći svog 

ubeđenja.  

Mi smo srećne ruke jer smo oduvek znali da je 

svet više od onoga što je opšte prihvaćeno. 

Predlažen vam da pogledate univerzum uz pomoć 

holografskog sistema, stižete do drugojačijeg pogleda, do 

drugojačije realnosti. A ta druga realnost može vam 

objasniti stvari koje su do sada bile naučno neobjašnjive: 

paranormalne pojave, sinhronicitet, očigledno značajna 

koincidencija događaja.  
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HOLOGRAM 

 

 

Šta je to hografski princip.? 

 

Da bi smo oslobodili moć, da bi smo oslobodili 

silu ove Božanske Matrice u našim životima, prvo, 

moramo razumeti kako radi. Moramo naučiti da 

govorimo jezikom emocija koje to polje koristi. Ali prvo 

da vidimo šta je to holografski princip, to je način na koji 

priroda, kreira ogromne promene, vrlo, vrlo brzo.  

Definicija holograma je da “Svaki fragment 

(komad) uzorka, reflektuje, održava sadržaj celog 

uzorka.” Svaki komad, nevažno kako mali je refleksija 

celog uzorka (originala). Zašto ovo govorimo? Ovo je 

važno jer vi i ja smo holografski u svemiru.  

 

Da li se unutar nas nalazi celi svemir? 

 

Da unutar nas nalazi se celi svemir, živi celi 

svemir unutar nas. I unutar svake ćelije vašeg tela celi 

svemir živi uutar svake ćelije vašeg tela. Da to malo 

pojasnimo jer je isuviše teško za razumevanje. Ako je 

ovo recimo ceo svemir i isečemo ga na pola opet imamo 

ceo svemir. Ako svaki deo presečemo opet na pola opet 

imamo celi svemir u četiri dela jer je to hologram. Znači 

svaki komad nevažno koliko je mali sadrži celu sliku.  
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Šta se dešava ako napravimo i najmanju 

promenu na originalu? 

 

Šta se dešava ako napravimo malu promenu na 

originalu na jednom mestu, makar i najmanju. Gde vidite 

promenu. Pa svakako svuda. Znači mi sami smo uzorci 

ovog sveta, Univerzuma. Ako izaberemo izlečenje sa 

jezikom koji ova matrica prepoznaje u našim telima, 

doćiće do izlečenja.  

 

Da li je i molitva hologram? 

 

Kada napravimo taj izbor sa jezikom srca a ne 

uma, to se mora desiti. Zašto je molitva toliko važna? 

Zato što je i ona hologram. Ako pošaljete svoju molitvu 

ona ne putuje nigde ona je već tamo. Vi stvarate molitvu 

u vašem srcu a molitva je već tamo. Naše telo je 

holografsko. 

 

Kako se zove ta nevidljiva mreža energije koja 

povezuje sve? 

 

Naučni dokazi o nevidljivoj mreži energije koja 

povezuje sve. Možemo joj dati ime BOŽJI MATRIX-

KVANTNI HOLOGRAM ili samo „POLJE“. U Kosmosu nema 

praznog prostora. Odnedavno je nauka dokazala da 

postoji neobjašnjivo polje energije koje je živo, 

inteligentno, pulsirajuće, materijalni svet je samo jedan 

njegov oblik! Komunikacija sa ovim poljem može se 

postići bilo šta od izlečenja, poslovnog uspeha, stvaranje 

nove ljubavne veze pa sve do prestanka rata, bilo šta pa i 
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sama komunikacija sa Tvorcem ali treba znati neke 

preduslove kako se ta komunikacija zaista postiže. 

 

Koji jezik ovo Polje razume? 

  

Ljudska osećanja su jezik koji ovo polje razume i 

putem koga materijalizuje stvari u realnosti. 
 Fizičari nam danas kažu da se u energetskom polju 

o kome pričamo, u kvantnoj energiji već nalaze svi 

mogući ishodi budućnosti, naprimer prestanak ratova, 

iskorenjivanje bolesti. Ali i obrnuti loši ishodi. Sve su to 

već postojeći scenariji budućnosti, ali niko zaista nezna 

šta će se  sutra desiti i pored svih naučnih otkrića. 

 

 Šta to utiče na ovo polje i prevodi ga u 

realnost? 

Naša osećanja (vera) su šifre koje utiču na ovo 

polje i prevode ga u realnost, stvarne materijalne 

predmete. O tome je govorio čak i otac kvantne teorije 

Maks Plank, ovo polje zvao je MATRIX.  

 Sada dolazimo do glavne teme. SRCA: U srcu se 

na bazi iznetih činjenica stvara neko od sledećih osećanja.  

Mržnja. 

Tuga 

Radost. 

Saosećanje.  

 

Zašto molitve vernika obično ne uspevaju? 

 

Srce je ključ cele ove priče. Srce ima daleko 

najače magnetno i električno polje i tako snažno može da 

utiće na “Božanski matrix”, zato molitve vernika obično 
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ne uspevaju, jer idu iz svesti, iz glave, nema osećaja iz 

srca, već samo reči, molbe iz mozga! 

 

Zašto nauka ovo ne objasni ljudima da znaju 

kakvim moćima raspolažu? 

 

Zašto nauka nije posvetila punu pažnju ovome. 

Zašto su svetski mediji prepuni raznih gluposti, zabave i 

slično. Da bi se pažnja skretala sa pravih problema, 

recesije nezaposlenosti ali znamo da svet vode Vladari iz 

senke kojima nije u interesu da vi budete kao čovek sve 

drugo nego samo nemi pasivni posmatrač onoga gde nas 

oni vode. Da budete uplašeni i da ne saznate nikada za 

moći kojima raspolažete i možete da promenine svet oko 

sebe, da njih najurite. 

 

Kakav je stav zauzeo Ajnštajn? 

  

Ajnštajn nije prihvatio ove očigledne dokaze, već 

ih je zvao jeziva nauka. Što i ne čudi kada se danas zna da 

je on bio samo puki glumac vladara iz senke i radio je 

naravno u njihovom interesu. Nije imao stvarno tu naučnu 

težinu koju su mu pridavali i ako danas važi za simbol 

nauke dvadesetog veka. Prava veličina je bio Tesla koji 

nije bio u službi vladara iz senke. Tesla i Ajnštajn nisu se 

naučno slagali. Tesla se mediski zataškavao a i danas se 

to čini, dok je Ajnštajn fokusiran stalno i ako praktično 

nema nikakvog samostalnog naučnog otkrića. Tesla nije 

nikoga kopirao kao Ajnštajn.  
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Šta dokazuje ekseriment iz Ženeve iz 1997. 

god? 

Sada želimo da vas upoznamo sa jednim 

šokantnim fenomenom “kvantne veze” Eksperiment iz 

Ženeve od 25.- og Jula 1997. godine uzburkao je naučni 

svet. Jedan foton (čestica svetlosti) naučnici su podelili na 

pola i dobili dva fotona. Stavili su ih u specijalnu mašinu i 

udaljili su jedan od drugog 22,5 kilometara. Šta god da su 

radili sa jednim fotonom reagovao bi i drugi. Isto bi se 

ponašali i ako su bili odvojeni. Iznećemo objašnjenje 

malo kasnije da bi ste to shvatili da se prvo još malo 

upoznamo sa materijom koju izlažemo. 

 

Ko je prvi zvanično potvrdio da postoji 

hologram? 

 

1986. god. Američke vazduhoplovne snage izvele 

su eksperiment i zvanično potvrdili da kvantni hologram 

postoji, što su i objavili u poznatom časopisu “Nature”. 

Ali je vest bila marginalizovana, sve do današnjeg dana, 

praktično od svih svetskih medija jer sve medije drže 

Vladari iz senke. Ovo naučno otkriće je toliko 

revolucionarno da okreće celu nauku naglavačke, što 

naravno ne dopuštaju Vladari iz senke. U školama se i 

dalje uče Ajnšatajnove bajke o “Velikom prasku” itd. 

Dok je Teslino učenje, koje sve ovo potvrđuje o čemu 

govorimo, naravno takođe marginalizovano. Ista priča 

važi već decenijama za sva naučna otkrića, iz medicine 

gde dominira farmacetska industrija i naravno da lekovi 

koji su efikasni ne smeju da se proizvide jer nema zarade 

za vladare iz senke koji drže sve to u svojim rukama.  

 



 47 

 

 

 

DA  LI  SU  NAŠA  TELA  

SAČINJENA  OD  KVANTNE  ENRGIJE? 
 

 

Koja je to sila koja drži sve te čestice od koje 

smo sačinjeni? Da li je to svesnost?  

 

Ono što znamo i nudimo kao odgovor je da smo 

sačinjeni od kvantne energije. Naučnici su nam govorili 

da smo mi mali delići kvantne energije. Znači da te male 

kvantne čestice mogu činiti čudesne stvari. Naučnici 

kažu da ta čuda nemaju ništa sa vašim životom. Mi smo 

saćinjeni od tih čestica. Da li nam one pokazuju naše 

mogućnosti, naše potencijale. Mi možemo činiti sve to 

što čine te čestice. To je zasnovano na tome šta mi 

verujemo da je istina. 

 Ne šta mislimo u našim umovima, već šta 

osećamo u našim srcima. A to je velika razlika. 

Ne um, nego srce. Koja je to sila koja drži sve te 

čestice od koje smo sačinjeni. Ta sila se zove svesnost. 

Svesnost je to što drži te čestice zajedno. Svesnost 

organizuje čestice u vašem telu, i u ovome svetu. Otac 

kvantne teorije bio je Max Planck. On je izjavio da 

materija našeg sveta ne postoji na način koji mislimo da 

postoji. Postoji sila spolja koja drži sve zajedno, u našim 

telima i u našem svetu. Rekao je: „Moramo pretpostaviti 

iza te sile postojnje svesnog uma i inteligentnog uma. Taj 

Um je Matrica (matrix) sve materije. Rekao je da postoji 

energija, Polje Energije, koja drži sve zajedno.  
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VEROVANJE 
 

POZIV  NA  VERU 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 49 

 

 

 

VERA  U  BOGA 
 

 

 Šta je dovelo do rascepa unutar religija? 

 

Čovek je oduvek imao veru u Božansko 

postojanje. Zato su i nastale različite religije koje su 

davale svoja objašnjenja vere. Pojedine velike religije 

imaju verske postavke o čijoj logičnosti nije dopuštena 

rasprava. Te religije praktično svoja učenja nameću kao 

jedinu istinu, koja mora da se prihvati, u protivnom se 

ostaje grešan nevernik. Mnogi ljudi se, tražeći logičnost u 

veri, sa takvim zahtevima nisu se slagali, što je dovelo do 

rascepa unutar religija i svađa unutar i između Crkvi. Zato 

su kroz istoriju nastali rasholi, nastale su mnoge sekte, 

verski ratovi i progoni. 

 

Koji je cilj Crkve kao institucije? 

  

Kada smo započeli duhovno traganje, javlja se 

prirodna potreba da se na takvom putu dobiju logični 

odgovori. To je zahtev našeg razuma. Svest duhovnog 

tragaoca može da se uzvisi, proširi samo pod uslovom da 

postoje objašnjenja koja razum prihvata kao logičana. 

Religija koju obuhvata nerazumljivu mistiku kod vernika 

može jedino da izazove strah od Više Sile. A to i jeste cilj 

crkve koja je uvek delovala u interesu vladajuće klase da 

drži vernike u neznanju i poslušnosti.  
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 Šta je svrha ispravne vere? 

 

Tragalac kome su dostupna jasna objašnjenja na 

pitanje „zašto“ i „zbog čega“ postaje vernik koji će 

osećati ljubav i poverenje prema svome Tvorcu. Razvoj 

ljubavi prema Tvorcu i celokupnoj Njegovoj Tvorevini 

jeste svrha ispravne vere i razlog našeg postojanja.  

 Današnje religije propovedaju da je Bog oličenje 

ljubavi. Da li je baš tako? Pojedine religije tvrde da se 

ljudi samo jednom rađaju na Zemlji i da postoji samo 

jedan život na zemlji kada se stiču „zasluge“ koje 

određuju kakav će biti večni život u drugom svetu. Ako 

živimo samo jednom na Zemlji, kada se odlučuje i kakav 

će nam biti večni život, zašto Bog koji je oličenje ljubavi, 

nije olakšao takav život? 

 

 Zašto su crkve uvele dogme (pravila)? 

 

Za nas postoji dilema. Da li veru treba staviti 

ispred razuma ili razum (1) ispred vere, to jest, da li 

verovati u Boga i ako nije jasno da li on postoji, ili da 

pokušamo da razumom objasnimo Boga. 

Takvu dilemu su hrišćanske crkve odlučile da reše 

uvođenjem dogme (pravila), po kojoj je ispravno samo 

ono što kaže crkva. 

Vera je izraz potrebe ljudskog bića za Bogom. 

Naime, vera je zahtev ljudske prirode. Potreba za Bogom 

nastaje iz osećaja koje Božanska Klica usađena u duši 

šalje mentalnoj svesti. Svest ljudi manje izraženog ega 

otvorenija je za prijem impulsa u vidu osećaja iz duše, a 

time i veću potrebu za Bogom. 
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Zašto se vernici svih religija kljanjaju Bogu? 

 

Vernici svih religija ne znaju šta je Bog a ipak mu 

se klanjaju. Oni su samo marionete u rukama tradicije i 

navike. Oni samo imitiraju svoje očeve i pradedove. To 

što oni kažu nije njihovo, pozajmljeno je od sveštenika, 

porodice, škole.  

 

Ko je napisao vaše molitve kojima se obraćate 

Bogu? 

Vaše molitve je napisao neko drugi pre hiljadu 

godina. One nisu deo vašeg bića, nisu deo vas. One ne 

nose vašu ljubav, u njima ne kuca vaše srce. Vi ne znate 

kome se obraćate. Ima li nekoga sa druge strane ili ne. U 

toj knjizi odakle ste uzeli molitvu piše da On postoji. U 

njoj je rečeno ako se pomolite dobićete odgovor. Da li ste 

dobili odgovor? Pitanje je pozajmljeno, odgovor je 

pozajmljen, molitva je strana jer je od nekog drugog, 

odgovor je stran.  

 

Koliko su ljudi na Zemlji jaki u svojoj veri ? 

 

 Karl Marks je pozajmio ateizam od drugih da 

Bog ne postoji, od Epikura i drevnih materijalista. 

Komunistički svet, a to je skoro pola planete, je verovao 

u to pozajmljeno gledište do skora. Pre toga svi su bili 

teisti verovali su u Boga. Kako su nekada bili teisti, da li 

su to neki drugi ljudi ili su to isti odjednom postali ateisti. 

Ništa nije bilo njihovo već su samo prihvatili nešto tuđe a 

ne svoje, jer nisu mislili svojom glavom i nisu imali svest 

o tome šta se događa. Svi su oni bili izmanipulisani. 

Rusija je bila sedište hrišćanstva, Rusi su bili najveći 
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pravoslavni hrišćani u svetu. Ruska Pravoslavna Crkva je 

bila pravoslavni Vatikan. 

 

 Šta se desilo sa ovim hrišćanima? 

 

 Oni su jednostavno nestali pa su došli neki drugi 

ili su to jedni te isti. Postali su svi ateisti. Malo kasnije 

isti ti preko noći nisu više ateisti nego su sada teisti i svi 

veruju u Boga. Oni su u oba slučaja bili lažni i ovo što su 

sada i to je takođe lažno.  

 Prvo su im nametnuli veru, zatim oduzeli, pa 

opet naturili. Bog postoji, pa Bog ne postoji, pa opet Bog 

postoji. Šta je sledeće?  
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MOLITVA 
 

 

Šta je to zaista molitva?  
 

Molitva bila glasno izgovorena ili ne predstavlja 

komunikaciju sa Bogom, višom silom. Univerzumom ili 

onime šta mi nazivamo božanskim izvorom. Prosto 

rečeno, kada se molite, vi se povezujete. To je način da se 

mi kao ljudska bića povežemo i da razvijamo vezu sa 

Izvorom. Ova veza može pozitivno uticati na naše živote 

na mnogo više nivoa. 

          Najveći broj religija saglasno je u tome da postoji 

jedan iskonski izvor koji se brine o vama, bez obzira na to 

ko ste vi ili u kakvim životnim okolnostima se nalazite. 

Bog želi da vam odgovori i da zadovolji vaše potrebe, ali 

takođe želi da dobije povratni odgovor, potrebno je da 

postoji dvosmerna komunikacija, jer se veoma trudi da 

vam pomogne. Čak i ako uopšte ne verujete u višu 

božansku silu ili niste pripadnik neke vere, zašto se 

nebiste Bogu bar zahvalili, mada niste svakako svesni 

kome se zahvaljujete. Molitva vam omogućava da 

ostvarite vezu sa nečim što možda ne vidite, ali što zaista 

postoji. 

 

Zašto se mi molimo? Šta tražimo? 

  

Kada se molimo, mi tražimo da se spojimo sa 

božanskim izvorom i da osetimo njegovo prisustvo u 
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svome srcu. Nije važno šta izgovarate, već se tu više radi 

o vašoj spremnosti da se posvetite činu molitve, koja vam 

dopušta da sopstvene vibracije uzdignete na što viši 

duhovni nivo.  Blagostanje koje iz toga nastane je 

izuzetno dok uzlet energije prožima vaše telo, a osećaj 

radosti ispunjava vaše srce. 

. Molitve drugih verskih grupa su u vidu muzike i 

pesme, dok neki ponavljaju svoje zahteve uz brojanice. 

Budisti takodje upotrebljavaju odnos sa Bogom kroz 

meditaciju. 

 

Da li će kroz molitvu Bog doći do vaše svesti?  

 

Bez obzira na koji se način molite važno je samo 

da počnete. Nemojte brinuti zbog načina na koji to radite 

ili zbog dužine molitve dok još počinjete. Nemojte se 

mučiti oko pronalaženja pravih reči za molitvu, Bog se na 

vas neće ljutiti čak i ako nemate šta mnogo da kažete. 

Samo se molite, zahvaljujte i počnite da komunicirate sa 

božanskim izvorom.To je trenutak u kome vi treba da 

izrazite svoje brige i sve ono što doživljavate i osećate u 

svome životu. Kroz molitvu, izvor će doći do vaše svesti, 

uma i vaše duše. On želi vašu ljubav. Ipak, ljubav 

predstavlja najviši oblik vaše pohvale. Previše ljudi se 

moli samo onda kada žele da im Bog pomogne da reše 

svoje  probleme. Pokušajte da se ne molite samo onda 

kada nešto želite. Molite se samo da biste se javili Bogu. 

Ne dobijamo uvek ono što želimo, ali uvek dobijamo ono 

što nam je potrebno. Ne budite naivni, to tako ne 

funkcioniše da tražite pare i dobijete pare. Dobićete 

knjigu koja će vam dati ideju kako da dođete do para ili 

će u vaš život ušetati iznenada neznanac i promeniti sve.  
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OPRAŠTANJE 

 

  

Koju sposobnost ima sam čin opraštanja? 

 

„Bože oprosti mu on ne zna šta radi“. Čin 

opraštanja je sam po sebi moćan. On ima sposobnost da 

isceli i preobrazi. Sigurno ste čuli izreku „oprosti i 

zaboravi“, ali je nemojte prerano odbacivati. Mnogi od 

nas i dalje pokušavaju da zaborave, da potisnu,  ili da ne 

razmišljaju o nečemu što nas je u prošlosti povredilo. 

Živimo u nadi da će se naše srce samo isceliti i da će sva 

loša osećanja samo izbledeti. Nažalost, nažalost ovakav 

pristup ne funkcioniše uvek. Ako se zasnivaju na ljutnji ili 

preziru prema drugima kao i prema sebi, emocije počinju 

da se pogoršavaju na vibracionom ili energetskom nivou.  

 

Da li negativne emocije mogu da ostave trag na 

vaše fizičko, mentalno, emocionalno i duhovno stanje? 

 

Ako ste u prošlosti bili povredjeni i držite se 

negativnih emocija, one mogu ostaviti traga na vaše 

fizičko, mentalno, emocionalno i duhovno blagostanje. U 

psihološke posledice spadaju depresija, napetost, 

uznemirenost i stres. Pored toga mogu biti ugroženi vaš 

kardiovaskularni, digestivni, mišićni  i nervni sistem. 

Neki ljudi se ovih osećanja drže nedeljama, mesecima, 

godinama ili u najozbiljnijim slučajevima do kraja svog 

života. Ljudi obično moraju da okrive nekog. I tako oni se 
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navikavaju na život ispunjen besom, bolom, i ljutnjom i 

ogorčenošću. Oni preuzimaju karakter te energije, i 

negativne emocije postaju ono što oni jesu. Kada bi se sva 

ova osećanja uklonila, ko bi oni bili ? 

S obzirom na to da mi predstavljamo energiju, 

završavamo tako što se držimo ovih emocija bola i ljutnje. 

Prirodni zakon da „slični privlače slične“ nas uskladjuje 

na specifičnim vibracijama. Mi privlačimo druge ljude 

koji imaju iste probleme.  

 

Šta to znači curenje duše? 

 

Ovo je još jedan primer iscrpljivanje energije, koji 

mi nazivamo, curenje duše. Mnogi od nas ne mogu da 

zamisle da oproste nekome ko je prouzrokovao takav 

fizički, mentalni ili emotivni bol, posebno kada smo 

duboko povredjeni. Donoseći svesno odluku da to 

učinimo i da se oslobodimo patnje, mi započinjemo 

proces isceljivanja. Kada oprostimo, možemo ponovo da 

volimo sebe i da započnemo vibraciju na višem nivou dok 

će naše srce privlačiti ljubav. Zar ne biste umesto bola i 

negativnosti radije to privukli u svoj život? Svi smo mi 

pre ili kasnije bili povređeni, ali mnogi od nas dopuštaju 

istim ljudima da ih iznova i iznova povređuju.  

 

Dali smete da dozvolite da vas neko stalno 

iznova povređuje? 

 

To je začarani krug. Ako vas neko stalno 

povređuju to će najverovatnije  formirati naviku 

negativnog ponašanja koje će u vašoj glavi i vašem scru 

iznova i iznova odigrava i ublažava. Vi morate da 
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prekinete taj nezdravi ciklus. Ako u svom srcu ne mozete 

da oprostite, vi rizikujte da stvorite dugoročnu patnju i da 

uđete u konflikt sa svojom dušom ili sami sa sobom.  

 

Šta se dešava sa vama kada ne želite da nekome 

oprostite zato što vas je vređao? 

 

Smatramo da ljudi misle da na neki način štite 

sebe tako što ne opraštaju. Vi tako blokirate put svoje 

duše i evoluciju ka iskustvima i prilikama u novom 

duhovnom životu. Opraštanje je u potpunosti stvar izbora. 

Ono obavezno ne podrazumeva oslobodjenje ljudi od 

odgovornosti za njihove postupke to je stvar 

oslobodjavanja bola koji u sebi nosi vaša duša.  Bez 

obzira na to da li neki zaslužuju ili ne zaslužuju da im 

bude oprošteno, samo se setite da to radite zbog sebe. 

Kada zaista oprostite vi sebi dajete moć da prestanete da 

se osećate kao žrtva. Počinjete da se oslobađate osećanja 

da se neko ogrešio o vas, a vaša sposobnost da volite i 

verujete se obogaćuje, dok se emocije bola i ljutnje tope.  

 

Šta se dešava sa vama kada ste nekome 

oprostili? 

 

Sad vi posedujete snagu posle praštanja da sami 

sebe iscelite, uklonite probleme iz prošlosti koji su vas 

sputavali, i da živite životom potpune slobode. Da 

zaključimo: „Oprostite znači osloboditi zatvorenika i 

otkriti da ste taj zatvorenik bili vi“. Mislite da treba da ste 

neki veliki um da zaključite ovo. Ne veliki umovi 

razgovaraju o idejama, prosečni umovi razgovaraju o 

događajima, sitni umovi razgovaraju o ljudima.  
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VERA JE MOĆ 
 

 

Koliko moći možemo da imamo ako verujemo? 

 

Pitanje glasi, koliko moći zaista imamo, da 

promenimo naš svet, da promenimo naše živote, da 

promenimo naša tela. Koliko moći? Verujete da zaista 

imamo, pitanje koje postavljamo sebi, ko smo mi, da li 

smo stvarno moćni da promenimo sebe i svet oko nas?  

 

Dali smo mi samo pasivni posmatrači ili aktivni 

učesnici koji imaju moć da menjaju sebe i svet oko 

sebe? 

Da li smo mi samo pasivni posmatrači svega što se 

dešava sa nama i oko nas i samim tim mi smo nemoćni da 

nešto menjamo. Ili smo mi aktivni učesnici, koji  imaju  

moć da mogu  menjati sebe i svet oko nas. I ovo je velika 

misterija, i polemika u jeziku nauke, jesmo li jedno- 

stavno posmatrači? Pasivni posmatrači u ovom svemiru, 

gledajući svet kako prolazi. Ili smo moćni stvaraoci, kao 

što su religiozne i spiritualne tradicije uvek govorile.  

 

Ako smo moćni stvaraoci, da nismo možda 

zaboravili kako iskoristiti našu moć? 

 

Jesmo li zapravo moćni stvaraoci koji su 

zaboravili kako koristiti našu moć. Ovo je veliko pitanje, 

koje je postavljeno od naučnika već četri stotine godina. 
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Zahvaljujući verovanju u nauku mi smo mislili da je 

Univerzum započeo davno, i da smo mi došli relativno 

skoro i da smo mi u suštini, nemoćne trunke prašine u 

Univerzumu. I nakon što odemo, Univerzum nikada neće 

znati da smo bili ovde. Ali smo promenili mišljenje 

dolazeći do novih saznanja kroz istraživanja koja radimo 

godinama. Univerzum je započeo davno, mi sno došli 

relativno skoro ali mi smo moćni stvaraoci koji menjaju 

naš svet i menjaju Univerzum dok živimo naše živote.  

 

Albert Ajnštan je verovao da mi ne utičemo na 

Univerzum. Šta ako je pogrešio? 

 

Albert Alnštajn je verovao u prvu ideju, da smo 

zrnce prašine koje ne utiče na Univerzum. Ajnšajn je 

rekao: „Mi živimo u svetu koji postoji nezavisno od nas 

ljudi, koji stoji ispred nas kao velika večna zagonetka“ 

delimično pristupačan našem uvidu u tu misteriju i 

razmišljanju“. On veruje da ćemo biti srećni ako 

razumemo čak i malo kako Univerzum radi. Ali profesor 

John Wheeler fizičar koji radi na Princeton Univerzitet, 

živ je još uvek, kaže sasvim suprotno i mi se sa njim 

slažemo. On kaže: „Mi ne bismo mogli ni zamisliti 

Univerzum koji nas ne sadrži, jer to je delo nas koji 

posmatramo Univertzum.“ To čini Univerzum onakvim 

kakav jeste. To je čin nas koji posmatramo svet oko nas. 

Mi smo deo Univerzuma koji još nije završen. Univerzum 

je nepotpun. Ali mi smo sićušne čestice Univerzuma koji 

gleda u sebe i gradi sebe. To znači da mi ne kontrolišemo 

Univerzum, ne namećemo svoju volju Univerzumu. Mi 

samo učestvujemo. Zajednički stvaramo. Svakako se 

pitamo zašto nikada nismo pronašli najmanju česticu 
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materije. Možda nikada nećemo pronaći ivicu 

Univerzuma.  

Ali su naučnici izgradili ogromnu mašinu 

CYCLOTRON. Ubrzivač čestica. Uzeli su malu česticu 

materije, i ubrzali su je do brzine svetlosti, skoro. Razbili 

su je o drugu česticu. Tako da je mogu razbiti u mnogo 

delića. Mislili su da će unutra pronaći krajnju, najmanju 

česticu materije i nikada je nisu pronašli. Uvek je bila još 

manja i to je razlog zašto nećemo pronaći ivicu 

Univerzuma. 

 

Da li Mesec deluje na organski svet na Zemlji? 

 

U Univerzumu svaka viša sila deluje na nižu kao 

nadmoćnija, ali svaka niža koristi višu sa svoju energiju 

ili „hranu“. Tako naprimer, Mesec hrani se svim 

organskim životom na Zemlji i privlači životnu energiju 

živih bića. Iako je niži na skali od Zemlje, on svojom 

gravitacijom privlači sva zbivanja organskog sveta. Kada 

bi Mesec iznenada stao ili nestao, sav život bi na Zemlji 

stao. Mesec deluje na organski svet ali i sve ostale planete 

našeg sunčevog sistema, ali Mesec je najuticajniji jer je 

najbliži. Slično kao što Zemlja koristi uticaje ostalih 

planeta sunčevog sistema, i sunčev sistem je pod uticajem 

galaksije. Univerzalna ili Božanska svest se deli na svako 

svesno biće koje postoji u svim svetovima. 
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VEROVANJE 
 

 

Moć da promenimo naša tela i svet oko sebe na 

čemu se zasniva? 

 

Naša dugogodišnja otkrića dokazuju da moć da 

promenimo naša tela i da promenimo naš svet je 

zasnovan na onome što mi zovemo verovanje. Naše 

verovanje o tome šta je stvarno a da odbacimo ono što je 

nestvarno. Mi živimo naše živote, zasnovane na onome 

što verujemo o našem svetu. O nama samima, našem 

svetu, jedni drugima, našim ograničenjima, našim 

sposbnostima. Mi živimo naše živote zasnovane na našim 

verovanjima. Sada se normalno pitamo odakle ta 

verovanja dolaze. Ta verovanja dolaze od toga šta nam 

drugi ljudi govore. Verovanja dolaze od toga šta nam 

istorija govori, šta nam nauka govori. Šta naša kultura, 

porodica, prijatelji nam govore. 

 

Šta ako nauka, istorija greše, ili neki od izvora 

informacija koje dobijamo nisu tačni? 

 

 A šta ako svi oni greše ili neki od njih? Šta ako 

mi živimo naše živote u verovanjima drugih ljudi koja su 

netačna? Sada bismo izveli zaključak da naša moć 

verovanja je moć, prava i beskonačna moć za koju ni 

jedna zemaljska sila nemaju najmanjeg značaja. Mi smo 

sigurni da vi imate moć unutar sebe na koje ni jedna 
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zemaljska sila nema ni najmanji značaj. Da li je to 

moguće? Da li ste čuli o čudima, svakako ste čitali ili 

videli na televiziji. Za mnoga čuda u Indiji znate, hodanje 

po vatri, stajanje na jednoj nozi mesecima. U svim 

primerima oni prave čuda zbog svog uverenja. To su 

primeri moći unutar nas. To su retki primeri a šta ako 

postanu svakodnevni! To je čudo verovanja, mi 

postavljamo pitanje ko smo mi? 
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VEROVANJE  JE  ŠIFRA – ZAKON. 
 

 

Ako znamo da u Polju (Hologramu) postoje 

razne mogućnosti, ko neku od tih mogućnosti prenosi 

u stvarni naš materijalni svet? 

 

Za početak držaćemo se teorije oca kvantne fizike 

Max Plancka da postoji Polje energije. Dolazimo do 

zaključka da je verovanje šifra (zakon) koji uzima to polje 

energije u kome se nalaze razne mogućnosti, i prevodi to 

polje, te razne mogućnosti u stvarnost ovog sveta. Znači 

da u tom polju sve mogućnosti već postoje. Sada zavisi 

samo od vas u kakvu mogućnost verujete da bi ste je 

preneli u stvarni vaš materijalni svet.  

U kvantnoj energiji, u bezbroj kvantnih 

mogućnosti već sve postoji. Postoje sva rešenja između 

zaraćenih strana, nastavak rata ili mir.  Svi stepeni patnje, 

svi stepeni radosti.   

 

Kako se bira neka od mogućnosti koje već 

postoje u hologramu? 

 

Sve eventualne mogućnosti već postoje samo 

zavisi od vas koju ćete mogućnost izabrati, odnosno u šta 

ćete verovati. Ako ćete verovati u zdravlje, pobedu nad 

bolešću vi ćete biti izlečeni, ako verujete u mir, mir će se 

desiti, ako verujete da ćete naći pravu ljubav ona će se 

sama pojaviti. 
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Šta sada u najboljoj nameri nepravilno 

radimo? 

 

Šta sada mi radimo? Sa našim umom, mi ulazimo 

u te mogućnosti. Mi zamišljamo naše lečenje, mi 

zamišljamo mir između zaraćenih strana. Mi zamišljamo 

našu savršenu vezu. Mi zamišljamo obilje našeg života 

našim Umom, i tako mi zaključavamo te mogućnosti u 

mestu. I od toga neće biti ništa. Zašto?  

 

Šta treba stvarno da radimo da se neka od 

naših izabranih mogućnosti ostvari? 

Tek sa našim srcem, mi dajemo toj mogućnosti 

život, mogućnost da se ostvari. Mi vidimo sliku u našem 

umu, ali tek kroz osećaj u našem srcu činimo ga stvarnim.  
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UJEDINJENJE  MISLI  I  EMOCIJA 
 

 

Kako najlakše shvatiti šta je verovanje?  

 

Verovanje je ustvari čvrst savez ili još bolje 

rečeno ujedinjenje misli i emocija. Ali kako se dešava to 

ujedinjenje? Sada treba da definišimo Misli i Emocije. Da 

počnemo prvo od energije u našem telu, svi znamo da 

postoje čakre u našem telu. Misao se dešava u gornjim 

čakrama. Emocija se dešava u kreativnom centru, u nižim 

čakrama.  

 

Koliko postoje vrste emocija? 

 

Mi mislimo da postoje samo dve vrste emocija. 

 Ljubav i strah.  

Ljubav i suprotnost ljubavi. Dakle, kad mislimo, 

misao je u našem umu. Mi napajamo tu misao, mi dajemo 

našoj misli život. Kroz ljubav ili strah koje postavljamo u 

misao, i kada to činimo mi stvaramo osećaj. I sada 

možemo da napravimo i definiciju osećanja. 

 

Pomoću vere smo došli do suštine molitve. To je 

osećanje. Šta je osećanje? 

  

Osećanje je ujedinjenje, brak emocije i misli. Ono 

što mislimo o mogućnosti, i naša ljubav ili naš strah od te 

misli. Ono što mislimo mi to i postajemo.  
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Gde se dešavaju osećanja? 

 

Ono što je najvažnije, osećanja se ne dešavaju u 

umu, već u našem srcu. U središnoj čakri se to dešava.  

 

Koja je razlika između osećanja i emocija? 

 

Mržnja, 

Tuga, 

Radost, 

Saosećanja koja se nalaze u nama to su osećanja, 

to nisu emocije.  

Da se samo podsetimo emocije su ljubav i strah.  

Da bi imali mržnju, tugu, radost, saosećanje, 

moramo imati misao, i zatim ljubav ili strah za tu misao 

koja stvara ta osećanja. 

 

Šta prevodi kvantnu mogućnost koju 

zamišljamo u fizičku realnost našeg sveta? 

 

 Dakle naše verovanje prevodi kvantnu mogućnost 

koju zamišljamo u fizičku realnost našeg sveta. Verovanje 

je ono što prevodi te mogućnosti u atome našeg sveta.  
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ČOVEK  KAO  ENERGETSKO  BIĆE 

 

 

Šta je čovek? 

 

Čovek je kombinacija dve sile. 

 Jedna je kosmička, energija, životna sila.  

A druga je sila svesti, energija nazvana mentalna sila. 

 Kada se delovanje ove dve sile uravnoteži, život 

teče bez ikakvih problema.  

 

Zašto se ispoljava bolest kod nekih ljudi a kog 

nekih ne? 

Kod ljudi niže duhovne svesti ne postoji takva 

ravnoteža i zato se ispoljavaju bolesti.  

 

Odakle dolazi kosmička energija,  sila? 

 

Kosmička sila dolazi iz Univerzuma i ona pokreće 

i održava sve oblike života na zemlji. Kada ona prestane 

da deluje nastupa trenutna smrt tela. 

 

Odakle dolazi mentalna energija,  sila’ 

 

Mentalna sila svesti nastaje u umu (razumu) i 

formira se u atomskoj strukturi i molekulima mozga.  
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Koliko nivoa energije imaju ljudska bića? 

 

Ljudska bića imaju pet nivoa energije koje 

međusobno koegzisiraju u rasponu od najgrublje do 

nasuptilnije. Tih pet nivoa energija funkcionišu kao pet 

omotača ili tela ljudi i to su: 

Kosmička energija, sila deluje na svih pet tela, 

omogućavajući im da obavljaju svoje funkcije i kada 

nismo svesni, ili spavamo, nezavisno od svesne svesnosti. 

Svesna svesnost znači svesnost sebe i fizičkog sveta koji 

se doživljava čulima.  

Iako su nezavisna tela, ona se međusobno 

prožimaju, čineći tako ljudsko biće.  

 

1. Fizički omotač, fizičko telo nastaje biološkom 

oplodnjom i ono je zavisno od hrane, vode i vazduha. 

Međutim njegovo postojanje još više zavisi od kosmičke 

energije. Dok fizičko telo, bez hrane, vode i vazduha 

može da izdrži određeno vreme, život prestaje 

momentalno ako se životna energija povuče.  

 

2.    Energetsko (eterično) telo. Fizičko i energetsko telo 

čine osnovnu građu čoveka. Služi da se ubrizgava život u 

svaku ćeliju fizičkog tela. Ono služi da podržava fizičko 

telo  i da bude spona koja povezuje fizičko i astralno telo. 

Njegovo se energetsko isijavanje može zapaziti primenm 

posebne tehnike, kao svetlosni omotač oko fizičkog tela, 

nazvan aura. 

 

3.  Mentalno telo ili mentalna svest, razvija se 

nezavisno od biološkog tela i vrši mnoge funkcije, 

istovremeno držeći na okupu fizičko i eterično telo. Služi 
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kao glasnik za prenošenje utisaka iz spoljašnjeg sveta 

svim drugim telima.  

Mentalno telo, ili mentalna svest ima bitnu ulogu 

u stanju biološkog,  fizičkog tela. Ako u mentalnoj svesti 

postoje samo pozitivne misli i biološko telo biće zdravije.  

 

       4.      Astralno telo prožima mentalno telo. Kada nastupi 

smrt biološkog tela, od biološkog tela odvojeno 

energetsko (eterično)  telo ostaje neko vreme u svetu 

čvrste materije dok se ne dezintegriše, kada se životna 

energija od koje je sastavljeno spaja sa kosmičkom 

energijom. Pre toga je mentalna svest napustila fizičko 

telo i vratila se svom Tvorcu, Univerzalnoj Svesti.  

 

Da li postoje aveti? 

 

        Ljudi izrazitijeg senzibiliteta mogu takva tela, 

nazvana „avetima“, da vide na grobljima, zato što 

energetsko (eterično) telo ostaje neko vreme u blizini 

biološkog tela za koje je energetski vezano; razlaganje 

energetskog (eteričnog) tela traje nekoliko dana  a najviše 

četrdeset. Kada nastupi takozvana „smrt“, astralno telo 

napušta biološko telo, pošto astralno telo može da postoji 

bez fizičkog (biološkog), nastavlja dalje da živi na astralu, 

zbog čega i ne postoji smrt kao prestanak postojanja. 

Postoji samo prestanak funkcija biološkog tela, to jest, 

fizičkog omotača, koji služi da štiti druga tela dok stanuju 

u fizičkom telu. 
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Odakle astralno telo uzima energiju? 

 

Astralno telo uzima energiju za svoje 

funkcionisanje direktno od energije Univerzuma. Ono 

ima sličnu funkciju kao biološko telo u fizičkom svetu, 

naime služi da štiti mentalno telo (svest)  dok prolazi 

kroz astral ka Tvorcu, Univerzalnoj Svesti. Kada obavi 

tu funkciju ono se dezintegriše (raspada) isto kao i 

fizičko telo i sjedinjuje se sa materijom astrala  isto kao i 

materijalno telo što se sjedinjuje sa materijom fizičkog 

sveta (zemljom). Upravo to je pretvaranje materije u 

energiju. 

Svako od ovih tela kao omotač obavija telo 

blaženstva (dušu) i navodi je na idetifikaciju sa 

zbivanjima koje sprovodi.  Sve su to omotači duše, sa 

njima duša skuplja iskustva, koristi ih kao vozilo za 

kretanje i delovanje u ovom materijalnom svetu.  

 

5. Telo blaženstva je najsuptilniji omotoč. To je 

transcedetalno telo (telo koje postoji pre svakog iskustva i 

u kome je usađena „Božanska Klica“) Telo blaženstva je 

ono što mi nazivamo „dušom“, ono što je stvarno naše Ja, 

zbog čijeg razvoja svesti je i uspostavljen kauzalni Zakon 

(uzročno-posledične veze), i odvija se to što nazivamo 

„našim životom“.  

 

Šta je suština našeg postojanja? 

 

Naša duša jeste suština našeg postojanja, a sva 

druga tela služe samo da bi se našoj duši omogućila 

evolucija njene svesti. Možda izgleda tako ali astralno 

telo nije duša. Duša je izvan svih pravih definicija ili bilo 
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kakvog opisa shvatljivog ljudskim razumom na ovom 

nivou. 

Šta je duša? 

 

 Telo blaženstva je duša. U njemu je usađena 

Božasnka Klica, Božja iskra. Ona ima svoju sopstvenu, 

samostalnu svest. Ta svest doživljava evoluciju kroz 

reinkarnacije.  

To je samostalna svest koja se potpuno budi, koja 

postaje svesna sebe kao samostalne svesti na putu ka 

duhovnoj svesti, Tvorcu, Univerzalnoj svesti. Na tom 

putu ona evoluira i dalje se razvija, uči kroz nove 

reinkarnacije, stiče nova iskustva i kao stara duša da bi 

na kraju doživela Prosvetljenje, i tek onda  sjedinjuje se 

sa Univerzalnoj Svesti odakle i pošla. Mi smatramo da se 

(iziuzev fizičkog tela-omotača) sledeća navedena četiri 

tela formiraju u četvrtom mesecu starosti fetusa, kada se 

duša (telo blaženstva) reinkarnira u fetusu i kad počne 

izgradnja i život biološkog tela sa ostala tri tela 

(eteričnim, mentalnim i astralnim). 

 

Šta je to što je novo u ovim našim istraži- 

vanjima za razliku od Crkve i nauke? 

 

  Novo je to da treba razlikovati mentalnu svest kao 

jednu od omotača duše koja se razvija nezavisno od 

biološkog tela i vrši mnoge funkcije a osnovna je da drži 

na okupu fizičko i eterično (energetsko) telo. To je ono 

što nauka, odnosno psihologija dokazuje. Objasnićemo 

to kasnije mnogo podrobnije. To je svest sa kojim telo 

funkcioniše u ovom materijalnom svetu.  



 73 

Kada obavi svoju funkciju dok je materijalno telo 

živo, posle smrti materijalnog tela svest se dezintegriše 

isto kao i fizičko telo i sjedinjuje se sa materijom astrala, 

isto kao i materijalno telo što se sjedinjuje sa materijom 

fizičkog sveta (zemljom). Posle sjedinjena sa materijom 

astrala ostaje kao energija da lebdi u hologramu, Polju ili 

Božjem Umu. 

 Da ponovimo, novo je to što treba razlikovati tu 

svest od svesti koju poseduje sama duša. Druga tela 

služe samo da bi se našoj duši omogućila evolucija njene 

svesti. A to se čini kroz reinkarnaciju. 

To je samostalna svest koja se potpuno budi, koja 

postaje svesna sebe kao samostalne svesti na putu ka 

duhovnoj svesti, Tvorcu, Univerzalnoj svesti. Posle smrti 

materijalnog tela duša kao najsuptilniji omotač sa svojom 

suštinom, svešću napušta materijalno telo i odlazi na 

astral, koji je samo jedna stanica na putu duše ka 

duhovnoj svesti, Tvorcu, Univerzalnoj Svesti. 

Kako deluje duša, odnosno ta njena unutrašnja 

svest? Da li mi to možemo da primetimo? Najčešće duša 

deluje na taj način, koju mi doživljavamo kao intuiciju ili 

„unutrašnji glas“. Ona deluje mnogo češće na taj način 

nego što smo toga svesni, ali zbog buke i opterećenosti 

svesnog uma najčešće ga ne opažamo, ili se tek naknadno 

setimo da smo na vreme bili „obavešteni“ na taj način. 
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ŠTA  JE  DUŠA? 
 

  

Ako je Tvorac Univerzalna Svest, šta je onda 

duša? 

Duša je odraz Božanske svesti u ljudskom telu, 

samim tim one mogu biti mlade ili stare kao što su to 

fizička tela koja nastaju u vremenu. Vreme kako nam je 

poznato, postoji samo u trodimenzionalnom organskom 

životu na površinama planeta.  

 

Šta je to karakteriše svaku dušu? 

  

Svaka duša ima svoj ciklus reinkarnacija kroz koje 

prolazi, neke duše su započele ranije i sada ih završavaju, 

dok neke tek sada počinju sa svojim ciklusom; neke 

prolaze brže i lakše, a neke sporije i teže. Zbog iluzije 

vremena na ovom svetu izgleda kao da je neka duša stara 

jer je prošla više reinkarnacija, a neka mlađa jer ih tek 

započinje. One su izvan tela, u svom autentičnom stanju, 

sve iste, samo je njihov izraz zrelosti u telu i između 

reinkarnacija za vreme ciklusa preporađanja različit.  

 

Da li se posle smrti fizičkog tela duša vraća 

svom Tvorcu Univerzalnoj Svesti? 

 

Duša se ne vraća u svoje izvorno Božansko stanje 

uvek nakon smrti jednog tela. Za vreme ciklusa 

inkarnacija ona ostaje u oblastima višeg astrala „nebeski 
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svet“ gde proživljava utiske prethodne reinkarnacije, 

oporavlja se od njih i priprema za sledeću. 

 Iz perspektive same duše svi njeni životi su jedan 

život, koji se treuntno događa, kao predstava. Iz naše 

vremenske lineralne perspektive možemo reći da se duša 

simulantno deli u više života, na sve živote odjednom, da 

se ne kreće kroz živote tokom vremena kao entitet. To 

tako samo izgleda iz perspektive organskog sveta, iz 

iluzije vremena. 

 

 Da li je tačno judeo-hrišćansko učenje koje 

tvrdi da nema reinkarnacije? 

 

 Zato je u suštini tačno judeo-hrišćansko učenje 

koje tvrdi da nema reinkarnacia, ali ono je izvedeno iz 

celog konteksta tako da skriva celu istinu. Reinkarnacije 

postoje, ali se one odnose samo na iskustvo uma, 

individua, a ne na život same duše, koja ima jedan život, 

večni, tačnije bezvremeni.  

 

 Da li duša zavisi od tela? 

 

Duša je uvek nezavisna od tela, ona je uvek samo 

svedok. Šta je duša? Prema mnogim religiskim i 

filozofskim tradicijama, duša je nematerijalna 

komponenta čovekovog života, ustvari unutrašnji princip 

života. Kada analiziramo čoveka odmah opažamo da se 

on ne sastoji od duše ili samo tela, već u njemu duša i telo 

čine jedinstvenu celinu. Čovek nije samo telo ili samo 

duša, već se sastoji iz tela i duše.  
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Gde se duša nalazi u telu? 

 

Smatra se da se duša nalazi u celom telu na svim 

pojedinim mestima u telu. Najveća žudnja u životu nije za 

hranom, novcem, uspehom, društvenim položajem, 

sigurnošću, seksom, pa čak ni za ljubavlju suprotnog 

pola. Ljudi su stalno i nanovo postizali ove stvari, a 

svejedno su se osećali nezadovoljni. 

 

Koja je najveća žudnja čoveka, za čim on žudi? 

 

 Najveća žudnja u životu je tajna koja se razotkriva 

samo onda kada je osoba spremna da otključa skriveni 

deo svoga „ja“. Jedino je sigurno: tajna žudnja za 

otkrivanje sopstvene duše nema nikakve veze sa 

spoljašnjim faktorima kao što su novac, društveni položaj 

i sigurnost. Unutrašnje vaše biće, duša žudi sa smislom 

života, prekidom patnje, kao i zagonetkama ljubavi, smrti, 

Boga, duše, dobra i zla. Život na površini nikada ne može 

pružiti odgovore na ova pitanja. 

 Nakon razvoja nauke, žudnja za znanjem trebalo 

je da izbledi, ali postaje još snažnija. Kada je reč o 

skrivenim dimenzijama života, nema više novih 

„činjenica“ koje čekaju da budu otkrivene. Više nije 

potrebno da se istražuju moždane aktivnosti ljudi koji su 

doživeli kliničku smrt, niti snimati telesne aktivnosti 

jogina u dubokoj meditaciji.  

 Ta eksperimentalna faza je odradila svoje: 

možemo biti sasvim sigurni u to da će ljudski mozak uvek 

ispratiti tok kojim svest bude krenula. Naši neuroni 

sposobni su da registruju najviša duhovna iskustva. Na 
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neki način, međutim, vi i ja znamo manje o misteriji 

života nego naši daleki preci. 

 

 Šta to znači da mi živimo u doba razvijenog 

uma?  

 Mi živimo u doba razvijenog uma, u kojem se 

veliki mozak uveliko razvio u poslednjih nekoliko hiljada 

godina, zasenjejući drevni, instiktivni deo moždanih 

funkcija. Veliki mozak bih nazvali novim mozgom, iako 

je stari mozak postojao kod ljudi milionima godina, kao 

što je i danas slučaj kod većine živih bića. Stari mozak ne 

može da proizvede ideje, niti može da čita. Ali on 

povezuje moć da oseća i iznad svega, da postoji. Upravo 

je stari mozak učinio da naši preci osećaju bliskost 

tajanstvene prisutnosti u prirodi. 

 Potpuno smo bukvalno prihvatili ono što se kaže u 

Novom zavetu: „Tražite i dobićete, pokucajte i otvoriće 

vam se“. Jednostavno, zar ne? Biće vam poznata svaka 

tajna života, kada istinski kažete-moram da znam. 

 Nikada ovo ne dovodite u sumnju: vi ste 

najznačajnije biće na svetu, jer ste na nivo vi taj svet. Ne 

morate da zaslužite pravo na znanje. Vaša sledeća misao, 

osećaj ili radnja mogu započeti sa procesom otkrivanje 

najdublje duhovne mudrosti. Nemoguće je da naše „ja“ 

zauvek skriva tajne od sebe samog, bez obzira bez obzira 

na to koliko smo naučili da verujemo drugojačije. 

  

 Zašto se mi iznova reinkarniramo? 

 

 Mi se iznova reinkarniramo kako bismo pomogli 

našim dušama da napreduju, evoluiraju i usavršavaju se, 

dok ne postajemo sve više duhovno usklađeni i dok se 
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približavamo svom božanskom izvoru. Vi prestavljate 

potpunu akumulaciju svega što ste naučili kroz različite 

živote, i ova iskustva stvaraju istoriju vaše duše. Vaša 

duša je ono što vas čini.....vama. 

 

 Šta podstiče dušu da se duhovno razvija? 

 

 Duša ima u sebi ugrađenu Božansku klicu“. U 

Božanskoj klici je ugrađena potreba (čežnja) za 

sjedinjenje duše sa njenim Tvorcem, što i podstiče dušu 

da se duhovno razvija.  
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EVOLUCIJA  SVESTI 

 

 

Kako naša svest može da bude savršena? 

 

Mi živimo u svetu čvrste materije da bi nam svest 

sticajem dualističkih iskustava postala savršena, pošto 

jedino kao savršena može da postigne jedinstvo sa 

Tvorcem. Samo u svetu grube materije postoje 

suprostavljena dobra i loša iskustva, zbog čega i dobijamo 

biološko telo. 

Telo služi kao zaštitni omotač naše duše u 

fizičkom svetu, a da bi preko materije  iz koje je telo 

sačinjeno, duša mogla da doživi bol, bolest, povrede, 

fizičku nemoć, starost kao i ona niža zadovoljstva koja 

samo fizičko telo može da omogući. 

 

Zašto nam služi telo? 

 

 Zapravo, telo nam služi da bi preko njega naša 

duša mogla da oseti i registruje sva ona iskustva koja 

postoje samo u svetu čvrste materije, a bez koje svest se 

nebi mogla da se razvija. Telo služi da bi se ljudska vrsta 

i biološki reprodukovala. 

Takav put se naziva evolucijom, odnosno, 

postepenim razvojem svesti. Evolucija svesti većine ljudi 

teče spontano i vrlo dugo, „sama od sebe“. Evolucija 

svesti može da se skrati korišćenjem slobodne volje da se 
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potraže duhovna saznanja, što praktično znači 

„preuzimanje sudbine u sopstvene ruke“.  

 

Na svom putu ka Tvorcu gde duša mora da 

prolazi? 

 

Na svom putu ka Prosvetljenju, duša mora da 

prolazi kroz različita iskustva mnogobrojnih inkarnacija, 

koje se odvijaju kao posledice nastale delovanjem 

kauzalnog Zakona.  

Postoje niža i viša iskustva i kroz njih se mora 

prolaziti na mnogim putevima različitih života. Koliko će 

trajati njen boravak (u koliko života)  u svetu dualizma, 

zavisi od toga kada se svest ljudskog bića, koje ima 

slobodu odluke, odluči za Pravi Put.  

 

Šta je duša odabrala kao svoj put ka Tvorcu? 

 

Kada odabere Put Ljubavi, od tog trenutka životna 

iskustva postaju uzvišenija i vode bržem razvoju, čime će 

boravak u svetu patnje biti puno ublažen i skraćen. 

Više od polovine današnjih stanovnika Zemlje 

poseduje svest vezanu za črstu materiju. Oni čija je svest 

evoluirala do viših saznanja su u manjini. Kada većina 

stanovnika Zemlje shvati da je prihvatanje materijalne 

stvarnosti kao jedine vrednosti samo iluzija, nastaje 

suptilno (uzvišeno-osećajno) stanje na planeti. Tada 

počinju da se razvijaju uslovi života slični rajskim, iako 

se živi u svetu grube materije. 
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Da li bi Tvorac mogao da uzdigne na viši nivo 

ljude na Zemlji? 

 

Ako bi Tvorac svojom moći hteo da Zemlju, 

ovakvu kakva jeste, uzigne na viši planetarni nivo, ne bi 

moglo, jer većina današnjih ljudi i ne pomišlja da 

dostigne suptilno stanje duha. Danas velikoj većini kojim 

bi društvo u kome preovladavaju univerzalna ljubav, 

harmonija, mir, pravda i pravilna preraspodela dobara, 

bilo društvo kakvo oni ne žele, pošto svesti, čvrsto vezanu 

za materiju i lične interese, više odgovara stanje kakvo 

jeste. 

Šta je potrebno da ljudi dožive pre uzdizanaja 

do viših nivoa?  

 

Ljudi čija je svest čvrsto vezana za materiju 

moraju da pre uzdizanja do suptilnih nivoa dožive 

neophodna iskustva. Učestvujući naprimer u ratnim 

sukobima, prolazi se kroz stradanja i patnju, zbog čega i 

većina učesnika i shvati da je rat i ubijanje drugih ljudi 

nešto što nema opravdanja da je besmisleno. 

Samo kroz lično iskustvo proživljenje patnje niža 

svest može da spozn da je život vrednost i da je mir 

blagodet ljudskog postojanja.  

 

Šta je nužnost u evoluciji svesti? 

 

Ma koliko to izgledalo apsurdno, ratovi i nasilje 

su nužnost u evoluciji svesti. Takva iskušenja podstiču 

dušu da napreduje, čineći je humanijom, spremna da 

drugima pomaže, da ih razume.  
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Pokreti za mir, protesti protiv raznih nepravdi, 

dobrotvorne organizacije, prilozi, bezuslovno davanje 

materijalnih vrednosti drugima, nisu ništa drugo nego 

akcija podstaknuta impulsima koje šalje duša, onih koji su 

(u nekom od života) prošli kroz veliku patnju kojima se, 

zbog uticaja duše, javila potreba da drugima ublaže 

patnju, ili da se dobrim delima iskupe. 

 

Kada dolazi do „buđenja savesti“, „kajanja“? 

 

Kada u svest počinje da stiže spoznaja iz duše, 

nastaje i stanje duha koje nam je poznato kao 

„otrežnjenje“, „kajanje“, „buđenje savesti“. To su nazivi 

za stanje kada je svesna svest postala uvećana, zbog 

uticaja duše koja je prošla mnoga iskustva.   

Na tom nivou svesne svesti i duša postaje sve više 

svesna sebe kao zasebne svesti; tada počinje i proces 

ujedinjenja svesti duše sa svesnom (mentalnom) svešću.  

 

Treba da shvatimo da postoje dve različite 

svesti. Duša kao zasebna svest i svesna mentalna svest. 

 

U koliko će života jedna duša biti u telu muškarca 

ili žene, zavisi od proživljenih iskustava koja se stiču u 

takvim oblicima tela, sa napomenom, da se forma 

muškarca-žena često smenjuje. Jedna duša može da se 

reinkarnira u više uzastopnih života kao žena ili kao 

muškarac, sve dotle dok ne stekne potrebna iskustva, 

vezana za određeni pol. Pored ovoga postoje i duše koje u 

sebi nose snažnu želju za određenim polom, zbog čega će 

biti reinkarnirane u onom telu za kojim čeznu. Postojanje 

Najviše Svesti nije uslovljeno polom biološkog tela. 
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Nosioci duša nekih ljudi  koji su u prethodnom životu 

zloupotrebljavali seks, bili silovatelji, seksualno 

opterećeni i slično, zbog toga te duše u narednom životu i 

prolaze kroz iskustvo transvestizma, transseksualnosti i 

homoseksualnosti. Za njih postoji izraz: „duša u 

pogrešnom telu“. 

Duša je inače bespolna i amorfna (bez oblika) i 

kada završi svoju evoluciju, njena svest postaje sjedinjena 

sa Tvorcem, Univerzalnom Svešću. 

 

Da li čovek može da predvidi svoju fizičku 

smrt? 

U evoluciji koja teče spontano, sama od sebe, 

čovek postaje spreman za duhovni put kada počinje da 

oseća da mu život ne ispunjavaju vrednosti koje postoje u 

materijalnom svetu i da u takvom svetu više ne nalazi 

unutrašnja zadovoljstva. Takav osećaj pokazuje da je duša 

iživela osnovne čežnje.  

Simptomi takvog stanja duha javljaju se pojave 

depresije, koja se javlja s veremena na vreme zbog 

gubitka oduševljenja vezanog za materijalne želje, kao što 

i pojava interesovanja za duhovne vrednosti pokazuje da 

se duša „iživela“ i da su joj potrebni novi „putokazi“ i 

podsticaji. Zato postoje knjige koje postaju interesantne 

za proučavanje i traženje Pravog puta onih koji traže 

Istinu 
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DA  LI  JE  TVORAC  SVEST? 
 

 

 Šta je Bog? Da li je Bog ime ili naziv?  
 

Bog je sveopše prihvaćen naziv za Najviši Razum.  Bog 

nije ime već naziv. Naziv Bog označava i Početak pre svakog 

početka, kao što označava i Začetnika svega što postoji. 

Ljudska nerazvijena svest nije u stanju da shvati i razume 

uzvišenost takovog Postojanja i takve Moći, zbog čega i 

postoje sumnje neverice i rasprave o egzistenciji takvog 

Razuma.  

 

Šta je onda Univerzalna Svest za razliku od Boga? 

 

Umesto naziva Bog treba koristiti naziv Univerzalna 

Svest, koja odgovara potpunoj stvarnosti, pošto Božja Svest ne 

prožima i nije stvorila samo materijalni kosmos, već i 

egzistenciju koja je daleko iznad.  

 

Da li je Bog ličnost? 

  

Postoje religije i religozni pravci koji Bogu daju  

personalna imena, što takođe nije ispravno, jer Bog nije ličnost 

na način kako čovek shvata ličnost. Njegova energija se 

ispoljava u svemu i nama samima, i zato naziv “Bog” koji 

označava Najveću Svest, ili naziv “Tvorac” i najviše 

odgovaraju. Potrebno je takođe znati da takav naziv “Bog” 
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pripada muškom rodu, naš je Tvorac za svoju tvorevinu i Otac i 

Majka. 

 Ljudska svest može da spozna Boga tek kada 

evolucijom dostigne odgovarajući nivo duhovnog razvoja. 

 

Da li je Tvorac biće kako ga prikazuje religija? 

 

Šta je Tvorac? Da li je Tvorac biće kako ga prikazuje 

religija? Ne, Tvorac nije biće. Tvorac je nebiće. On je osnova 

sveg bića. Sva bića mogu se imenovati i opistai. Tvorac se ne 

može ni opisati ni iminevati jedino možemo zadržati ime koje 

znači da nešto ili neko sve stvara i zato se zove Tvorac. 

 Budući da Tvorac postoji kao nebiće, ono mora da bude 

izvor svega i da večno postoji.  

 Bez početka i večno, jer kad bi imalo početak, moralo bi 

da nastane iz nečeg drugog. 

 Ono je celo, nema delove jer kad bi imalo delove oni bi 

bili razdvojeni, nešto bi bilo između njih. 

 Nepromenljivo, jer kad bi se kretalo moralo bi da 

zauzima prethodni prazni prostor a njega nema. 

 Prostorno ograničeno, jer kad bi imalo drugojačiji oblik, 

onda bi to bilo biće koje se kreće, menja, nastaje, ima delove. 

 

 Šta je onda to što zovemo Nebiće? 

  

Tvorac je nebiće. Šta je onda to što zovemo Nebiće? 

 Tvorac je Svest. Tvorac kao svest se nalazi u nama i 

naša svest je samo sastavni deo Univerzalne Svesti, odnosno 

Tvorca.  
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Da li postoji egzistencija Svesti nezavisno od energije 

i materije? 

 

Sada shvatamo da postoji egzistencija svesti nezavisno 

od energije ili materije, već se njome energija i materija 

podređuju svesti što se tumače kao njene projekcije.  

 

Ko je stvorio Univerzum i bogove? 

  

Tvorac je stvorio Univerzum i čitavu hijerarhiju bogova  

odnosno bića. Neki od bogova sa donje lestvice hijerarhije 

stvorili su čoveka. Da bi smo shvatili kako funkcioniše čitava 

univerzalna hijerarhija bogova kao bića moramo to da shvatimo 

pomoću emanaije. 

 

Šta je emanacija? 

  

Emanacija je filozofski pojam koji označava izviranje 

nečeg nižeg iz nečeg višeg, konačno izviranje svih bića iz 

jednog najvišeg izvora. Najviši izvor je sam Tvorac, sama 

Univerzalna Svest. To je naše shvaranje po kojem bića u 

Univerzumu nastaju neprestanim stvoritelnim prelivanjem bića 

jedog u drugo, a ne jednokratnim činom stvaranja, slabeći u 

silaznim stupnjevima. To znači da je Tvorac stvorio sva živa 

Bića koja su za naša shvatanja vanzemaljci jer žive van naše 

Zemlje. Kao što svetlost postaje sve slabija što se više udaljuje 

od izvora, tako i bića postaju nesavršenija što se više udaljuju 

od Tvorca.  

 Vanzemaljci na najnižoj lestvici hijerarhije su oni koji 

su posećivali Zemlju i za koje su drevni narodi govorili da su 

bogovi. 
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 Kako je nastalo Zlo u Univerzumu? Kako su nastali 

demoni? 

  

Otuda postupnost opadanja u prirodi i nastanak zla. Zlo 

je najniže u procesu emanacije. Emanacija je suprotan proces 

evoluciji. Dok se u evoluciji proces kreće od nesavršenog ka 

savršenom. Ta iskonska negacija bića, to iskonsko zlo, ono isto 

kao i emanacija života ima životne oblike koji se izražavaju i ti 

oblici su poznati kao demoni. 

 Sada kada smo ukratko objasnili kako to Tvorac-Svest 

funkcioniše, videli smo vrlo jasno da Svest, odnosno svesnost 

stvara naš fizički Univerzum. Ako svest stvara, ako je svesnost 

stvaranje šta je onda to što osećamo, u šta verujemo o našem 

svetu? 
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 TVORAC  I  HIJERARHIJA  BOGOVA 

 

 
                          TVORAC 

 
Tvorac je  SVEST.       

 
 Tvorac je Nebiće 

 

Tvorac je stvorio 

      UNIVERZUM 

 
Univerzum je ispunjen energijom. 

Energija zaustavljena do tačke vidljivosti je materija. 

    Podeljen je na sastavne delove i svakim delom upravlja. 

 

Vrhovno Biće 

BOG 

 
Svaki sastavni deo Univerzuma podeljen je na. 

 

SAZVEŽĐA 

Njima upravlja Biće 

BOG 
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Energija našeg sazvežđa podeljena je po religijama. 

 
                              Muslimani 

Upravlja Bog 

ALAH 

 
Uz pomoć Muhameda 

 

Hrišćani 
Upravlja Bog 

   RASIEL 

 
Njegov sin 

 

Immanuel 

Isus Hrist 

 
    Hindusi 

                       Upravlja Bog 

                               BRAHMA 

 
Uz pomoć 

Višnu, Lakšmi, Šiva, Kali 
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Sve ostale religije u svetu imaju pravo na deo energije 

našeg sazvežđa i tim delovima upravljaju njihovi Bogovi. 

 

Vrhovno Biće Bog  

je stvorilo sve vanzemaljce. 

Pozitivne i negativne. 

 

Pozitivni vanzemaljci stvorili su ljude, samo njihova 

materijalna tela. 

Našu svest dobili smo od Vrhovnog Bića Boga i posle naše 

smrti naša svest odlazi u paralerni Univerzeum koji se sastoji iz 

čiste energije svesti, odnosno vraća se Vrhovnom Biću Bogu koji 

nam je dao. 

Pozitivni vanzemaljci došli su sa zvezde Proksima Kentavra 

u sazvežđu Orion i smestili su se na planetu Rigel. Oni su stvorili 

nas ljude i oni kontrolišu apsolutno sve na ovoj planeti. Oni su ti 

„bogovi” iz svih drevnih predanja „koji su sišli sa neba” i čijee je 

„carstvo nebesko” 

   

U svesti Bića Boga je bio kao kreacija. 

 
LUCIFER 

 

1/3 Anđela polazi za Luciferom. 

Pretvaraju se u Demone na suptilnim dimenzijama. 

U Bibliji se nazivaju pali Anđeli. 

 

Sila razaranja došla iz dubine Kosmosa oličena je 

u demonskim bićima. Oni su došli sa iste zveszde 

Proksima Kentavra u sazvežđu Orion i naselili su planetu 

Mimtaka. Njih su stvorila nefizička bića na zvezdi 
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Proksima nezavisno od ovog sazvežđa Orion, da budu 

oličenje sile koja se suprostavlja stvaralačkoj sili, negacija 

koja se prirodno javlja u dualizmu trodimenzionalnog 

kosmosa gde svaka akcija ima svoju reakciju i svaka 

težnja silu protivljenja koju treba da savlada. Ta iskonska 

negacija bića je poznata kao sikonsko zlo, ono isto kao i 

emanacija ima životne oblike koji je izražavaju i ti oblici 

su danas poznati kao đavoli i demoni. 

 

                    Njihov Bog je bio astralni gospodar- 

SATANA 

 
Satana stvara u solarnom sistemu na planeti Mimtaka negativna fizička bića 

na fizičkom planu. 

Reptoide. 

 
Reptoidi dolaze na Zemlju i stvaraju 

Hibride. 
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DALI  POSTOJE  VANZEMALJCI ? 

 

  

Da li treba da ispravićemo jednu veliku 

zabludu koja se odnosi na „vanzemaljce“.? 

 

 Neki ljudi misle da oni ne postoje, samo zato što 

ih nisu videli; neki da postoje, ali da su „tamo negde“ 

daleko u kosmosu, ako su i ovde onda samo posmatraju i 

ne mešaju se u naš razvoj jer smo nezreli u odnosu na 

njih, i da su isključivo dobri prema nama. Istina je sasvim 

drugačija; oni su ovde pre ljudi; oni su stvorili nas ljude, i 

oni kontrolišu apsolutno sve na ovoj planeti. 

 

Da nisu oni su ti „bogovi“ iz svih drevnih 

predanja „koji su sišli s neba“ i čije je „carstvo 

nebesko“? 

 

Oni su graditelji hramova koji ni ljudskom rukom 

ni današnjom tehnologijom nisu mogli biti podignuti, ali 

njihova realnost je skrivena u mit. Ljudi su tako 

programirani da veruju u realnost mitova da im je teško 

da prihvate jednostavnu realnost koja stoji iza mita. 

Koliko je stvarnost za ljude pretvorena u mit, toliko mit i 

sve fikcije doživljaju kao stvarnost.  

 Ali sve ima i svoj uzrok. Ovde ćemo pokušati 

da to i dokažemo.  
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Da li mi oduvek postojimo na ovoj planeti?  
 

Ako znamo kako je i kada nastala Zemlja 

odgovor se nameće svakako sam. Ne postojimo od uvek. 

Čoveka je neko stvorio. Neko više biće, viša sila. Ko? Pa 

Tvorac koji je stvorio ceo Univerzum i to ne samo naš 

nego ko zna koliko još drugih ali ne neposredno već 

posredno preko naših „bogova“.  

 Počinjete pitati sami sebe, „Jesmo li propustili 

deo te priče?“ Je li drevni čovek posedovao to znanje 

daleko iznad onog našem veku? Ako jeste, odakle je to 

znanje stiglo? Mislim da su ljude u drevnim vremenima 

posećivali bića koja nisu bila sa Zemlje, a dali su nam 

nauku i tehnologiju. Postaje sve više očigledno da bi 

verovatan odgovor na pitanje „Jesu li nas vanzemaljci 

posetili u prošlosti?“ mogao biti „Da“. Milioni ljudi u 

celom svetu danas veruju da su nas u prošlosti posetila 

vanzemaljska bića.  

 

 Šta ako je to istina?  

  

Jesu li drevni vanzemaljci zbilja pomogli 

stvaranje naše istorije? Ako jesu, šta ako su ostavili 

tragove iza sebe, po nekad sakrivene ispred nosa. Šta ako 

bi smo mogli pronaći te dokaze? 

    

 Ko su vanzemaljci?  
 

Da li su vanzemaljska bića mogla da budu 

odgovorna za biblijske potope, srednjovekovne epidemije 

čak i za drevne nuklearne napade. Posete su se dešavale 

još pre zabeležene istorije sve do danas. Da li su drevni 
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vanzemaljci stvarno pomogli pri oblikovanju naše 

istorije? Šta ako su se posete dešavale ne samo u drevna 

vremena nego i mnogo kasnije.  

 

 Da li ima dokaza o bliskim susretima u 

stvarnom životu? Ko su oni?  

 

 Alamogardo, novi Meksiko, ogledno polje 

White Sands 16. jula 1945. godine. Testiranje prve 

atomske bombe. A da li je prva stvarno? Tačno u 5:29 

časova prva atomska bomba je detonirana.  

 Ali, šta ako se sve ovo već desilo ranije? Šta 

ako je eksplozija još veće snage i razornosti davno pre 

oblikovala ljudsku istoriju?  

  

Atomski ratovi među drevnim civilizacijama 

zvuči kao naučno fantastični roman. 

 

 Ali opisi sličnih smrtonosnih pojava mogu se 

pronaći u samom tekstu koji je dr Oppenheimer  citirao 

posle atomske probe u Novom Meksiku. „Sećam se 

izvoda iz Hindu teksta, Bhagavad Gita: Sada sam postao 

smrt, razarač svetova“. Bha gavad Gita pisan je negde 

između 5. i 2. veka pre Hrista. Ovaj obiman tekst od 

100.000 stihova obuhvata priče o drevnom carstvu Rama, 

za koje se kaže da je postojalo više od 12. hiljada ili pri 

bližno do 5000. godina pre najranije zabeležene 

civilizacije u Mesopotamiji. Ako čitate drevne indijske 

epove, oni zvuče kao moderna naučna fantastika. Leteće 

kočije tih bogova, imali su neverovatno oružje koje su 

koristili u tim epskim bitkama. Imali su oni što su zvali 

Brama oružje. Bilo je mnogo ljudi koji su opečeni i 
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spaljeni Brama oružjem. Zar to nije nuklearna naprava 

zbog njenih smrtonosnih posledica, koje su zastrašujuće 

slične efekte izlaganja intezivnoj radijaciji. U opisu tih 

bitaka dominiraju eksplozije.  

 U svetom hinduističkom tekstu poznatom kao 

Ma hab harata. Postoje zapisi o očevicima koji su pričali i 

svedočili o borbi bogova. Kada čitate drevne hinduističke 

epove oni u njima govore o zastrašujućem oružju. 

Projektilima i atomskom oružju. Ogromnom laserskom 

oružju koje je rastapalo i uništavalo čitave gradove. 

Odbijam razmišljanje koje bi vodilo u tom pravcu da su 

naši preci sve to izmišljali na celoj planeti i u svim 

civilizacijama. Kada je izmišljeno pismo oni su zapisivali 

svoju istoriju.  

 

 Zašto je izmišljeno pismo, ko ga je podario 

ljudima ?  

Pa onaj ko je želeo da ljudi zapisuju svoju 

prošlost da bi buduće generacije shvatile svoju prošlost i 

na osnovu nje da izvuku zaključke šta ih čeka i kako se 

treba ponašati u budućnosti da ne bi opet doživeli 

prošlost. Prve stvari koje su zapisane jesu stvarni 

događaji. U tim prvim zapisima opisana su sofisticirana 

oružja koja ljudi neće izmisliti u sledećih hiljadu godina. 

Pronađena su u tim zapisima brojna smrtonosna oružja po 

celoj Mahabharati od kojih su neka zapanjujuće slična 

koje koriste današnje vojske.  

Bog Višna je upravljao jednim oružjem koje je 

bilo posebno opremljeno kako bi pronašlo svoju metu. 

Bog Višna je imao navođeni projektil i kad bi ga lansirao 

uništio bi sve što se kretalo. Prema tim opisima to je 
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oružje bilo sa detektorom pokreta što prilično izgleda kao 

današnje oružje.  

 Svesni smo da postoje prirodne sile. Postoje 

gromovi, munje, zemljotresi, vulkani ali kako protumačiti 

te opise o projektilima s toplotnim navođenjem. 

Govorimo o bogovima koji mogu svoju letelicu da učine 

nevidljivim, o luku sa sedam strela koji pogađa sedam 

različitih ciljeva. Ako pretražujemo drevne zapise 

možemo videti budućnost sadašnje vojske i gde to sve 

vodi. Jesu li nam vanzemaljci dali tehnologiju da ubrzano 

pravimo sve smrtonosnija oružja kao način za ubrzavanje 

prirodnog odabira?  

 

Da su nam preneli svoje znanje zbog nekog 

određenog možda podmuklog cilja?  
 

Treba stalno istraživati i osposobljavati se i 

pripremiti se pre nego što se oni vrate. Ne znamo im 

namere kad se vrate.  

 Ako pogledamo vedske zapise i čitamo o 

Vimanima, drevnim letelicama koje su vodile rat iznad 

Zemlje one su bile letelice koje su došle praćene vatrom. 

Oni su svedočili o raketama ili svemirskim brodovima 

kako uzleću i sleću uz svu tu vatru i dim da su tokom 

vremena pomislili da će spaljivanjem svojih mrtvih 

imitirati ono što su videli u prošlosti. Što znači dok telo 

izgara, a dim se diže prema nebu oni se uzdižu na nebo, 

postaju bogovi.  

 

Ako je to sve zasnovano na činjenicama onda 

bi arheologija morala da ponudi fizičke i radiološke 

dokaze da se to desilo?  
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 Dolina Indije, Južni Pakistan. Tamo su 

otkrivene ruševine drevnog grada poznatog kao Mohenjo-

Daro. Samo ime grada znači „breg mrtvih“ bujao je 

između 2600. i 1900. godine pre Hrista. Kada su ruševine 

otkrivene 44 skeleta je pronađeno kako leže licem ka 

zemlji na sred ulice, mnoga držeći se za ruke. Pretpeli su 

nasilnu smrt u jednom trenutku. Na određenim delovima 

tog mesta je pronađen povećan nivo radijacije. A 

radijacija postoji na svakom mestu, Da li je moguće da je 

taj grad pomenut u  Bhagavad Giti. Grad je pretrpeo 

atomski napad.  

 U svojoj knjizi iz 1979. godine „Atomsko 

razaranje 2000. godi na pre Hrista“, britanski istraživač 

David Davenport tvrdi da je našao epicentar obima 45 

metara u Monenjo-Dara gde je sve izgledalo rastopljeno, 

kroz proces transformacije poznat kao „vitrifikacija“. 

Vitrifikacija je proces u kojem obične stene budu 

istopljene u magmatsko stanje i onda ponovo očvrsnu. Ali 

jednom kad stena ponovo očvrsne, podseća na staklo. Tu 

nalazim dokaz vitrifikacije koje se jedino mogu postići 

ako je materijal izložen ekstremnoj toploti neke vrste 

eksplozije.  

  

Odakle je došlo to atomsko oružje? Da li 

postoje dokazi? 

 

 Postoje dokazi na Bliskom istoku i Africi da se i 

tamo desila atomska eksplozija koja je pretvorila 

pustinjski pesak u staklo. I upravo se to dogodilo u 

Alamogordou u Novom Meksiku gde je izvršena prva 

proba atomske bombe.   
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GDE  SU  BOGOVI  SADA ? 
 

 

Zašto je čovek stalno gledao u zvezde, u nebo ? 

 

Tokom ljudske istorije, čovek je gledao gore u 

zvezde sa strahopoštovanjem i u čuđenju. Naši daleki preci 

nisu samo kao mi gledali u zvezde, oni su ih ucrtali, 

napravili karte, pratili njihova pomeranja, identifikovali 

sazvežđa i beležili vreme stvaranja nebeski orijentisanih 

kalendara.  

 

 Gde su oni sada? 

 

 Jesu li došli na Zemlju u prošlosti i onda otišli? 

Ako je tako hoće li se ikada vratiti. Za razliku od nas 

naučnici nisu čekali da se oni vrate već su pošli njima u 

susret. Hoće li konačno nauka biti u prilici da dokaže 

verovanja naših drevnih predaka? Za to vreme NASA ne 

čeka već pokušava da kontaktira vanzemaljski život 

direktno putem poruka koje šalje svojim svemirskim 

sondama.  

  

Šta bi se desilo posle nekog potencijalnog 

vanzemaljskog kontakta?  
 

Ne znam, to je pitanje za sada otvoreno i u 

domenu nagađanja. Mislim da svet kakav znamo promeniće 

se sigurno i to dramatično. Rezultat bi bio da se 
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fundamentalistički ortodoksni sistemi verovanja svake 

organizovane religije na Zemlji srušili. Što znači da bi se 

stvarno dovelo u pitanje poreklo ljudske rase, priče o 

postanju i mnoga druga pitanja. Same strukture vlasti i 

religije će se srušiti.  

 

Vatikan ne isključuje da postoje vanzemaljci, 

zašto?  

 Ali 2008. godine, zapanjujuće saopštenje je došlo 

iz vrha iznenađujućeg izvora. Dokazi, gle čuda, kao što su 

vanzemaljci, stvarno postoje. Vatikan, Rim. Ova ozidana 

enklava bila je centar Katoličke crkve od 5. veka. To nije 

samo Papina rezidencija, već mesto poštovanja za jednu 

milijardu Katolika i predstavlja skoro 2000 godina 

hrišćanskog učenja i tradicija.  

 Ali 2008. godine, Vatikan je izdao saopštenje koje 

je po našem mišljenju moglo biti pretnja njegovom 

sopstvenom postojanju. Vatikanska opservatorija Castel 

Gandolfo,  Italija. Glavni astronom Vatikanske 

opservatorije, otac Gabriel Fnes, priznao je mogućnost 

postojanja vanzemaljskog života na drugim planetama. U 

suštini su rekli da veruju u vanzemaljski život izvan zemlje. 

Zar to ne negira verovanje pojedinca u Boga? Pre 500 

godina, da je Vatikan to rekao svi bi bili spaljeni na lomači. 

Benedikt, naravno, ima vrlo naučno gledište i poštuje 

intelektualni život na način koji je vrlo neuobičajen, izgleda 

prilično otvoren da se pozabavi idejom, šta ako ima života 

na drugim planetama? Zašto je posle vekova verovanja u 

čoveka kao Božju vrhunsku kreaciju i jedini inteligentni 

život u svemiru Vatikan izdaje saopštenje koje bi moglo 

hrišćanstvo da okrene naglavačke. Da li su znali nešto što 

mi ostali nismo?  
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 Kako se objašnjavaju mnoge misterije? 

 

Hiljadu godina ljudi su obeležili događaje koji 

izgleda da nagoveštavaju da su bića iz drugog sveta došla 

sa neba i posetila Zemlju.  

Tako se objašnjavaju mnoge misterije koje 

okružuju našu prošlost. Najvažnija je bila religija. Bogovi 

su se spustili u vreme naših predaka.  

Tako je to ušlo u svete knjige, mitologiju, legende, 

ljudi su tada pravili razne religije od toga. Od toga da su 

vanzemaljci došli ovde je bio početak svih religija. Drevni 

tekstovi su vrlo jasni da su mnoga od naših dostignuća u 

prošlosti desila zahvaljujući direktnoj umešanosti 

vanzemaljaca koji su došli sa neba. Zar nema mnogo 

začuđujućih sličnosti između izolovanih kultura širom 

planete. Zato su različite civilizacije gradile ogromne 

građevine u čast bića iz drugog sveta? Zašto toliko mnogo 

drevnih tekstova navode ljude koji lete po nebu? Da li je 

slučajno?  

Da li su vanzemljci došli samo u posetu i onda 

nestali, ili su došli, ostali i doprineli civilizaciji?  
 

U svim drevnim tekstovima stoji da će se ti bogovi 

jednog dana vratiti. Šta ako su vanzemaljci koji su navodno 

ovde hiljadama godina dolazili napravili nas. Da nismo 

možda mi vanzemaljci? Oni izgledaju kao mi. I, u stvari, tu 

je opet deo Biblije u kojoj je Bog. Ili su Bogovi stvorili nas 

po njihovom liku? Mislim, mi treba da budemo kao oni. Mi 

treba da ličimo na njih. Mi treba da imamo tehnologiju koju 

oni imaju. Mi treba da idemo u svemir kao što su oni radili. 

Mi smo vrsta istraživača, svi smo mi budući naučnici. 
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                 BOGOVI UMIRU 
 

 

Da li stvarno umiru bogovi? 

 

 Vekovi prolaze, smenjuju jedni druge, religije 

se rađaju, umiru i nestaju. Naravno nestaju i njihovi 

Bogovi. U Indiji smo obišli jedno mesto Mohenjo Daro. 

Smatra se da je to najstariji grad na svetu. U Mohenjo 

Daro je pronađeno sedam slojeva. Čini se da je tu 

civilizaciju sedam puta zadesila neka velika nesreća. 

Otkrivši prvi sloj ljudi su misli li da je to sve. Utvrdili su 

njegovu starost na nekih sedam hiljada godina. Međutim 

sprovodeći nova iskopavanja ispod prvog grada pronađen 

je još jedan čija je starost deset hiljada godina. Onda su 

nastavili iskopavanja i otkrili su grad za gradom. 

Pronađeno je sedam gradova. Starost sedmog grada je 

utvrđena na dvadeset hiljada godina. Tu su nađeni 

hramovi i statue Bogova. Ove civilizacije su nestale; 

nestali su i ljudi, nestale su i njihove religije, nestali su 

njihovi bogovi.  

 

Da li će nestati Bog hrišćana ? 

 

 Bog hrišćana će nestati čim nestane hrišćanstva; 

Hindu bogovi će nestati čim nestane hinduizam. Tako će 

sa nestankom svih religija nestati i svi ovozemaljski 

Bogovi. To je vaša projekcija koja će sa vama nestati.  
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VANZEMALJCI I KREACIJA                

ČOVEKA 
 

 

Jesu li ljudi uistinu evoluirali od majmuna?  

 

Ili je naša inteligencija rezultat plana s drugog 

sveta? Od čega su napravljeni ljudi? Zašto evoluiramo na 

ovakav način, zašto rastemo i zašto razmišljamo na 

ovakav način? Nema objašnjenja za ljudska bića. Oni ne 

bi trebali postojati na ovoj planeti a ipak postoje. Nauka i 

svet istorije, pa čak i arheologija, još uvek se muče da 

pronađu odgovore. 

 

Da li su vanzemaljci imali neku ulogu n 

našem razvoju’ 

  

 Konačno bismo trebali prihvatiti ideju da su 

vanzemaljci imali nekakvu ulogu u našem razvoju. Mogu 

li dokazi o dolasku vanzemaljaca na Zemlju rešiti 

misteriju koja stoji iza stvaranja čoveka?  

 

Kako je za nauku sve počelo?  
 

Počelo je tako što se 40 kilometara od 

Johanesburga nalazi pećina Malapa. Tu je 2008. g. 

paleoantropolog Li Berger otkrio više fosilnih ostataka 

dva miliona godina starih ljudi, uključujući i ženu i dete. 

Veličina i oblik kostiju ukazuju da su hodali uspravno i 
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imali današnje ruke. U razdoblju od nekoliko zadnjih 

decenija naučnici su otkrili ostatke skoro dvadesetak 

različitih vrsta ranih ljudskih predaka koji su poznati kao 

hominidi. Imamo izvrsne fosilne zapise o drevnim 

hominidima. To nam jasno pokazuje da su pre Homo 

Sapiensa, postojale različite vrste hominida koje su 

istovremeno živele na Zemlji. Danas nam je to teško 

zamisliti, jer danas postoji samo jedna vrsta ljudi koja 

broji 7 milijardi pripadnika, ali u jednom trenutku pre 

nekoliko stotina hiljada godina mogle su se pronaći dve 

ili čak tri vrste hominida koji su živeli u istom području u 

isto vreme.  

 

Da li su hominidi stvarno evoluirali od 

majmunskih predaka? 

 

Nauka kaže da su hominidi evoluirali od 

majmunskih predaka pre skoro 6 miliona godina uz 

pomoć onoga što se naziva „prirodan odabir“. Takvu 

teoriju o evoluciji prvi je popularizirao engleski 

antropolog Čarls Darvin u svojoj knjizi iz 1859. g. 

„Poreklo vrsta“. Darvinov mehanizam evolucije je bio 

prirodni odabir. To bi značilo dugotrajni proces u kojem 

se bolje prilagodljivi pojedinci uspešno razmnožavaju. To 

znači da je organizam uz određene značajne promene, 

poput mutacije, imao od toga koristi, bio je u prednosti u 

borbi za razmnožavanjem. 

 

Šta organizmu omogućava da preživi? 

 

Dakle, mutacija omogućava organizmu da preživi i tu  
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mutaciju prenosi na sledeću generaciju. Tako oni 

hodajući na dve noge koristili su ruke za izradu alata. To 

ih je postepeno činilo sve pametnijima. A zatim su, 

otprilike pre 200.000 godina, hominidi evoluirali u Homo 

Sapiensa.  

 Ako je ova Darvinova teorija tačna kako to da 

smo samo mi napredovali zašto ostale životinje nisu 

napredovale na način na koji smo mi? Oruđe se nije 

upotrebljavalo više miliona godina od kako su ljudi 

počeli da hodaju uspravno. A mozak se nije počeo širiti i 

naglo rasti sve do pre nekoliko stotina hiljada godina. 

Dakle u 6 miliona godina ljudske evolucije, milioni 

godina su razdvajale uspravno držanje, korišćenje alata i 

širenje mozga.  

 

Mi ne vidimo razlog zašto bi se čovek pred 

drugim vrstama u smislu svoje golotinje razlikovao od 

drugih životinja. Da li se čovek razlikuje? 

 

Mi kao Homo Sapiensi smo još uvek prekriveni 

dlakama ali te dlake su na većini našeg tela sada u 

manjem obimu a to smanjivanje se verovatno dogodili 

mnogo pre Homo Sapiensa. Možete reći kada su izašli iz 

afričkih šuma u savane gde ih je dočekalo više sunca. Ali 

zašto su ljudi izgubili dlake u Severnoj Evropi koje su 

služile da ih greju? Ako se držimo Darvinove teorije o 

prilagodljivosti kako to da smo odjednom postali potpuno 

goli i izgubili svu dlaku? Tu nema logike jer kad smo 

izgubili naše krzno, našu dlaku morali smo početi nositi 

krzno da bi nas grejalo. Da nismo nosili krzno smrzli bi 

se i izumrli. Ako Darvinova teorija o prirodnom odabiru 

ne može objasniti pojavu inteligentnog bezdlakog Homo 
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Sapiensa, šta može? Darvin je verovao da se ljudski 

mozak razvijao prirodnim odabirom, ali da li je to 

moguće? Način na koji ljudi razmišljaju i njihove 

intelektualne sposobnosti kvalitativno su drugojačiji od 

bilo čega što im je prethodilo i ne znamo kako se 

ogromna praznina mogla premostiti prirodnim odabirom.  

 

Da možda ne postoji Tvorac koji stoji iza 

svega? 

Mi mislimo da postoji stvaralački duh koji stoji 

iza celokupnog života na našoj planeti. To je Tvorac. Taj 

nevidljivi stvaralački duh posredovao je tri puta na ovoj 

planeti.  

Mi smo sigurni da su sve te promene iza sebe 

imale kreativnu inteligenciju Tvorca. Ako se ostatak 

prirode nije promenio za što bismo samo mi. To sugerira 

da se desilo nešto što nije u skladu sa prirodom. 

 

Šta ako je ljudski rod nastao zbog 

vanzemaljske intervencije? 

 

 Mi mislimo da je ljudski rod nastao zbog 

vanzemaljske intervencije. Da li postoje dokazi za ovu 

našu smelu tvrdnju? Da se možda dokazi ne mogu 

pronaći unutar ljudskog mozga. Nauka ovih dana tvrdi da 

je sofistikacija ljudskog mozga bila rezultat takozvanog 

„posebnog događaja“. Oni tvrde da inteligencija ljudskog 

roda nije samo rezultat evolucije već su negde pre 50.000 

godina geni drevnih ljudi prošli kroz veliku promenu u 

relativno kratkom vremenskom periodu što bi mi nazvali 

„veliki prasak“ mozga.  

Kako su se tako brzo razvili ? 
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Nauka ne zna kako su se ljudi tako brzo razvili u 

kratkom vremenskom periodu. Ne verujemo da se to 

dogodilo prirodnim putem. Prilično je jasno da je 

današnja intelektualna funkcija stečena prilično nedavno. 

To nije poboljšanje već je to nova vrsta korišćenja 

informacija i uma. Ne postoji ni jedna druga životinja na 

planeti koja se može uporediti i zato to nazivamo 

slučajem „velikog mozga“. Ljudi govore o karici „koja 

nedostaje“. Gde je karika koja je od majmuna, gorila itd. 

dovela do stvorenja koje je izumelo atomsko oružje i let u 

svemir. Pre 50.000 godina krenuli smo u jednom pravcu u 

kojem nijedno stvorenje pre nije krenulo. Postali smo 

ljudi.  

 Ali šta je bila iskra koja je stvorila ljudsku 

inteligenciju?  

 

Je li to bila genetska mutacija koja je nastala 

procesom prirodnog odabira kao što tvrde zvanični 

naučnici ili se možda radilo o genetskoj modifikaciji koju 

su stvorila vanzemaljska bića. Kada su vanzemaljci došli 

na našu planetu shvatili su da je planeta puna života, a 

jedan oblik je bio najnapredniji a to su bili naši preci. 

Izvukli su DNK-a i promenili osnovne informacije u 

njemu. To je nešto što naša genetika čini svakodnevno. 

Ćelija je promenjena, a plod je umetnut u matericu ženke 

iste vrste. Ta ženka će roditi dete nakon 9 meseci ali zbog 

umetnute mutacije, a u tome je razlika jer su to napravili 

vanzemaljci na veštački način. Ako ti vanzemaljci mogu 

da putuju između zvezda pitamo se onda da li njihova 

genetska građa slična našoj znači da ćemo i mi dostići 

jednom taj nivo znanja.  Bogovi su nam dali dar intelekta 
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kako bi ga mogli koristiti. Možda smo njihov eksperiment 

s inteligencijom. Možda se radi samo o igri. Imamo gen 

koji je odgovoran za jezik i to je ono što nas odvaja od 

životinjskog sveta. To nije moglo da se stvori samo po 

sebi. To su nam oni usadili. Oni su odlučili da ljudi mogu 

komunicirati. Je li dokaz o našem vanzemaljskom 

poreklu ugrađen u našem genetskom kodu?  

  

Odakle je potekao Homo sapiens? 

 

Danas je sa sigurnošću utvrđeno na osnovu 

molekularnih i DNK-a zapisa da je Homo sapiens 

potekao iz jednog mesta u Africi a nakon što je u 

potpunosti postao moderan u smislu intelektualnosti, 

raširio se na Evropu, Istočnu Aziju i uopšte u Stari svet. 

To se ponekad zove „Evin model“ što znači da smo svi 

potekli od iste žene ali to znači da je postojala žena koja 

je u dalekoj prošlosti otišla iz Afrike. Bila je jedina ženka 

i ostavila je gene u svakoj današnjoj osobi. I nauka i 

Biblija ukazuju na isti treutak u drevnom vremenu kada 

se današnji čovek pojavio na Zemlji. Mit o Adamu i Evi 

po nama nije mit. Sigurni smo da je to istinita priča. 

Mislim da su Adam i Eva bili na ovoj planeti i bili su 

prva ljudska bića za koje znamo. A pomogli su nam u 

naseljavanju ove planete.  

  

Šta je Rajski vrt?  
 

Mi mislimo da je to područje u kojem su bila 

smeštena genetski manipulisana ljudska bića, Adam i 

Eva. Tamo su živeli, tamo su prvi put udahnuli vazduh i 

tamo je stanovništvo planete počelo rasti. Ako su Adam i 
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Eva zaista postojali kao što je opisano u jevrejskoj Bibliji 

znači li to da je zmija uistinu nagovarala da jedu sa 

„drveta znanja“. Ako jeste, može li taj događaj biti 

nastojanje da se opiše naglo buđenje uma današnjeg 

čoveka. 

 

 Kada je čovek prvi put postao inteligentno 

biće ? 

 U Bibliji piše, „ako jedeš sa ovog drveta 

postaćeš poput Boga“. Sotona u obliku zmije je 

nagovarao Adama i Evu obećavši im da će biti poput 

Boga. Znanje koje su stekli Adam i Eva, kao i 

čovečanstvo uopšte dalo je čoveku sposobnost da na 

kraju izvodi genetske manipulacije.  

  

Što je bilo „drvo znanja“?  
 

Je li to drvo u stvari spiralna struktura DNK-a u 

našim telima koju su genetski konstruisali vanzemaljci 

pre 50.000 godina? Tako da bismo imali sposobnosti 

kakve imamo danas. Po našem mišljenju je sama DNK-a 

to „drvo znanja“. Ali zašto je to odjednom postala loša 

stvar? Čini se da su vanzemaljci, barem neki od njih hteli 

da imamo to znanje. Da budemo poput bogova, ali su 

drugi rekli „Ne“, čovek ne sme imati to znanje.  

  

Da nije možda cela zamisao ili pojam Sotone 

utemeljen na krivo shvaćenoj poseti vanzemaljaca u 

dalekoj prošlosti ? 

 

 Razlog zbog kojeg imamo danas takvo 

shvatanje o Sotoni je taj jer se desila neka vrsta pobune 
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između dobre i zle vanzemaljske frakcije u dalekoj 

prošlosti.  

 

Da li su postojale dve vrste vanzemaljaca ? 

 

 Dobri koji su nam činili i želeli dobro i stalno 

nam pomagali i loši vanzemaljci koji su nam samo 

nanosili zlo i hteli da ovladaju nama. I uspeli bi da nije 

bilo dobrih vanzemaljaca. Pobunjenike je proterao 

zapovednik i oni su postali kao zli „pali anđeli“ što 

zapravo nisu nikada bili. Ako su vanzemaljci odgovorni 

za davanje inteligencije ljudima, jesu li takođe pružili 

čoveku i dar govora?  

  

Ko je izmislio jezik?  

 

Odakle je došao? Je li to bilo nešto što nam je 

usađeno? Nauka nema odgovore na takva pitanja. U 

Bibliji nam je rečeno da smo stvoreni po Božjem liku. Šta 

to znači? Znači li to da smo stvoreni da na nekog ličimo? 

Da li smo onda stvoreni od majmuna ili smo uistinu bili 

genetski izgrađeni. Odgovor može dati mitologija. 

Vanzemaljci su stvorili ljudsku inteligenciju da bi zatim ti 

vanzemaljci nestali. Znači dogodila se tuđinska 

intervencija i kao rezultat toga smo mi.  

 

Kada su vanzemaljci došli na Zemlju šta su 

uradili? 

 Vanzemaljci su došli ovde, iskoristili su velike 

majmune i druge rane hominide stvorili Neandertalca, 

Homo Erektusa, nekoga sličnog nama onda su poboljšali 
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tog hominida dok nije postao Homo sapiens da bi zatim 

uništili sve druge rane hominide.  

 

Da li je došlo do velikog potopa? 

 

A neki od naših predaka su imali seksualne 

odnose sa svojim precima majmunolikim bićima a to se u 

mitologiji zvalo „Istočni greh“ Bogovi su se nakon toga 

vratili, shvatili su šta se desilo pa su odlučili uništiti celu 

rasu velikim potopom te ponoviti eksperiment s nama 

poznatim Nojem iz mitologije. Tako je zapisano. Tako je 

i bilo.  

Jedna najstarija priča o božanskoj i nezemaljskoj 

intervenciji u ljudskoj istoriji može se pronaći u mnogim 

mitovima o Velikom potopu. Mitovi o Potopu postoje po 

celom svetu, ne samo u Bibliji. Mogu se pronaći u celoj 

Južnoj Americi, mogu se pronaći u predanjima 

Indijanaca, u keltskim predanjima, Postoje i u Aziji. 

Afrički domoroci imaju mitove o potopu. Priča o Noju 

nije izolovan slučaj koji je opisan samo u Bibliji. To je 

deo jedne veće priče. Najstariji dokumentovani mit o 

potopu se nalazi u priči o Utnapištimu, u „Epu o 

Gilgamešu“. Ta drevna sumerska priča je otkrivena na 

nizu glinenih pločica i stara hiljadama godina. Ta priča je 

skoro identična priči o Noju. U oba slučaja Arka je bila 

metafora.  

  

Šta je Nojeva barka?  

 

 Nojeva barka zar to nije DNK banka, metafora 

koja je pogrešno protumačena, shvaćena bukvalno. To je 
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tehnologija koja je mogla da sakupi sve životinje u jednoj 

barci. Nojeva barka je stvarno vanzamaljska DNK banka.  

  Vanzemaljcima su takođe potrebne biljke i 

životinje i minerali na ovoj planeti. Baš kao kad bi mi 

otišli na primer na Mars. Koristićemo ono što možemo da 

koristimo sa te planete. I ako su znali a znali su, da se 

sprema neka kataklizma u vidu potopa koji se stvarno 

dogodio želeli bi da očuvaju određene vrste životinja i 

biljaka i da stvore ono što mi smatramo Nojevom 

barkom.  

  Veštačka DNK banka! Ima li takvih dokaza da je 

to moguće? 2008. godine na Arktičkom ostrvu Svalbord, 

izgrađena je komora koja skladišti semenke stotina 

hiljada biljaka u slučaju globalne katastrofe.  

Isto to je urađeno da bi se uskladištila 

životinjska i ljudska DNK, takođe. Istančanost nauke ili 

tek istorija koja se ponavlja? Projekat zamrznute barke je 

program koji je inicirao Londonski Muzej istorije 

Prirode. Ono što su uradili je da su započeli da skladište 

DNK ugroženih vrsta za buduće generacije za očuvanje. 

Da nije Nojeva barka ne od drveta nego neka vrsta 

postrojenja za DNK pothranjivanje koje je korišćeno radi 

očuvanja svih vrsta na planeti Zemlji? Ako se svaka vrsta 

može čuvati u minijaturnim bočicama, onda sve postaje 

vrlo logično? Drevne DNK banke.  

 

Mogu li biblijske priče o Adamu i Evi i 

Nojevoj barci uistinu biti prepričavanje vanzema- 

ljskog događaja ? 

 

 Možda se odgovor može naći u Iraku gde leže 

ruševine drevnog grada Ninive mesto koje su prvo 
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naselili Sumeri iz Mesopotamije. Tu su otkrivene 

ruševine velike biblioteke, kraljevske arhive koja je 

sadržavala hiljade glinenih ploča s klinastim pismom. To 

su bili prvi zapisani iskazi na svetu. Prevedene su i kazuju 

nam uzbudljive priče kako su bogovi intervenisali s 

ljudskim bićima i zapravo umešali svoje prste u njihovo 

stvaranje. Niko ne zna da li je u pitanju mitologija ili 

činjenica. Postoji velika verovatnoća da je naša genetska 

evolucija bio proces koji su izvršili vanzemaljci kako bi 

stvorili Sumerane da liče na njih.  

 

Da li je to samo mit ili je neko stvarno došao i 

pogurao nas napred ? 

 

 Sumeri nisu jedina kultura koja govori o tome 

da su nas vanzemaljci pogurali napred.  

U Kuranu se takođe govori da nam je jezik dao 

Alah ili Bog. U majanskom Popol Vuhu piše da su nam 

jezik dali bogovi. Drevni egipatski zapisi govore potpuno 

istu stvar. Nije bitno koju ćemo kulturu pogledati sve one 

govore isto a to da je jezik dar bogova.  

 

Konačno treba prihvatiti ideju da su vanze- 

maljci bili umešani u naš razvoj.  

 

Pre ikakvog pisanja drevni ljudi su komunicirali 

urezivanjem simbola u kamen. Kao zaključak da 

izvedemo na osnovu svega rečenog je da su sve 

civilizacije i kulture pričale svaka za sebe istu stvar, znači 

da se to stvarno i dogodili a to je da su bogovi stvarno 

došli sa neba. Ako boga zamislite kao vanzemaljca onda 

sve ima smisla.  
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Da li je DNK  mogao nastati slučajno ? 

 

Ali naučnik sir Francis Krik koji je sudelovao u 

otkriću DNK-a 1953. g. i u otkrivanju dvostruke spirale. 

On tvrdi da ona nije mogla nastati slučajno i da ju je neko 

morao konstruisati. A to bi mogao biti „deo velikog 

plana“.  

 

Da nije u pitanju svesna kolonizacija naše 

planete, Zemlje ?  

 

Radi se o namernoj i promišljenoj kolonizaciji 

drugih planeta drugih svetova od strane inteligentne rase 

bića koja koriste najbolji način za kolonizaciju planeta a 

to je bacanje klice svoje vlastite DNK-a u našu vrstu. 

 Sa stanovišta naše današnje nauke i tehnologije 

mi imamo sposobnost izdvojiti ćelije i DNK-a genetskoj 

osnovi i sačuvati ih. Na taj način imamo takozvanu „decu 

iz epruvete“ za parove koji ne mogu imati dece. Čuvamo 

stvari za vreme kada nam budu bile potrebne. Možemo i 

mi drugima poslati u svemir nešto slično Nojevoj Barci, 

ali umesto slanja životinja poslaćemo njihovu suštinu, 

njihov DNK-a, njihovu genetsku građu.  

 

Da li mi možemo stvoriti sasvim nov svet ? 

 

Ne odbacujemo ideju da ćemo možda stvoriti 

sasvim nov svet. Naučnici već sada znaju da se samo 5% 

DNK-a u našim genima koristi za reprodukciju ljudskih 

bića. Ostatak je kod kojih se ne može dešifrovati i može 

se slobodno nazvati „višak DNK-a“. Ali, da li je moguće 

da je većina našeg DNK-a nepotrebna? Mi mislimo 
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svakako ne, nego će ta većina biti dešifrovana negde u 

budućnosti. A kada se to dogodi možete zamisliti šta će 

se sve otkriti o poreklu da našnjeg čoveka. 95% našeg 

genetskog materijala ne znači da je tih 95% beskorisno. 

Čak ni svi komjuteri sveta zajedno ne mogu imati toliko 

imformacija u sebi koliko može imati DNK-a.  

 

Gde je najlogičnije da pronađemo naše 

poreklo? 

 

Mi smo sigurni da naše poreklo nećemo naći na 

nekom srušenom vasionskom brodu ili nekom drevnom 

zapisu već će biti pronađen u našem vlastitim genima. 

Imamo toliko toga naučiti proučavanjem našeg vlastitog 

DNK-a. Tek sada počinjemo dekodirati nizove ljudskog 

DNK-a i dok to budemo radili mi smo sgurni da ćemo 

pronaći da je vanzemaljski DNK-a ugrađen u našu 

vlastitu genetiku. Što god bilo tamo negde to je stvorilo 

svemir, ovu planetu, druge planete i život.  

 

Jesu li bogovi i vanzemaljci jedno te isto? 

 

A mi snažno verujemo da je to povezano s 

pitanjem jesu li bogovi i vanzemaljci isto što je u ovom 

slučaju vrlo verovatno. To ne isključuje činjenicu da 

postoji Tvorac, da postoji viša sila koja stoji iza svega 

ovoga. Da tamo postoji nešto što je stvorilo vanzemaljce, 

naše bogove.  

 

Šta se nalazi između Tvorca i čoveka? 
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Ali mislimo da postoji nešto što se nalazi između 

Tvorca i čoveka a to su vanzemaljci s drugih planeta. 

Moramo shvatiti da je većina znanja iz religije pogrešna 

jer pogrešno čitamo Bibliju koja je pisana metaforama i 

koja treba da služi kao putokaz za naučna istraživanja. 

Jedino što je tačno u Bibliji da postoji kreacija koja se 

poštovanjem zove Bog a u stvari misli se na Tvorca. A uz 

pomoć religije treba shvatiti da smo mi vrlo sićušna 

stvorenja u ovom divovskom Univerzumu i zbog toga je 

Tvorac apsolutno neshvatljiv.  

On je ogroman predivan. Zato nikada nećemo 

izgubiti Tvorca kada razmišljamo o vanzemaljcima. Na 

taj način Tvorac postaje veći.  

Je li istina da su ljudi evoluirali. Iz bakterije koja 

je rasla u nekoj vrsti praiskonskog blata ili nam je 

inteligenciju usadila neka viša sila vanzemaljskog 

porekla. Možda se odgovor nalazi u suštini onoga što nas 

čini ljudima. A s tim znanjem možda možemo otkriti naše 

pravo mesto u svemiru.  
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            VRSTE  VANZEMALJSKIH  BIĆA 
 

  

 Da li mi potičemo sa naše Zemlje oduvek, ili 

smo došli sa neke druge planete? 

 

  Izgleda ni jedno ni drugo nego da smo stvoreni na 

Zemlji a da su nas stvorili vanzemaljci, bića sa drugih 

sazvežđa, sa drugih planeta. Ako znamo kako je i kada 

nastala Zemlja, da nije oduvek postojala onda se izvodi 

zaključak da ni ljudi nisu na Zemlji postojali oduvek. 

Ako nisu, a odbacimo evolucionizam da je život nastao iz 

duhovno mrtve materije, onda je jasno da smo mi ljudi sa 

planete Zemlje došli odnekuda ili nas je neko stvorio 

ovde. Ako pogledamo sve legende, usmena predanja, 

tragove svih civilizacija izvodi se zaključak da nismo 

došli od nikud nego samo naši Bogovi.  

 

  Odakle su došli vanzemaljci? 
 

Vanzemljci su došli na našu planetu Zemlju sa 

različitim misijama. Oni su ovde pre ljudi; Pozitivni 

vanzemaljci došli su sa zvezde Proksima Kentavra u 

sazvežđe Orion i smestili su se na planetu Rigel. Oni su 

stvorili nas ljude, i oni kontrolišu apsolutno sve na ovoj 

planeti. Oni su ti „bogovi“ iz svih drevnih predanja „koji 

su sišli sa neba“ i čije je „carstvo nebesko“. Njihova 

realnost je skrivena u mit. Ljudi su tako programirani da 
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veruju u realnost mitova da im je teško da prihvate 

jednostavnu realnost koja stoji iza mita.  

 

Koji su prvi vanzemalčjci došli na Zemlju? 

 

Rigelani su prvi došli na Zemlju sa Tvorčevom 

misijom da stvore ljudsku rasu ovde kao što su je stvarali 

i u drugim sazvežđima. Oni spadaju u najsvesnija bića u 

ovom univerzumu. Stoga imaju i najnapredniju 

tehnologiju. Kreću se bešumno i mogu da prelaze kroz 

razne dimenzije, iz fizičke u suptilne i obrnuto. Potpuno 

kontrolišu prostor, i zajedno s njim i vreme, pa su njihove 

letelice ujedno i vremeplovi. Može se reći da su oni 

potpuno osvestili materiju i energiju. Njihova tehnologija 

doseže do kontrole inkarnacije, gde će koja duša da se 

inkarnira. Poznato im je sve o genetici. Njihova uloga je 

da pored stvaranja ljudi ovde vrše nadzor nad svime što 

se radi sa čovekom i evolucijom njegove ličnosti.  

   

 Da li su oni ljudima dali znanje, tehnologiju ? 

 

Oni su ljudima od samog početka davali znanje, 

tehnologiju i pokazaćemo na jednom primeru kako su to 

radili. Kada su odlučili da ljudima daju tehnologiju da bi 

pokrenuli industrijsku revoluciju, inkarnirali su Nikolu 

Teslu. On je inspirisan iz viših dimenzija od strane 

Rigelana doneo na fizički plan najvažnija otkrića za 

tehnološki razvoj novoga doba.  
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Zašto postoje različite rase na Zemlji ? 

 

Na prvi pogled kada pogledamo ljude na Zemlji 

odmah uočavamo razlike među njima u rasama i 

mentalitetu. Da je sve ljude stvorio samo jedan Tvorac 

Univerzuma sigurno da ne bi stvarao različite rase. Neko 

drugi ih je stvarao u želji da njihova genetika vremenom 

postane dominantna. Tako su nastale, bele, žute, crne i 

crvene rase. Zato projekat stvaranja ljudi na Zemlji nije 

savršeno uspeo jer to nije uradio Tvorac Univerzuma 

nego neko drugi koga je opet stvorio neko treći i tako 

redom i svi oni imaju hijerarhiju svojih Bogova a svi 

daleko ispod pravog Tvorca Univerzuma.  

 

Da li u stvaranju ljudu su učestovale više 

vanzemaljskih rasa ili samo jedna ? 

 

Zaključak je jednostavan. Nas je neko stvorio na 

Zemlji. Odmah se vidi da nije u tome učestvovala jedna 

vanzemaljska rasa nego više njih sa iste planete Rigel. 

Tako su stvoreni uslovi za sve krize i probleme, jer sa 

genetskim razlikama boje kože idu i razlike u mentalitetu, 

razne slabosti ljudske prirode kao i mogućnost za 

kontrolu nad ljudima putem sukoba tokom njihove 

istorije.  

 

Dali postoje loša vanzemaljska bića? 

        

Kosmos postoji na dijalektici suprotnosti, 

stvaralačkih i destruktivnih sila, i te sile imaju svoje 

konkretno oličenje u određenim bićima. Ali nažalost 

postoje i loša vanzemaljska bića koji su došla iz dubine 
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Kosmosa da porobe ljude na Zemlji koje su stvorila dobra 

bića takođe došla iz dubine Kosmosa.  

   Sila razaranja došla iz dubine Kosmosa oličena je 

u demonskim bićima i bićima hibridima koja imaju 

ljudski oblik i dušu koja ne može biti oličenje Duha.  

 

Odakle su oni došli?  

 

Oni su došli sa iste zvezde Proksima Kentavra i u 

sazvežđu Orion naselili su planetu Mimtaka. Njih su 

stvorila nefizička bića na zvezdi Proksima, nezavisna od 

ovog Sazvežđa Orion, da budu oličenje sile koja se 

suprostavlja stvaralačkoj sili, negacija koja se prirodno 

javlja u dualizmu trodimenzionalnog kosmosa gde svaka 

akcija ima svoju reakciju i svaka težnja silu protivljenja 

koju treba da savlada. 

 

Šta je to « iskonsko zlo » ? 

  

Ta iskonska negacija bića je poznata kao 

„iskonsko zlo“. Ta iskonska negacija bića, to iskonsko 

zlo, ono isto kao i emanacija života ima životne oblike 

koji je izražavaju i ti oblici su danas poznati kao đavoli i 

demoni.  

 

Ko je njihov pravi identitet ? 

 

Njihov pravi identitet je Mimtaka reptoidna bića.  

Zašto smo uzeli termin reptoidna bića. Zato što ćemo 

videti kasnije da oni imaju svi neku vrstu repova, više liče 

na zmijolika stvorenja ili zmajeve jer o tome ima bezbroj 
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dokaza po svetu. Na svim kontinetima oni su ostavili 

tragove o sebi.  

  Oni postoje na granici fizičkog i nefizičkog, 

astralnog sveta. Da bi bili delotvorni i na fizičkom planu 

bila im je potrebna genetika fizičkih bića.  

 

  Kako su došli do genetike fizičkih bića? 

 

Njihova genetika je pomešana sa genetikom jedne 

vrste običnih reptila koji su živeli na sazvežđu Orion na 

planeti Mimtaka i stvorena je vrsta humanoidnih reptila 

koji hodaju uspravno na dve noge. Zato je Mimtaka 

reptilima i danas potrebna energija. Oni nemaju svoju 

energiju. Zato oni mogu da menjaju oblik, od ljudskog do 

demonskog sa astrala.  

    

Pošto je njima potrebna energija ljudi, kako 

dolaze do nje?  

 

Jednostavno je uzmu od ljudi tako što se ljudi 

usled nedostatka životne energije razbole ili umru. Zato je 

jasno da sve bolesti na ovom svetu ne dolaze od strane 

Boga već od njih. To važi i za sve prerane i tragične 

smrti.  

Da li oni imaju veze sa normalnim smrtima? 

 

Oni jedino nemaju veze sa normalnim smrtima 

koje je Tvorac odredio nama i sa našim svestima koje 

odlaze pravo Tvorcu. 

 

Da li je njima dovoljno energije na način kako 

dolaze do nje? 
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 Ali to je isuviše malo za njih jer ima ih isuviše 

mnogo. Zato oni proizvode ratove gde se ubijaju mnogi 

ljudi i njihova energija posle njihove smrti lebdi slobodno 

u atmosferi odakle je oni uzimaju, odnosno hrane se sa 

njom. Ali s obzirom da je brzo troše, potrebno je nove 

energije, novih mrtvih ljudi koji će je osloboditi i zato su 

potrebna nova masovna ubistva. Kada dođu sa svoje 

planete u ogromnom broju da bi se prehranili, da bi uzeli 

energiju od ljudi oni proizvode svetske ratove. 

 

 Kako mogu da proizvedu ratove?  

 

Jednostavno preko svojih predstavnika na zemlji 

hibrida. Malo kasnije ćemo to obrazložiti lepo kada 

objasnimo šta su to hibridi.  

    

Kako oni u stvari izgledaju? 

 

Najbolje nam govore slike svih civilizacija na 

celoj zemljinoj kugli koje ih prikazuje kao Reptile.  

 

Rigelani su učestvovali u stvaranju čoveka od 

samog početka. Dali su oni su ti „bogovi“ po čijem 

smo liku stvoreni? 

 

Da, jesu. Kada su Reptoidna bića poremetili 

planove na Bliskom istoku, deformisali Hebreje u Jevreje. 

Rigelani su izvršili pokušaj da povrate preostale ljudske 

rase od reptoidnog uticaja. 

 

Kako su to uradili? 
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 To se zbilo kroz inkarnaciju Isusa. Oni su 

inkarnirali Isusa koji se zapravo zvao Emmanuel ili 

Jmmanuel, što u prevodi znači „Onaj sa božanskim 

znanjem“. Njegov otac sa „neba“ vladar Rigelana zvao se 

Rasiel. On je upravljao vanzemaljcima kojima je vladao.  

 

Da li je Bog Rasiel bio vanzemaljac? 

 

Ali on nije bio vanzemaljac. A nije bio ni Tvorac 

Univerzuma već samo njegov sastavni deo, Bog. Tvorac 

kao Univerzalna svest nalazi se se u tom vrhovnom biću a 

preko njega se reflektuje i na nas obične smrtnike tako da 

smo i mi delovi te univerzalne svesti koju primamo preko 

vrhovnog bića Rasiela. Njega možemo nazvati Vrhovni 

Bog.  

    

Da li je Vrhovni Bog mogao da stvori bar 

jednu plnetu? 

 

Vrhovni Bog nije mogao stvoriti ni jednu planetu. 

Ti vanzemaljci - bogovi koji imaju svog vrhovnog boga 

Rasiela ne mogu da stvore život na Zemlji nego samo da 

stvore ljude i to modifikacijom gena. Vrhovni Bog Rasiel 

se vezuje za transcendentno biće. Vrhovni Bog 

predstavlja sveto, uzvišeno, večno i beskrajno biće koje je 

stvorilo čoveka, kao svest. Ne zaboravimo da je čovek 

svest.  

  Zašto je Isus poslat na Zemlju? 

 

Isus je poslat da ljude upozori na Reptoide i 

njihove hibride.  
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  Zato je takođe Jevreje nazivao (hibridnim) potomcima 

Reptoida - đavola i slugama đavoljim (Jovan, 8.44) i ovi 

su ga zato sa hibridima Rimljanima razapeli. Takođe je 

ljude učio kako da sačuvaju svoju dušu.  

 

  Zašto je Isus stalno naglašavao da je on „Sin 

čovečji“? 

 

Njegov pokušaj da pročisti i sačuva ljudsku dušu i 

rasu od Reptoidnog uticaja i hibridnih manipulacija 

sačuvan je kroz njegovo stalno naglašavanje da je on „Sin 

čovečji“ tako je sebe identifikovao, što znači čisto 

ljudskog genetskog porekla, za razliku od hibrida. Takođe 

je govorio da je „sin Božji“ što ukazuje da je 

identifikovao pravo ljudsko poreklo sa Božanskim.  

 

  Kako su Iluminati, hibridi napravili hrišćansku 

crkvu? 
Hibridi Iluminati su u Rimu od falsifikovanih 

gnostičkih tekstova napravili religiju, Hrišćansku crkvu. 

To je bilo na silu, na prvom saboru pod carem Konsta- 

ntinom, koji je celog života bio sledbenik Reptodinog 

kulta, pod pretnjom mačem svi su morali da prihvate 

Konstantinov edikt. Tako je bilo i na drugom i trećem 

saboru. Ko se ne bi složio bio bi ubijen, ali svi su se 

dobro slagali jer tu hrišćana nije bilo.  

 

Zašto su proganjali Hristove učenike, Gno- 

stičare? 

 

   Sve prave učenike Hristove, Gnostičare, žestoko 

su proga njali. Zato je bilo više razloga. Prvo zato jer ih je 
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narod prihvatio i voleo jer su oni svojim delima i ličnošću 

svedočili o Hristovom učenju, za razliku od Rimskih 

sveštenika koji su vladali terorom i lažima. Zatim, 

Gnostičari su znali za tajnu Reptilskih hibrida i da oni 

vladaju Rimom. Njihovi spisi govore o zmijolikim 

Arhontima, a jedan njihov spis koji ih posebno detaljno 

opisuje je falsifikovan u današnje „Otkrovenje“ 

Jovanovo. Taj tekst je u Rimu izmenjen tako da odgovara 

hibridima, iako ih je razotkrio i govorio protiv njih.  

    

 

  Za 2000. godina od čega se sastoji učenje u 

hrišćanskim crkvama? 

 

Za 2.000. godina hrišćanstva nije bilo ni traga od 

Boga i Isusa, već samo crkvenih laži, diktature i more 

krvi svuda u svetu, omiljene hrane Reptoidnih bića. Isus 

je u periodu od 14. do 29. godine vođen najpre u Egipat 

gde je obučavan u Velikoj piramidi (koja je oduvek 

služila kao centar za obuku, kosmološka opservatorija i 

„zvezdana kapija“ za komunikaciju i teleportaciju sa 

matičnim sazvežđima - otuda onoliko neobičnih oblika u 

unutrašnjosti piramide, rupe i žljebovi koji su sami po 

sebi apsurdni u odnosu na uloženi trud oko gradnje i 

očigledno su bili namenjeni uređajima kojih danas tamo 

nema.  
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                STVARANJE  HIBRIDA 
 

 

Da li su vas  učili u školi šta su to reptoidi? 

 

Ne,  tu su tajnu dobro čuvali za sebe. Reptoidi na 

Zemlji su bili odsečeni od svoje kosmičke imperije 

odakle potiču, iz sazvežđa Orion sa planete Mimtaka. 

Površinu Zemlje kontrolisale su ljudske rase, odnosno 

potomci pozitivnih bića. Reptoidi napravili su plan kako 

polako da preuzmu vlast na Zemlji.  

 

Kako su planirali da uzmu vlast na Zemlji? 

 

Odlučili su da pomešaju svoju reptilsku genetiku 

sa ljudskom u razmeri 50% : 50%, da stvore hibridnu 

vrstu ljudi reptoida koji samo spolja izgledaju kao ljudi i 

koji bi izvršavali njihovu volju na Zemlji. Tako bi vladali 

ljudima preko njih. Ako čovek ima već za osnovu 

reptilsku genetiku i bilo bi lakše doći do toga i tako 

kontrolisati čovekov um. Izabrani su ljudi u Sumeru za 

početak ove operacije. Da bi delovali na Zemlji, i vladali 

ljudima u potpunosti, bili su im potrebni posrednici, ljudi 

sa posebnom genetskom strukturom, hibridi, sa većom 

genetikom loših bića. Ljudi su bili pogodni da budu 

njihove nesvesne sluge i sposobni da posluže kao fizičke 

ljušture njihovim astralnim gospodarima. Kada postave 

takvog čoveka sa izmenjenom genetskom strukturom na 
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vlast, onda lakše mogu da vladaju ostalim ljudima na 

fizičkom planu preko njega. 

 

Kada su napravili takvu hibridnu vrstu ljudi? 

 

 I napravili su takvu hibridnu vrstu ljudi, vladara, 

u Vavilonu oko 5.000 godina pre n.e. Ti hibridi i danas 

postoje kao aristokratija i vladaju svetom. Proces 

hibridizacije trajao je vekovima, otimali su vladare i 

namesto njih postavljali njihove klonove koji su širili 

njihovu genetiku na svoje naslednike. Dobili su reptoida 

koji je u potpunosti imao ljudski oblik. Ova hibridizacija 

je uništila Sumer, koji su osnovali ljudi i stvorili 

Mespotamiju, Vavilon je bio prvo carstvo hibrida. Zapisi 

iz Mesopotamije svedoče da je prvi vladar Nimrod imao 

zelenkastu kožu, nalik zmijskoj, da su bili visokog rasta. 

Mitski junak Gilgameš takođe, direktno se spominju i 

zmijoglavi vladari. To su bili genetski posebni ljudi, sa 

posebnom ulogom da budu vladari nad ljudima, loza 

kraljeva. Iz Sumera su se jednim delom širili ka Zapadu i 

ovladali Evropom, najpre kao Feničani, Grci, infiltrirali u 

Egipat i uništili njegove stare tradicije i stvorili su 

Rimsko carstvo koje je do danas glavno uporište hibrida.  

   

 Ko su bili  elitna loza vladara ? 

 

Vladari su tehnički govoreći bili organske posude 

za prisustvo Reptoida na zemlji i među ljudima. Oni su 

bili isključivo elitna loza vladara. Brzo su primetili da je 

za održanje njihove genetske ravnoteže od 50% : 50% 

potrebno da se razmnožavaju unutar svojih porodica.  
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  Sve kraljevske porodice imaju vrlo dugo 

genealoško poreklo, sve do Vavilona, i sve vreme su bili 

negde na nekoj vlasti. Ljudski oblik im je bio potreban da 

se ljudi ne bi uplašili od njih i da ih ne bi prepoznali. 

Pošto su ti hibridni vladari bili malobrojni, jedini način da 

vladaju velikim masama je bio pomoću kontrole uma, 

neke ideologije, tj. religije. Jer tada nije bilo tehnologije, 

televizije, masovnih medija, mikročipova i vakcina, 

kojima danas kontrolišu narodne mase. Statue bogova i 

boginja iz tog perioda otvoreno pokazuju reptoidni uticaj, 

postoji mnogo reptilskih figura i statua iz Sumera.  

    

 Da li ima dokaza o prisustu reptoida-zmajeva-

kao « bogova » ? 

 

Istorija je prepuna materijala i dokaza o prisustvu 

reptoida (zmajeva) kao „bogova“ iz drevne prošlosti. 

Mislimo na noviju istoriju koja je danas poznata a odnosi 

se na ljudski razvoj, ne i na period kad su na Zemlji 

otvoreno živele vanzemaljske rase. Ta se istorija danas 

brižljivo skriva od javnosti. Sve tradicije sveta svedoče o 

njima kao o zmajevima, đavolima, zmijoglavim ljudima i 

vladarima koji su došli s neba. Ali programeri uma 

(naučnici), koji rade za njih, uspeli su da ljude ubede da 

su to samo priče i legende. Ostali su brojni tragovi koji 

postaju mnogo jasniji ako ih posmatramo u konteksu 

ovde iznete priče o reptoidima i njihovoj tehničkoj 

superiornosti.  
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Gde je opisana prva kolonizacija ove planete ? 

 

 Kolonizacija je opisana u jednom važnom i 

starom dokumentu. Zove se „Enuma Elis“, Sumersko-

Akadski ep o stvaranju. Potiče iz 3 milenijuma pre nove 

ere. Tu se govori o vanzemaljskoj rasi reptila koja je 

došla ovde i nazvana je Anunnakiki, što doslovno znači  

„oni koji su sleteli s neba“. Oni su u Sumeru živeli 

desetak hiljada godina, stvorili su crnu rasu da im budu 

radnici u rudnicima Afrike, i otišli. Nakon njihovog 

odlaska Sumerom su ovladali, reptoidi osvajači.  

 

Dali postoje opisi kako su izgledali ti bogovi ? 

 

U staroj Mesopotamiji bogovi se opisuju da su 

živeli u hramu na vrhu stepenaste piramide. Nisu imali 

nikakav kontakt sa ljudima, nego su samo nekolicina 

sveštenika bili posrednici. Zbog čega su bili toliko 

skriveni od ljudi ? Zbog toga što su bili reptilska rasa. 

Mojsije, koji je bio visoki sveštenik tajnog kulta, imao je 

pristup bogovima, i od njega potiče jedna od najvećih 

istorijskih laži, da ako vidimo Boga da umiremo. To je 

jednostavno zabrana pokušaja da se zadovolji znatiželja 

ljudi da ne bi videli zmijoliko lice njegovog „boga“. 

Pravo „ime božje“ se nije smelo izgovarati, jer ime u tim 

vremenima nije bilo bezlično kao danas, ono je 

odražavalo identitet imenovanog. Otkrivanje tog 

identiteta povlačilo je smrtnu kaznu. Takođe se lik 

„božji“ nije smeo predstavljati ni slikom ni kipom. Da 

narod ne bi video njihovu reptoidnu fizionomiju koja nije 

ni malo prijatna. Samo visoki sveštenici su imali pristup i 

mogli su da vide bogove.  
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Kakvi su bili Gilgameš, Noj, Adam i Eva ? 

 

Gilgameš se opisuje čudnim izgledom i zmijskom 

kožom, a i za Biblijskog Noja se kaže da je imao 

reptilsku kožu. Jevrejski apokrifni (skriveni) tekstovi 

kažu da je po izgonu iz raja Bog Adama i Evu obukao u 

zmijsku kožu. Dakle, zmijska koža im je bila prva odeća. 

Opis Adamove i Evine kože iz Jevrejske Hagade: svetlo 

zelena koža.  

  U gnostičkom tekstu Hipostaza Arhonta kaže da 

je Jehova bio odvratnog izgleda kao zver i da se zvao 

Jaldabaot. Odmah je rekao „Ja sam Bog i nema drugog 

Boga do mene“ što je bio njegov čin otuđenja od pravog 

Tvorca. Da ga niko ne bi video stvoren je presto od 

svetlosti, tako da može da ga vidi samo onaj koji ga već 

zna. Setite se priče o Mojsiju i gorećem grmu. Gnostici su 

zapravo gonjeni i uništavani tako temeljito jer su 

posedovali znanje o pravoj prirodi Jevrejskog „Boga“, 

koga su nazivali „Zlim demijurgom“ a ceo opus spasenja 

Gnostika je bio metod ovladavanja umom i snovima, tj. 

Astralom radi spasenja iz tamnice zlog tvorca.  

 

Zašto mnoge civilizacije opisuju bogove koji su 

reptilskog lika ? 

 

 U Centralnoj Americi, Quetzalcoatl, opisuju u 

tekstu Chilam Balam da prvi ljudi koji su došli da stanuju 

u Jukatanu su bili ljudi zvani Chanes ili ljudi od zmija. 

Hopi indijanci su imali Baholinkongu. Istočni Indijanci, 

Nagas. Egipćani, Feničani, Stari Britanci, Kinezi, Japanci 

i danas obožavaju zmaja, koji nije ništa drugo do reptoid 

pretvoren u božanstvo. Po Kineskoj tradiciji otac prve 
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dinastije svih careva je bio zmaj. U jednoj od najstarih 

Kineskih knjiga, Yih King opisuju se dani kada su ljudi i 

zmajevi živeli zajedno i kada su se mešali kroz brakove i 

da su zmajevi bili carevi, da je glavni zmaj živeo na nebu. 

212. godine pre nove ere, car Tsin Shi Hwang Ti je, da bi 

sakrio ovu istinu o reptoidima i njihovim ljudskim 

hibridima, naredio da sve stare knjige budu spaljene i da 

se svi istoričari pohvataju. Za 4 godine je 460 naučnika 

živo sahranjeno. Stari carevi se tako opisuju da su ličili na 

zmajeve.  

    

 Gde su tragovi reptoidnog porekla ? 

  

Današnji tragovi reptoidnog porekla čovekovog, 

tačnije vladarske vrste ljudi, mogu se svuda videti na 

njihovim građevinama: srednjevekovni zamkovi i 

katedrale prepuni su skulptura zmajeva i đavolovih 

likova. Takođe ova nakazna lica krase i njihove važne 

poslovne i državne institucije, banke. Daleko ubedljivije 

od istorijskih tragova, skulptura, i reljefa sa građevina 

prisustvo zle sile koja se hrani životnom energijom ljudi 

vidi se po nelogičnom i bezrazložnom zlu koje opseda 

ljude, pojedinačno i kolektivno, po destrukciji i uništenju 

koje često protivreči osnovnoj logici održanja vrste koja 

vlada i među životinjama. I one bolje poštuju zakone 

održanja koji je u njihovom interesu, od čoveka.  
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ŠIRENJE HIBRIDA 
 

    

 Gde su prvo stvoreni hibridi? 

 

Reptoidi-demoni prvo su stvorili hibride u 

Sumeru. Tokom vremena civilizacija iz Sumera se širila 

iz Vavilona i preobražavala u druge kulture. Migrirali su 

ka Kakvkaskoj regiji i ka Aziji. Njih je predvodila 

plavokrvna elita vladara i sveštenika. Nazivali su se 

Arijevcima. Kada su došli do doline Inda, na današnjoj 

granici Indije i Pakistana, naišli su na ljudsku civilizaciju. 

Inače civilizacija doline Inda trajala je više desetina 

hiljada godina i bila je elita kulture življenja toga doba.  

 

Zašto se uvodi kastinski sistem u Indiji ? 

 

Da bi se Arijevci razlikovali od ljudskih bića, koje 

su smatrali nižom vrstom, uveli su kastinski sistem. 

Brahmani su bili elita hibrida. Od njihove hibridne elite 

kasnije su postale Radže, Ma haradže, sultani i vladari.  

  

 Kako su nastali Hazari ?  
 

Migracija iz Sumera ka zapadu išla je preko 

Kavkaske regije. Tu su postali poznati kao Hazari, koji su 

kasnije, u 8. veku preuzeli judaizam i postali Aškenazi 

Jevreji. Odatle su se širili prema zapadu. Hazari su 

preuzimali identitet naroda kod kojih bi se doselili i tako 
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vešto preuzimali vlast. Majstorstvo manipulacije hibrida 

ogleda se u tome da svi ti narodi i danas misle da su 

njihove kraljevske porodica zaista „njihove“.  

  Dakle pre dolaska hibrida iz Sumera, tj Hazara, u 

Evropi su živeli ljudi. Hazari su se izmešali sa njima i 

ubrzo preuzeli vlast. To su i danas poznate kraljevske 

porodice i Iluminati.  

  Približno u to vreme kada je započela migracija 

hibrida iz Sumera, u Egiptu su pozitivna bića orga- 

nizovali ljudske potomke Sumera u Feničane. Oni su 

kolonizovali delove Bliskog Istoka pri obali i Britanska 

ostrva, delove Severne Amerike sve do velikih jezera. Tu 

su nađeni neki njihovi rudnici i zapisi na kamenim 

pločama.  

   

 Pored Hazara koji je sledeći narod koji je 

hibridizovan ? 

 

Feničani su pored Hazara, drugi narod koji je 

hibridizovan zbog preuzimanja vlasti. Oni su ljudskog 

porekla, imali su vrlo naprednu tehnologiju i znanje, ali 

su ih Reptoidi obratili u svoje sluge, tako da su postali 

poznati po surovim žrtvovanjem dece, koliko i po svom 

superiornom znanju. Od njih smo dobili alfabet 

uprošćavanjem egipatskih hijeroglifa, i brojeve koji se 

pogrešno nazivaju „arapskim“. Putovali su po celom 

svetu, posebno po Američkom kontinentu pre više od 

10.000 godina. Ostavili su detaljne mape svih 

kontinenata. Oni su osnovali Englesku. Zastava Engleske 

(crveni krst na beloj pozadini) je feničanski simbol.  
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Aristokratske familije Evrope od koga vode 

poreklo ? 

Aristokratske familije Evrope uglavnom vode 

poreklo od Feničana, dok ostali moćnici kao što su 

bankari, uglavnom od Hazara.  

   

 Ko je stvorio stare Hebreje ? 

 

Pozitivna bića Rigeli su takođe stvorili stare 

Hebreje. Oni su izumrli. Ovi koji se sada nazivaju 

Hebrejima i prisvajaju njihovu kulturu nisu njihova 

genetika. Današnji Jevreji uglavnom potiču od Hazara 

koji su preuzeli Judaizam u 8. veku da bi izbegli Islam. 

To su Aškenazi Jevreji koji uopšte nisu semitskog po 

rekla. Danas više nema ljudi koji imaju genetsku vezu sa 

starim Hebrejima.  

 

Kada su nastali Jevreji? 

 

Jevreji su nastali kada su Hebreji genetski 

promenjeni od strane hibrida iz Sumera. Taj događaj je u 

Bibliji opisan kao „izlazak iz Egipta“ i lutanje po 

Sinajskoj pustinji 40 godina. Sinaj može da se prepešači 

za nedelju dana, a oni su tu držani 40 godina da bi 

izumrla cela generacija, pri čemu su i mnogi pobijeni da 

se stvar ubrza, i da se dobije nova hibridna vrsta po 

reptoidnoj genetici. Zato Jevreji danas slave taj događaj 

kao najveći praznik; slave svoju hibridizaciju. Jevrejski 

Bog Jahova je bio negativna projekcija, pa je zato on tako 

često masovno ubijao „neposlušne vernike“, kao da je 

želeo da ih bude što manje, i tražio je da mu se žrtvuju 

prvorođena muška deca, i to su Jevreji prihvatili kao 
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narodni običaj, što pokazuje primer Avrama. Arheološke 

iskopine u Palestini toga doba pokazuju da su deca 

zazidavana u temelje kuća, mostova i važnijih objekata 

kao žrtva Bogu da im sačuva pravo na tu nekretninu. 

Njegova prikazanja i delovanja opisana u Starom Zavetu 

su demonstracija tehnike koju reptoidi imaju i primenjuju 

kako bi se ljudima pokazali kao „bogovi“ ili kao „Bog“. 

To su uglavnom svetlosni i zvučni signali i efekti 

demonstracija sile. Sve u svemu „Izlazak iz Egipta“ je bio 

smišljeno raseljavanje Jevreja.  

   

 Šta je bilo sa žutom rasom? 

 

Reptoidni hibridi su dugo na Istoku samostalno 

usavršavali ljudsku vrstu pogodnu za kontrolu. To je žuta 

rasa. Tako su nastale kineske i japanske dinastije 

nezavisno od ovih na Zapadu.  

 

Kako je nastalo Rimsko carstvo? 

 

Najvažnije šta su tada uradili je infiltracija sa 

ljudskom vrstom u današnjoj Italiji. Došli su na obale 

južne Italije oko 30.000 godina pre n.e. i samostalno su 

počeli da usavršavaju ljudsku rasu koju su tu zatekli, a 

koja je danas poznata kao Pelazgi. Kasnije su od njih 

mešanjem sa drugim narodima nastali Etrurci. Reptoidni 

hibridi su se infiltrirali sa njima, preuzeli vlast i tako je 

nastalo Rimsko carstvo. Iskoristili su sve pozitivne 

tekovine Etruraca koja je u osnovi nastanka stare Grčke i 

Rimske kulture, znanja i društveno političkog uređenja, 

demokratije i parlamentarizma. Reptoidni hibridi su te 

tekovine koristili na svoj način, deformisali ih da bi 
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Rimsko carstvo jačalo više vojno nego duhovno. Ono je u 

to vreme bilo najmoćnije u svetu, toliko napredno i 

moćno da su se Reptoidni - hibridi, Rimski carevi, 

međusobno stalno ubijali oko vlasti. Njihove orgije, 

masovni pokolji kao zabave u Koloseumu, ubijanje i 

silovanje dece koje je bilo gotovo zakonski odobreno, 

nije mogla da smisli ni jedna ljudska rasa. To je sve 

oličenje reptoidne vladavine. Oni su poremetili i 

Egipatske planove pozitivnih bića za ljude. I tu su ubacili 

svoju religiju. Tako se ugasila Egipatska civilizacija.  

   

 Šta je bilo sa Rusima i Srbima ? 

 

Rigeli pozitivna bića, kao vrlo humani vanze- 

maljci manipulisali su ljudima na prostorima Balkana do 

Sibira, Rusi i Srbi imaju njihovu genetiku. To su čista 

pozitivna bića zato su Rusi i Srbi svima trn u oku. Ali ima 

i mešanih uticaja a to su Poljaci, Česi i Slovaci. Tako je 

SSSR dobio naoružanje koje je i sada najmoćnije na 

svetu, kao i superiornu kosmičku tehnologiju.  

 

Da li su pokušali da utiču na Romanove? 

 

Postoje indicije da su uticali na Rusku kraljevsku 

porodicu Romanove, da se odvoje od ostalih hibrida, tj. 

Kraljevskih familija na Zapadu, i njihovih planova. To je 

uzrokovalo da su Rotšildi i Vindzori udružili protiv 

Romanova tako što su izazvali najpre Rusko-Japanski rat, 

pri čemu su finansirali Japance, zatim su koristeći haos 

Prvog Svetskog rata, koji su sami izazvali, finansirali i 

vodili Boljševičku revoluciju. Englezi su poslali svog 

agenta, jevrejskog hibrida Israel Lazarevič Parvusa da 
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programira, finasira i sprovede Lenjina u blindiranom 

vozu iz Švajcarske preko Švedske do Rusije. Da finasira 

nije mu bilo teško jer je zastupao Iluminate.  

   

 Kakva je uloga Lava Trockog? 

 

Amerikanci su poslali hibrida Lava Trockog sa 

američkim pasošem, i on je bio glavni komandant 

boljševičke vojske. Ali, kakve vojske? Parvus je 

dogovorio sa Lenjinom da se oko 300.000 nemačkih 

vojnika, zarobljenika, na kraju Prvog svetskog rata, 

preobu če u uniforme Crvene armije i oni su bila udarna 

snaga u „boljševičkoj revoluciji“, i u osvajanju Zimskog 

dvorca. Zato su na paradi posle toga klicali svom 

nemačkom komadantu Hajderu, a ne Lenjinu. Oni su 

masovno rušili crkve, ne Rusi. Rusi su samo trčali za 

njima u naivnosti i neznanju, i da ne bi bili pobijeni a 

pobijeni su milioni, ratom, sistematskom pljačkom i 

namerno izazvanom glađu.  

 

Kakvu je ulogu imao Lenjin ? 

 

Hibridi su programirali i finasirali Lenjina. 

Njegov naslednik Staljin je takođe bio njihov, bio je 

iluminisani mason (Iniciran u Martinski red masona), koji 

je sprovodio politiku Rotšilda, to je uništenje biološkog 

potencijala i mentaliteta koji se bazira na čisto ljudskoj 

prirodi.  

   

 Ko je izvršio genocid na pravoslavnim 

Jermenima ? 
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Parvus je bio takođe savetnik „mladoturaka“ u 

organizaciji genocida nad pravoslavnim Jermenima u 

Turskoj 1915. godine. Taj genocid su zapravo izveli 

Jevreji koji su u to vreme vladali Turskom pod maskom 

Donmeks muslimana, sekte sastavljene od Jevreja koji su 

se pretvarali da su prešli u Islam, ali tajno nastavili da 

praktikuju Judaizam i nisu se mešali sa Turcima. Zato 

Turci i danas negiraju da su počinili taj genocid, a ne 

smeju da objave ko ga je počinio jer bi se zamerili 

Izraelu. Danas se Rusija sve više okreće reptoidima koji 

kontrolišu SAD, tako je prevaziđen „hladni rat“. Samo je 

Belorusija ostala pod uticajem pozitivnih bića ali i to je 

sve slabije.  

   

 Zašto se Hrišćanska crkva podelila na dve ? 

 

Jedan od glavnih razloga zašto se Hrišćanska 

crkva podelila na Istočnu, Pravoslavnu i Zapadnu, 

Katoličku je u njihovim genetskim uticajima nad 

Istočnoevropskim narodima. Takođe su se i vanzemaljci 

Rigeli umešali da odvajanjem od Hibridnih-Iluminata iz 

Rima sačuvaju Hristovu poruku od falsifikata i bolje je 

predstave.  

 

Kako je nastalo Pravoslavlje ? 

 

Tako je nastalo Pravoslavlje: zahvaljujući poziti-

vnim vanzemaljcima Rigelima i kao pokušaj da se sačuva 

ljudska duša od politike i uticaja reptila. To je suština 

Pravoslavlja: očuvanje i spasenje ljudske duše. Pravo- 

slavlje ne može sebe da sačuva pred naletima reptilske 

politike Ekumenizma. Ili to samo tako izgleda. Snaga 
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Božanskog duha na koji se Pravoslavlje jedino oslanja, 

jača je od svega, ali na duži rok i nije jako vidljiva.  

   

 Gde je najoriginalnija ljudska genetika ? 

 

Pozitivni vanzemaljci Rigeli su zaslužni za 

kreiranje ljudi na Zemlji sa najorginalnijom ljudskom 

genetikom. Oni su kreirani na Kavkaskom području, ali 

su se širili na prostoru od Sibira do Južne Azije i Bliskog 

Istoka. Imali su zajednički jezik i duševna svojstva 

srčanosti, bratstva i ljubavi prema njemu. Otuda su ostali 

njihovi tragovi od Indije do Zapadne Evrope i Egipta, kao 

zajedničke osnove mnogih reči od sankrita do aramejskog 

i srpskog jezika. To se danas naziva Indo-evropska 

jezička osnova.  

 

Zašto su Rusi i Srbi najviše napadani ? 

 

Danas su od njih ostali Slovenski narodi. Od svih 

slovenskih naroda Srbi i Rusi su najviše sačuvali njihovo 

genetsko i jezičko nasleđe. Zato su oni najviše napadani i 

uništavani, a njihova istorija najviše lažirana od strane 

reptilskih hibrida, pretežno iz Rima, ali i ostalih. 

 

Koji je najvažniji politički zadatak Vatikana ? 

 

 Drugim narodima, koji takođe potiču od njih, 

davno su promenjeni identitet, istorija i mentalitet. 

 To je bio jedan od najvažnijih političkih zadataka 

Vatikana otkada postoji. Još od 17-tog veka u Vatikanu 

postoji kan celarija za pitanja granica država i odnosa 

među narodima. Tu su izmišljene mnoge države koje 
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danas postoje nakon ratova i promena granica. Jedna od 

brižljivo sporovedenih aktivnosti Vatikana iz kancelarije 

bilo je programiranje katoličkih naroda koji se graniče sa 

pravoslavnim zemljama na mržnju prema njima. 

 

Kako su programirani katolički narodi ? 

 

 Tako su Jezuiti programirali Poljake da mrze 

Ruse; unijate u Ukrajini da mrze Ruse, Mađare da mrze 

Ruse i Rumune; Hrvate da mrze Srbe. Važno je znati da 

je to sve planski rađeno s jednog mesta.  
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TRANSFORMACIJE  REPTOIDA  U  HIBRIDE 

 

 

Ako su demoni već stvorili hibride, zašto ih 

sada zaposedaju? 
 

Demoni bi da vladaju Zemljom. Dolaze iz svoje 

suptilne dimenzije sa zvezde Proksima Kentavra prvo u 

sazvežđe Orion gde su se nastanili na planeti Mimtaka. 

Odatle dolaze u naš materijalni svet i tu zaposedaju već 

stvorene hibride i tako pokušavaju da istisnu ljudsku rasu 

sa svih položaja gde se odlučuje o sudbini zemaljske rase. 

Oni hoće da odlučuju umesto njih i naravno u svom 

ličnom interesu a zemaljska rasa treba da bude porobljena 

i da bude kolonija negativnim vanzemaljcima.  

   

 Ako znamo da oni nemaju svoju energiju jer 

nisu organaska bića koja jedina imaju svoju energiju, 

kako dolaze do energije? 

 

Već smo rekli da oni nemaju svoju energiju i da 

nju uzimaju od ljudi. Zato oni od postanka civilizacije 

ljudi stalno donose nesreće, „prirodne“ katastrofe, ratove, 

krvoprolića. Kako to rade? Stalno ulaze u svoje već 

stvorene hibride i stalno se transformišu kroz razne 

istorijske likove. Navešćemo desetak primera da se shvati 

njihova surova ali ubitačno tačna metodologija.  

  U svima njima je otelotvorenje zla i jedino što 

povezuje sve te ličnosti u istoriji jeste zlo, zlodela koja su 
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oni, kroz njih počinili u istoriji, jeste što su imali 

neograničenu moć nad životima drugih ljudi. Navešćemo 

samo neke primere posle Hristovog rođenja.  

   Motivisani vlašću, religijom, strašću ili političkim 

ubeđenjem, ovi muškarci i žene su odreda postali u celom 

svetu sinonimi za teror i smrt.  

 

KALIGULA, CAR ŠIZOFRENIK 

 

Postavlja se pitanje kako je mogao jedan 

očigledno ludi vladar da vlada Rimom i Senatom koji su 

sačinjavali pametni ljudi. Jedino objašnjenje je da je on 

delo demona. Da se u njega uselio demon i onda je mogao 

da se ruga i narodu i Bogu.  

   

   NERON 

 

Neronov napad na hrišćane bilo je prvo 

proganjanje hrišćanstva u Rimskom carstvu. Veruje se da 

su i učenik Petar i apostol Pavle bili mučeni i ubijeni 

tokom Neronove vlasti.  

  

ATILA HUNSKI 

 

 Jedan čovek u petom veku uterao je strah u kosti i 

uništio milione ljudi. Atila, hunski kralj predvodio je 

stotine hiljada krvožednih varvara preko ravnica Evrope  

 Demon se prosto šegačio sa ljudima kroz 

istoriju. Dokazivao je ljudima da narodom može da vlada 

apsolutno lud vladar kao Kaligula, da hrišćane može da 

proganja kako ko hoće, kao na primer Neron, da celu 
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hrišćansku Evropu može da pregaze krvoločne horde 

Huna.  

   

PRINC VLAD DRAKUL 

 

Demon je izabrao svoje demone koji su ulazili u razne 

istorijske ličnosti i svi su se oni trudili da pokažu 

raznovrsnu lepezu originalnosti prilikom mučenja ljudi. 

Jedan pali anđeo transformisao se u drevnoj kneževini 

Vlaškoj.   

  
FRANCISKO PISARO 

 

 Pa ipak, gle demonove ironije i šegačenja, u 

ime Hrista, uništio je sa par stotina vojnika, moćno 

carstvo Inka sa preko milion vojnika.  

   

KRVAVA MERI 

 

Demon je dokazao nešto nelogično i prosto 

nemoguće. Katolička kraljica u protestanskoj zemlji.  

   

IVAN IV „GROZNI“ 
 

 Ivan je iza sebe ostavio unesrećenu Rusiju i 

mržnju spoljnih neprijatelja zbog njegovih nepotrebnih 

pohoda u kojima je pljačkao, mučio i rušio sve pred 

sobom.  

   

 RASPUĆIN 

Ludi „sektaš“ koji je srušio jednu dinastiju.  
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Raspućin je bio instrument za brisanje 300 

godina stare dinastije Romanov iz istorije i promenu 

istorije Rusije za uvek.  
. I ovde je demon spojio nespojivo. Doveo je na 

ruski presto nemicu, nekadašnju princezu Aliks od Hesen-

Darmštata, preimenovana po ruskom u Aleksandru. Kad 

je Rusija zaratila sa Nemačkom, imali su za protivnika 

nemicu kao caricu.  

 Nema ni jedno logično objašnjenje za 

Raspućinov odnos sa carem, posebno sa caricom, da 

jedan nepismeni sibirski seljak utiče na sudbinu cele 

Rusije, izuzev da je u njega ušao neki demon i po 

diktatima Demona radio što je radio.  

   

ADOLF HITLER 

 

Hitler je bio jako pozitivna ličnost koja je preporodila 

Nemačku. Dok se u njega nije uselio demon. Nekada su Jevreji 

zadržavali ista shvatanja kao arijevci, shvatanja o superiornoj rasi 

čiji su bogovi sišli na Zemlju. I Jevreji koji su tvrdili da su Božji 

izabrani narodi i Nemci, odnosno nacisti su tvrdili da su arijevci 

superiorna rasa predodređena da vlada svetom. Nije slučajno što i 

jedni i drugi pokušavaju da unište one druge. Nacisti su hteli da 

unište Jevreje i da vladaju svetom. Nisu uspeli. Sada Jevreji su ti 

Vladari Novog svetskog poretka.  
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SAVREMENE  TRANSFORMACIJE 
 

 

 Mislim da nema svrhe nabrajati dalje i da li se 

on recimo zvao Napoleon Bonaparta. To bi važilo isto i 

za Ničea, Marksa, Lenjina i Staljina sve do današnjih 

dana.  

 Dali je i zašto opsednuo Karla Marksa? 

 

On je jedno vreme opsednuo Karla Marksa i svoje 

ideje izvodio kroz njega. Evo kako je to radio.  

 Karl Marks (1818-1883) je shvatio religiju kao 

„uzdah potla čenih masa, opijum za narod, koji ovu 

patnju čini podnošljivom“. On je Boga odbacio kao 

irelevantnog. Ateizam, negacija Boga, ta kođe je 

gubljenje vremena.  

  

Da li se uselio u Čarsla Darvina? 

 

Zatim se uselio u Čarlsa Darvina i kroz njega, 

odnosno sa njim napravio ogromnu štetu čovečanstvu 

svojom teorijom o evoluciji, posebno tvrdnjom da je 

čovek postao od majmuna.  

 Čarls Darvin 1859. iznosi hipotezu o evoluciji, 

koja je bi la u kontradikciji sa biblijskim prikazom 

stvaranja u Knjizi po stanka. U suštini hrišćanstvo je 

uspelo da se prilagodi teo riji evolucije.  

  

Da li postoji kontinitet u opsedanju ljudi koji 

utiču na svet? 
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Pošto on već 2.000 godina čini jedan kontinuitet, 

on ne odustaje i sledeća žrtva mu je Niče.  

 Niče je 1883. proglasio rođenje Nadčoveka koji 

će zameniti Boga. Novi prosvećeni čovek objaviće rat 

starim hrišćanskim vrednostima, gaziti proste običaje 

svetine i najaviti novo, moćno čovečanstvo koje neće 

trpeti nikakve slabašne hrišćanske vrednosti ljubavi i 

osećanja.  

 

Verovatno se „uselio” u um Sigmunda 

Frojda?  
 

Sada je sasvim logično da je morao ući i u 

Frojda.  

 Sigmund Frojd (1856-1939) smatrao je 

verovanje u Boga iluzijom koju zreli ljudi treba da 

odbace. Lični Bog nije bio ni šta više od uzvišenog lika 

oca. Želja za takvim božanstvom proisticala je od žudnji 

za jakim, zaštitničkim ocem, za pravdom i nepri- 

strašnošću i životom koji traje večno. Projekcija ovih 

želja je Bog, koga se ljudska bića plaše i kome se dive 

zbog stalnog osećaja bespomoćnosti. Religija pripada 

detinjstvu ljudske rase. Ona je potrebna faza u prelasku 

od detinjstva u zrelost. Sada kada je čovečanstvo postalo 

punoletno, treba je napustiti. Nauka, novi logos, može 

zauzeti mesto Boga.  

 

Pored istoriskih ličnosti koji su krojili sudbinu 

sveta da li su mu bili interesantni naučnici ? 
 

Pošto smo shvatili metodologiju Demona, bilo je 

sasvim očekivati da mu žrtva bude i Ajnštajn.  
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 Za Alberta Ajnštajna relativitet je čisto naučna 

stvar i nema nikakve veze sa religijom.  

 Zatim ulazi u nekoliko ličnosti istovremeno koji 

čine modernu kosmologiju.  

 Moderna kosmologija ideji o Bogu zadala je 

smrtni udarac.  

 I tako stigosmo do današnjih dana i do Hokinga.  

 Stiv Hoking, u svojoj kosmologiji ne može da 

nađe prostor za Boga.  
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Tema broj 7  
 

 

 

 

        DEMONI 
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ISKUŠENJA  DUŠE  OD  STRANE      

DEMONA! 
 

 

Iz čega se sastoje iskušenja duše u ovom 

materijalnom svetu? 

 

Dakle, sva iskušenja duše na ovom svetu sastoje se 

iz dva nivoa. 

Od razumevanja i ovladavanja organskim životom. 

To se postiže sistemom obrazovanja i sakupljanjem 

informacija preko raznih medija.  

Da savladaju uticaje neorganskih bića – demona. 

 Pre nego što naučimo da prepoznamo uticaje 

demona i načina kako da se branimo od njih da vidimo ko 

su demoni?  

Ali preteča svih demona je Đavo!  

 

Da li postoji Đavo? 

 

Da li uopšte postoji Đavo? Na to pitanje nalazimo 

najbolji odgovr u Bibliji, odnosno Novom Zavetu. U 

Bibliji lepo piše da je Isus Hrist došao da nas spasi od 

đavolove moći. Znači Crkva priznaje samim tim da 

postoji Đavo. Ako ne postoji Đavo znači ne postoji ni 

Isus Hrist, jer od čega bi nas onda spašavao. Sam Isus 

Hrist je stalno naglašavao da je On Sin Čovječi jer je hteo 

da naglasi da potiče od čisto ljudskog genetskog 

materijala. Ali je govorio da je i Sin Božji što je značilo 

da u njemu postoji Božjia Iskra kao u svima nama.  

Šta su demoni? 
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Demoni su svi paraziti, i vladari organskih bića – 

ljudi. Oni kao takvi uveliko doprinose drami života i 

iskušenjima kroz koje čovek prolazi i koja mora da 

savlada da bi postao celovita ličnost.  

Tako i neorganska bića deluju kao suprotnosti 

organskim, sve što je za organska bića dobro, to je za njih 

loše i obratno. Neorganska bića – demoni su svi paraziti 

ali nisu svi neprijatelji čoveka, ne sva već neka posebno 

negativno orjentisana, sa isključivo suprotnim interesima 

ljudi i ljudskim dušama, stoga im se ona uvek 

suprostavljaju samo zato da bi im se suprostavljali. Zato 

su u religijama predstavljeni kao đavoli, nazivajući se 

„čovekovim neprijateljem“ i „protivnikom“. 

 

Zlo, destrukcija, bolesti od koga potiču na 

Zemlji? 

 

Zato je u prirodi ovih neorganskih bića, samo zlo i 

destrukcija. Sve zlo koje postoji na ovome svetu, bolesti, 

svi kolektivni ratovi i individualni zločini, uništenje 

prirode, sva laž i obmana nastali su pod delovanjem 

negativnih neorganskih bića na ljudska tela. 

 

Na koga demoni deluju? 

 

 Na ljudska bića koja nemaju dovoljno prisustva 

svesti duše da bi mogla sama da odlučuju o sebi i svome 

delovanju, nego su manipulisana i uslovljena od strane 

neorganskih bića. 

Čovekova duša kao Božja iskra je nesposobna da 

čini zlo, sama njena priroda je afirmacija života i svega 
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dobrog jer je ona refleksija Božanske svesti u ovom 

svetu. 

 

Zašto je Tvorac stvorio demone? 

 

Ako znamo da je Tvorac kao Univerzalna Svest 

stvorio ceo Univerzum pa samim tim i demone postavlja 

se pitanje zašto je Tvorac uopšte stvorio demone da 

čoveku nanose zlo. Izgleda neobično ali demoni su 

stvoreni da pomognu evoluciji ljudske svesti.   

Duša mora da iskusi sve mogućnosti postojanja, 

sve suprotnosti. Zato je potrebna strana i suprostavljena 

sila koja će dušama da priredi negativna iskustva, jer one 

same nikada ne bi mogle da ih izazovu. 

Ako znamo da neorganska bića deluju 

destruktivno na svet i ljude kroz ljude, postavlja se 

pitanje kako oni to uspevaju?  

 

Kako demoni uspevaju da upravljaju ljudima? 

 

Jednostavno opsedajući ih! 

Šta to znači opsedajući ljude? To znači da 

zaposedaju njihovu svest i kontrolišu njihovu svest. Oni 

vladaju njihovim umom. Ako znamo da u suštini um 

znači samo formu koja obuhvata klupko misli a misli su 

najfinije vibracije prirode koje nam donose informacije iz 

prirode koje mi primamo putem naših čula. Sada kada je 

demon uspostavio kontrolu nad čovekovim umom  on  

zatim preko raznih oblika kontrole uma ljude ubedi da su 

to zlo oni sami počinili. Tako izgleda kao da ljudi čine 

zlo. To im je lako jer koriste isti um i isto telo. Um 

naređuje telu šta da radi i telo to i radi. Najveći deo 



 153 

manipulacije svešću ljudi sastoji se u tome da se ljudi 

navedu da se identifikuju sa telom i umom. Tako se u 

ljudima razvija osećaj krivice i mentalitet grešnika koji 

povremeno deluju na stvaranje još više zločina. To se 

naročito ispoljava u ratovima.  

 

Zašto se ljudi ne odupru uticaju demona? 

 

Zašto se ljudi ne odupru uticaju demona, da ne 

dozvole da demon ovlada njihovim umom i preko uma i 

telom? Problem je što nisu svi ljudi zreli da se tome 

odupru, većina duša na ovoj planeti je neiskusna za život 

u ljudskim telima. Zato lako postaju žrtve mnogo 

iskusnijim i starijim entitetima.  

Samo tela koja koriste mlade i neiskusne duše 

bivaju opsednute od strane astralnih entiteta – demona.   

 

Da li duša može biti opsednuta? 

 

Ako znamo da um i telo čoveka može da bude 

opsednuto da li može sama duša biti opsednuta ili 

ugrožena na koji način? Duša kao Božja iskra nikada ne 

može biti opsednuta.  Samo telo može biti opsednuto.  

 

Da li može biti opsednuto svako telo? 

 

 Ne, može biti opserdnuto samo ono telo u kome 

duša nema svu svoju vlast nad umom i telom čoveka. 

Sazrevanje duša na ovom svetu svodi se između ostalog i 

na to da zadobiju svu vlast i svoju volju u fičičkom telu. 
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Na ovoj planeti su 90 procenata ljudi su mlade 

duše koje lako budu izmanipulisane. Zato je ovakav svet 

kakav jeste. 

Ostalih desetak procenata su starije i napredne 

duše koje su se ovde inkarnirale da bi podučavale mlade 

duše i osposobile ih da ovladaju svojim umom i telom. 

Jedna je stvar osloboditi sebe, to je najvažnije ali da bi to 

oslobođenje dobilo objektivnu vrednost, oslobođeni 

čovek mora da pomaže drugima da se oslobode. Tek tako 

se može celokupno čovečanstvo osloboditi opsednutosti 

od strane demona.  

Stoga je vrlo mali broj ljudi koji nisu pod uticajem 

i opsedanjem neorganskih bića.  

 

U čenu se sastoji proces oslobađanja duša?  
 

Zapravo najveći deo procesa oslobađanja duša na 

ovom svetu se sastoji u tome da se raspoznaju neorganski 

uticaji i da se izbori sloboda od njih.  

Prvo treba prepoznati neorganski uticaj na vas. 

Zatim treba da se izbori oslobođenje od njih. 

Prvo treba se naučiti da se prepoznaju 

demonizovane osobe u vašem okruženju pa na osnovu 

tog iskustva primeniti ta saznanja na sebe. Posmatrajte 

pažljivo kako se prema vama ponašaju ljudi iz vašeg 

okruženja, prvenstveno porodice vaših supruga, zatim 

vaših pretpostavljenih na radniom mestu, komšija, 

takozvanih prijatelja i na kraju bliski srodnici, roditelji  i 

deca. Uočite kod njih zavist, pakost, zlobu, 

nedbronamerno ponašanje, povišen ton bez razloga, 

pokušaj da se dominira nad vama i da se vi stavljate u 

inferioran položaj, sve do manipulacija sa vama a 
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prventvseno sa onim  o čemu im iskreno pričate i 

poveravate se.  

 

Da li možete da uočite demonizovanu osobu u 

vašem okruženju? 

 

Posle toga uočićete da se u njihovoj blizini 

osećate vrlo nelagodno a vremenom kad vam proradi 

intuicija znaćete da li je osoba koja vam se približila 

negativna ili ne i kao krajnji cilj treba da shavtite koja je 

osoba ustvari energetski vampir koji vam crpe energiju i 

nje se treba kloniti. Takve osobe vas nesvesno 

demonizuju. Jer na njihova ogovaranja, uvrede i vi 

počinjete da uzvraćate. Najlakše je u samom startu 

eleminisati svaku osobu koja je podigla ruku na vas da 

vas fizički povredi ili verbalno bez ikakvog povoda sa 

vaše strane nanese vam verbalnu uvredu. To su teži 

slučajevi demonizovanih ljudi. Osoba koja u braku udari 

osobu žesnskog pola bez obzira da li je to suprug, svekrva 

ili svekar su pravi primeri demona u ljudskom umu koji 

je koristio ljudsko telo da nanese povredu drugom 

ljudskom biću. Najlakše je ostaviti sve i pobeći. Ali 

ogroman broj žena trpi maltretiranje i batine i ne može da 

se odluči da pobegne. Zašto?  Zato što ne shvata da treba 

da pobegne jer zapravo i ne želi da pobegne jer je i ona 

demonizovana od strane demonizovanih osoba koje je 

maltretiraju. Demon ne želi da pobegne od demona. 

 

 

 

Kako se treba osloboditi od demona? 
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Sve se svodi na to da se treba osloboditi od 

demona i ne biti demonizovan. Ali kako? Treba znati, 

treba čitati literaturu o demonizovanju i shvatiti da ste 

demonizovani. Onda je posle sve lako. Najteže je shvatiti 

i prihvatiti činjenicu da ste demonizovani.  

Preporučujemo vam prosvetljenje. 

 

Šta je prosvetljenje? 

 

Takozvano prosvetljenje, oslobađanje duše ili 

vaskrsenje nije ništa drugo do povećanje procenata 

prisustva duše u telu toliko da  je ona postala nadmoćna  

nad svim drugim uticajima i organskim i neorganskim. 

Te više dimenzije su za čoveka njegove unutarnje 

dimenzije, njegovo nesvesno, lično i kolektivno, onda je 

otkrivanje tih parazitskih i manipulatorskih uticaja od 

strane neorganskih bića veoma teško jer se nalaze u 

podsvesti. Njih ljudi doživljavaju kao sopstvene uticaje, 

misli, osećaje, namere i porive. Da bi se oni raspoznali 

kao strani uticaji iz naše podsvesti, neophodno je potpuno 

osvestiti sebe i sve funkcije uma, kako bismo mogli da 

razlikujemo ono što mi jesmo od svega što nismo.  

               

              Da li su misli naše tvorevine? 

 

  Takođe treba znati i prirodu misli. One u suštini 

nisu naše tvorevine. Misli su najfinije vibracije prirode, 

informacije o zbivanju prirode, one se kreću prostorom, 

etrom. Kao mreža ili elektromagnetna polja, slično 

molekularnoj plazmi koju možemo videti u kosmosu, 

samo u mnogo finijem obliku. Mozak je samo fini 

organski istrument koji može da primi te fine vibracije, 



 157 

da ih rezonuje, da ih zadrži i kombinuje. Kada ponavlja i 

kombinuje tako primljene vibracije, informacije, one 

izgledaju kao naše misli. Zato što nisu naše misli mogu 

da nam dođu kao inspiracije, kao sasvim nove 

informacije, 

 

Da li misli mogu da dođu kao demonski 

glasovi? 

Mogu kao demonski glasovi i uticaji koji nam ne 

daju mira i teraju u ludilo. Ili još gore od toga kada 

demoni ovladaju umom čoveka mogi njegovo telo 

naterati da radi ono što loš demon želi. Mogu mu narediti 

ubij, siluj, kradi, laži i čovekovo telo se tako i ponaša u 

skladu sa dobijenim upustima iz svog sopstvenog uma.  

 

Kada je počela organizovana kontrola uma? 

 

Tesla je smatrao da je moguće napraviti projektor 

misli. Istorija mehanizma kontrole uma počela je od 

trenutka kada je CIA započela projekat „Pandora“. 

Osnovni cilj ovog projekta bilo je: istraživanja uticaja 

precizno modulisanih mikrotalasnih zrčenja na funkcije 

mozga, a šef tog projekta, je na početku bio dr. Ros Edi. 

Njegova istraživanja na Institutu za ispitivanja mozga, pri 

Kalifornija univerzitetu, pokazivala su da je moguće 

kontrolisati ljudsko ponašanje i reakcije uz pomoć 

elektromagnetske (EM) radijacije. Za ove talase se vezuju 

svi eksperimeni kontrole mozga, jer modulisanog emisije 

mikrotalasa najefikasnije prolaze kroz koru mozga, inače 

veoma otporne na EM zračenja niskog nivoa. To 

praktično znači  da će EM talasi sa podešenom 

frekfencijom odlično poslužiti za prenos signala i poruka 
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do mozga, na sličan način kao što su radio-signali 

prilagođen da prenesu muziku ili govor do radio 

prijemnika.  

 

        Kako prepoznati negativan uticaj na čoveka? 

 

Kada su snimali mozak demonizovanog čovka koji 

je postao masovni ubica njegov mozak se apsolutno 

razlikovao od mozga običnog nedemonizovanog čoveka. 

Zato je za raspoznavanje neorganskih uticaja 

potrebno potpuno osvešćenje celog bića, od tela do 

najfinijih zbivanja uma. U takvom osvešćenju, u 

diferencijaciji svesti, sastoji se čovekov rad na sebi, 

odnosno uzdizanje duše.  

 

           Zašto ti uticaji neorganskih bića uopšte i 

postoje? 

 

To je razlog zašto ti uticaji neorganskih bića 

uopšte i postoje: tako nas teraju da na najbrži način 

postanemo svesni. Neorganska bića su prirodna bića, 

samo nisu fizička. Ona koriste činjenicu da se sva živa 

bića sastoje od prirodne simbioze manjih jedinica u veće 

celine. Ona kao paraziti koriste organizaciju tih simbioza 

u svoju korist, za uzimanje energije.  

Kada duša dođe u telo suočava se sa tom 

situacijom, da je svaka veća celina sastavljena od manjih, 

zato ona nije u potpunosti gospodar svoga tela, a s njim i 

svoga prisustva u svetu, i da rad i energiju tela koriste oni 

entiteti koji to mogu. 

Kada je telo opsednuto šta treba da radi duša? 
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 Sada duša treba da se izbori za prevlast nad 

telom, da njime ovlada umesto parazitskih entiteta, a kada 

ovlada telom onda i celom fizičkom okolinom, da 

nesvesnu prirodu svesno preobrazi tako da bude podobna 

za prisutvo Božasnkog kao ličnosti. Čovek na zemlji je 

dizajniran da obavi završni posao svekolikog postojanja, 

da vrati Bogu Božje, da svoju savršenu percepciju cele 

Božanske prirode vrati Božanskom. Zato ga sva organska 

i neorganska bića teraju takvom žestinom da se osvesti na 

sve načine.  

Zato je dizajnirana ovakva istorija ljudskog roda 

na ovoj planeti: da bi proces čovekovog rasta i buđenja 

započeo iznova, od početka do kraja. 
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ZAPOSEDNUTOST  TELA  OD  STRANE  

NEORGANSKIH  ENTITETA 
 

 

Da li čovekova duša čini zlo? 

 

Osnovni mehanizam sa kojim se odražava 

autoritet veštačkog spoljnog „božjeg zakona“ jeste 

identifikacija sa telom i umom. Identifikacija se odražava 

iluzijom da mi sve činimo, pa i zlo. 

Da li čovekova duša čini zlo? 

 Čovekova duša ne čini ništa zlo. Ona zapravo 

nikada ništa i ne čini, ona je samo svedok i kao takva 

privlači sva zbivanja koja se događaju. Samo kada je duša 

slaba kao svedok zbog naše identifikacije sa nečim 

drugim, telo u kome se nalazi je opsednuto negativnim 

silama, onda to telo čini zlo. 

 

Kada telo čini zlo šta se dešava sa dušom? 

  

Duša je za to vreme gurnuta po strani, um nije 

svestan, a zaista, nakon učinjenog zla, čovek se uvek 

oseća kao da je neko drugi to zlo učinio, da je bio 

opsednut, ili da ne zna šta mu se dogodilo, da se ne seća 

samog čina;  

 

Koja je uloga demona?  

 

Negativne sile nas navode da preuzmemo krivicu 

na sebe, kao da smo mi to uradili ono što nam je telo 
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uradilo. Tako one jedino mogu da deluju kroz nas da nas 

porobljavaju-kroz identifikaciju. 

 

Šta je temelj judeo-hrišćanskog učenja? 

  

Preuzimanje i osećanje krivice je temelj judeo-

hrišćanskog učenja. 

Njima je apsolutno neophodno da se mi osećamo 

odgovrnim za ono što su oni učinili nama i kroz nas. 

Inače im jednostavno neće uspeti. Neophodno im je da 

ostanemo u neznanju o uticajima iz drugih dimenzija. Jer 

ako ne znamo za njih, za sve ćemo otkriviti same sebe 

kroz identifikaciju sa telom. To tako funkcioniše. Na sve 

načine se skriva da su sve više dimenzije u čoveku, da je 

čovek upravo sačinjen od svih njih, kao mikrokosmos. 

 

Šta nas uči Crkva kao institucija?  
 

Crkva_nam zabranjuje i da pomislimo na svoju 

identifikaciju sa Božanskim, uči nas da je „grešno“, da je 

to upravo „ono što Satana želi“, da mislimo da smo mi 

Bog.  

 

Kakva je naša duša? 

 

Naša duša je daleko veća od ovog tela, niti se rađa 

niti umire sa njim. Mi smo daleko veći od ovog tela. 

Prava priroda čovekove duše se direktno negira 

tezama da su ljudi zli. 

 

Ko to zastupa takvu tezu?  
 



 162 

Takvo mišljenje  zagovaraju upravo demonizovani 

ljudi, sami neorganski entiteti koji kroz njih deluju na 

obrazovanje i znanje. Oni time nameću ljudima osećaj 

krivice i manje vrednosti. Tako drže ljude u neznanju i 

paralisane, nesposobnim da se odupru opsednutosti i 

programiranja uma. Da su ljudi svesni božanske veličine 

svoje duše odmah bi se oslobodili svake opsednutosti.  

 

Šta se nameće ljudima kroz judeo-hrišćasnke 

religije? 

 

Ali njima se, kroz judeo-hrišćanske religije, 

nameće uverenje da ne smeju da se poistovećuju sa 

Božanskim ni na koji način, da mogu da budu samo u 

nekom odnosu sa Bogom posredstvom crkve, ne i jedino 

sa njim, da je jerično i grešno pomisliti na to, zatim da su 

sami krivi za sva zla koja postoje. Ako se đavo i spominje 

on je tamo negde daleko, kao neprijatelj božji, u 

imaginaciji i strahovima, da ih pojača. Iako su dela i 

posledice koje bi se mogle jedino pripisati đavolu svuda 

prisutne vidljive oko nas, đavo je i dalje smešten samo u 

verskoj imaginaciji i teologiji. Kada ga neko vidi 

proglašava se ludim. Tako se ljudi zarobljavaju, to je 

pravo značenje podele uma.  

Prava religija treba samo da uči čoveka kako da 

svesno prepozna svoje  jedinstvo sa Bogom, jer je uvek 

dotle bio u nesvesnom jedinstvu sa njim 

 

 

 

Kako su nastali demoni? 
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 Demoni, ti neorganski entiteti su prirodni elemnti, 

duhovi i demoni. Oni su nastali spontano zajedno sa 

nesvesnim umnožavanjem neorganskog sveta u svim 

dimenzijama. Njihova osnovna odlika je borba za goli 

opstanak. Oni nemaju više funkcije ličnosti radi prisustva 

duše i spoznaju smisla postojanja.  To ima samo čovek 

u organskom svetu. Neorgansko područje ne stvara svoju 

energiju. 

 

Ko stvara i akumulira energiju? 

 

 Energiju stvaraju i akumuliraju samo organska bića 

u trodimenzionalnom fizičkom svetu. Akumulacija i 

očuvanje su odlike fizičkog sveta. Zato neorganska bića 

moraju da uzimaju od organskih kao paraziti. Budući da 

žive na višim dimenzijama od fizičke, oni lako 

manipulišu bićima u fizičkom svetu, koja su ograničena 

svojim fizičkim čulima i ne mogu jasno da raspoznaju 

uticaje viših planova, opsedaju ih i navode ih da deluju 

tako da im stvaraju hranu.  

 

Kakva je hrana demona, čime se oni hrane? 

 

Opet, da su budući prirodni stanovnici viših planova, 

naročito astrala, njihova hrana nije fizička hrana, već 

energetska, sačinjena od posebnih frekfencija koje 

stvaraju emocije kojima bića zrače, emocije posebno 

niske frekfencije, a to su negativne emocije, mržnja, strah 

i patnje, a posebno prisiljavaju čoveka na takvo 

ponašanje. 
Njihovi uticaji su uvek ili indirektno negativni, tako 

što se prikazuje kao povoljni i čak upadljivo primamljivi 
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da bi kasnije doveli do negativnih rezultata i čovek postao 

veća žrtva negativnih entiteta, njihov izvor energije. 

Takvi ljudi onda čine nedela oduzimanja tuđe životne 

energije da bi nahranili svoj negativni entitet koji ih 

poseduje preko nesvesnog.  

 

Odakle dolaze ti uticaji? 

 

Pošto ti uticaji dolaze iz nesvesnog dela uma, čovek 

misli da je to iz njega samoga, da su to njegova nedela, 

mada oseća da su jača od njega, da ih čini protiv svoje 

volje ali je slab da im se odupre. I jeste slab zato što je 

svesni um mnogo slabioji od nesvesnog. Ma šta da svesni 

um odluči, nesvesni deo uma će uvek doneti konačnu 

odluku, makar i kroz obmanu svesnog uma da je njegova 

volja ispoštovana. Zato što je svesniji um slabiji od 

nesvesnog, svesni se prilagođava volji nesvesnog 

funkcijom laganja sebe. Zato se sve manipulacije sa 

ljudima zasnivaju na uticajima nad svesnim delom uma, i 

na podsticanje funkcije laganja.  
  

 Da li su uticaji neorganskih entiteta uvek 

prepo- znatljivi? 

 

Negativni uticaji neorganskih entiteta iz nesvesnog 

su uvek prepoznatljivi po tome što se nameću na lep ili 

ružan način. Nameću se na lep način glasovima ili 

vizijama, ubeđenjima koja serviraju svesnom umu iz 

podsvesti tako da on misli da je to njegova volja ili 

„intuicija“. Ako ne zavara čoveka njegovom „intuicijom“ 

onda se uvek predstavlja u religiskom kontekstu, obliku i 

sadržaju, kao „Bog“ „anđeli“ „Isus“ „Krišna“ „Ganeš“ 
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„Alah“ ili šta već prema religiskom obrazcu sa kojim je 

čovek programiran. Tada je čovek još spremniji da ga 

posluša nego svoju „intuiciju“. Kada se nameću na lep 

način onda računaju na želje čovekove. Kada računaju na 

čovekove strahove onda se nameću na strašan način, 

izazivaju strahove ili preko napadnih glasova ili vizija, na 

javi ili snu. Strahom parališu čoveka i tako ga teraju na 

određena ponašanja koja njima odgovaraju. Sama 

frekfencija na kojoj se događa emocija straha na astralu je 

energija koja hrani negativne entitete. Zato duhovi plaše 

ljude, zato je đavo ružan: da bi uplašio čoveka i takođe 

nahranio njegovom energijom. I da bi ga onesposobio da 

objektivno vidi šta se događa i tako se oslobodi uticaja, 

jer u strahu prestaje svako objektivno rasuđivanje. 

 

Da li negativni entiteti deluju na čoveka samo 

iznutra? 

 

 Treba znati još i to da negativni entiteti retko kada 

deluju sami na čoveka, iznutra, iz njegovog nesvesnog. 

Oni se pri tome uvek uveliko pomažu i spoljnim 

delovanjem na čoveka preko drugog čoveka koji je već 

pod njihovim uticajem, koji radi za njih. On će 

„upoznati“ osobu i navesti ga na neko određeno 

ponašanje koje će ga uvući u život koji pogoduje 

opsednutosti. I samo fizičko prisustvo, manje ili više 

intimno, može da pomogne da neorganski entitet pređe sa 

jednog čoveka na drugog.  

 

 Dali su svi neorganski entiteti negativni i 

krvoločni? 
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Nisu svi neorganski entiteti negativni. Većina su 

samo paraziti koji žive od čovekove energije prikačeni za 

njegovu auru. U njihovom je interesu da im domaćin živi 

tako da može da ih hrani. U tu svrhu dozvoljavaju mu 

prosečnu duhovnu i ekonomsku egzistenciju. Ali samo 

onaku kakva neće da ugrozi njihov opstanak. To je 

posebno vidljivo kod vernika kod neke religije koji ne 

žele ni da čuju za druga učenja. Prema svakoj informaciji 

koja bi mogla da ih osvesti i oslobodi pokazuju izrazito 

neprijateljstvo i odbojnost. Zato je ubeđenje da postoji 

samo ovaj svet u da ne postoje demoni, ili su samo drugi 

opsednuti njima, uobičajan mentalitet takvih blago 

opsednutih ljudi. 

  

Koga demoni najradije opsedaju? 

 

Demon opseda i iskušava grešnike, tj. one koji su 

pogrešili u nečemu, u načinu vođenja svojih života. 

Ispravne i napredne ljude demoni ne mogu da iskušavaju. 

Oni spopadaju samo slabe i „grešne“ tj. koji čine greške.  

 Postoji manji procenat ljudskih tela koja žive 

potpuno bez ljudske duše. To su oni koji su opsednuti 

izrazito negativnim entitetima. To su svakako oni koji 

čine najokrutnije zločine. Zato za njih kažemo da su 

„bezdušni“, da su „neljudi“ ili se u vezi njihovih nedela 

pitamo „kako čovek može tako nešto da učini“. I nije ih 

počinio čovek, bar ne čovek sa ljudskom dušom. Počinio 

ih je uvek neorganski entitet izrazito negativan, poznat 

kao demon koristeći telo čoveka. Poznata su svedočenja 

ljudi koji su bili učesnici bitaka u ratovima da su u tim 

trenucima najžešćih okršaja ljudi postaju opsednuti, da su 

činili dela koja normalan čovek fizički ne bi mogao niti 
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hteo da učini, i da oni sami nisu svesni da ih čine, da su 

bili opsednuti u tim trenucima.  

 

 Ko je to koji čini zlo?  

 

 Treba zapamtiti da čovek sa ljudskom dušom 

nikada ne čini zlo. Zato onaj ko čini zlo sasvim sigurno 

nije čovek niti ima ljudsku dušu. To je demon koji  po 

kosmičkoj dijalektici suprotnosti predstavlja suprotnost 

dušama, koje se inkarniraju u ljudskom obliku radi 

postizanja savršenog odraza Božanskog u sebi. Ovi 

demoni su prosta negacija svih ljudskih težnji i svega što 

je ljudsko. Po tome se mogu lako prepoznati; oni su 

jednostavno suprostavljeni svemu što je dobro za ljude.  

 Ovu suprotnost je lako razumeti ako se podsetimo 

da je stvar u frekfencijama, pa je tako i mržnja samo 

suprotno usmerena frekfencija od ljubavi. Jedna od 

najčešćih osobina demonizovanih je da živi na tuđ račun, 

da nikada ne zarađuju pošteno za svoh život. Oni mrze 

rad, nesposobni su za rad, za odgovornost za stvaranje. 

Pošto su u suštini samo paraziti, znaju samo da uzimaju. 

 

 Da li su svi ljudi podjednako demonizovani? 

 

 Demonizovani ljudi se dele na dve vrste: na važne 

i nevažne. Važni učestvuju u demonizaciji drugih ljudi i 

zato umeju vrlo vešto da se ponašaju u društvenom i 

političkom životu. Nevažni su samo baterije koji 

snabdevaju demone životnom energijom i služe kao 

potrošna roba, za vršenje raznih zločina, za krađu tuđe 

energije (ubistva, nasilja). 
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 Treba znati da slučajevi opsednutih ljudi i 

„isterivanje đavola“ iz njih jeste samo predstava za 

obmanjivanje ljudi da opsednutost samo tako izgleda. Tu 

predstavu izvode i režitaju sami demonizovani ljudi i 

njihovi hibridi na vlasti, pre svega u crkvi. Oni često rade 

zajedno, po dogovoru, demon uđe u nekoga, onda 

sveštenik dođe da obavi ritual isterivanja, i tako crkva 

pokaže i dokaže svoju moć. Oni snimaju i filmove 

(„Itsrivač đavola“) da bi popularizovali ovu obmanu kako 

izgleda opsednutost, sa puno brutalnih i odvratnih scena. 

Možda neki niži demon tako opseda ljude, na očigledan i 

ružan način, ali najmoćniji i najgori demoni uopšte ne 

opsedaju ljude  na takav način. Oni su u njima 

neprimetni, ponašaju se vrlo lukavo i kulturno, imaju 

ogromno znanje, vešto vladaju ne samo čovekovim telom 

koje su zaposlei, nego i drugim ljudima, pa i čitavim 

narodima. To su najviši crkveni velikodostojnici, 

političari i aristokrate. Najmoćniji ljudi na svetu. 

 

Koja je osnovna karakteristika demonizovanih 

ljudi? 

 

Postoji još jedna karkteristika demonizovanih 

ljudi, a to je borba za vlast. Biti na vlasti znači veličati 

sebe i potćinjavati druge, iskorišćavati sve radi sebe. 

Čovek sa dušom nikada ne želi da ima vlast nad drugim 

ljudima, jer u svima drugima takođe vidi dušu. Zatim, 

pošto je duša božanskog porekla, ne treba joj nešto tako 

malo kao vlast u smrtnom telu na ovako niskom svetu. 

Duša samo može da deli i želi isto dobro drugome kao 

sebi samoj. Samo onaj ko nema dušu ili mu je potpuno 
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potisnuta i nije svestan, može da želi vlast na ovom svetu 

ili nad drugim čovekom.  

Ljudska tela koja žive bez kvalitetne duše su na 

najvišim položajima vlasti na ovome svetu. To su svi 

verski i politički vladari i sva aristokratija, svi vlasnici 

korporacija. Oni su pokretali sve ratove u istoriji, 

kontrolišući obe zaraćene strane. Nikada se ljudi sami 

nebi ubijali. Nikada duša nebi išla protiv duše, protiv 

same sebe, niti protiv prirode koju same podržavaju i 

razvijaju, a korporacije tako automatski uništavaju 

prirodu i proizvode sukobe među ljudima, haos i 

nestabilnost, da je očigledno da to ne mogu ljudi sa 

dušom da to urade. 

 

Da li je destruktivnost u svetu spontata? 

 

 Postoji toliko destruktivnosti u svetu da je 

nemoguće da je ona spontana, ili da je u pitanju neznanje, 

jer danas postoji i znanje i tehnologija da ljudi žive kao u 

raju. Samo prisustva resursa i znanja dokazuje da je sva 

ova destruktivnost sistematski planirana sa najvišeg nivoa 

vlasti i moći. Samo postojanje ovolike destruktivnosti 

prema prirodii samim ljudima je dokaz da ona ne može 

da potiče od samih ljudi. Ma koliko bili nesvesni i glupi, 

ne mogu da idu protiv samog instikta opstanka jer to ni 

životinje nebi mogle.  

 

Kakav je raskorak u čoveku između znanja i 

verovanja? 

 

Čovek danas poseduje znanje i tehnologiju sa 

kojom može sa Zemlje džoistikom da upravlja roborom 
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na Marsu, a istovremeno veruje u Boga koji je devici 

napravio sina, koji će da pomogne da leševi njegovih 

vernika u Sudnjem danu, danu kada ceo svet propadne jer 

će taj Bog da ga uništi, ožive, ustanu iz grobova i odu kod 

tog Boga i tako se „spasu“. (Niko ne kaže zašto se nebi 

spasli bez uništenja sveta, njegovim preporodom) i tako 

verovanje je zakonom zaštićena institucionalna religija i 

osnova kulture. Ti apsurdi su dokaz da neko to drugi radi 

nad ljudima, neko ko nije čovek. To ljudski um nebi 

mogao da smisli. Onaj ko ne veruje u demone i 

vanzemaljce, trebalo bi da veruje u činjenice realnosti u 

kojoj živi. Sve je to dokaz da nas kontrolišu negativni 

vanzemaljci-reptoidi, kako bi kontrolisali ljude i vladali 

njima. 

 Pored opsedanja kako se još manipuliše 

čovekom? 
 

Pored opsedanja, čovekom se manipuliše i progra- 

miranjem uma. Sva takozvana demokratija se svodi na 

manipulaciju kolektivnom svešću,  da bi se nastavila i 

sama održavala kontrolisana vladavina nesvesne i neuke 

većine i potisnula moć svesne manjine, a „ljudska prava i 

slobode svode se na perverznu razuzdanost. 

 Programiranje rade oni koji su već opsednuti, 

hibridi demona i ljudi, da bi tako proširili svoj uticaj, jer 

nije praktično da se deluje samo opsednutošću. 

Programiranje omogućava da se čovek ponaša kao 

opsednut i kada nije direktno opsednut. Programiranje  se 

pretvara u kulturu življenja. 

Programiranje uma se zasniva na činjenici da um 

predstavlja sistem obrazaca sa kojima svest kreira 

realnost. Um je već sistem programa sa kojima se tumači 
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i kreira realnost. Zato on može lako da se modifikuje 

nekim novim programima, ili „virusima“ koji će te 

programe da promene, preusmere, zaustave ili pokrenu po 

komandi.  

 

Kako se postiže kolektivno programiranje? 

 

 Postoji kolektivno i individualno programiranje 

uma ljudi.  

 Kolektivno se obavlja preko religija, nauke, 

obrazovanja, medija, kreiranjem javnog mnenja, 

politikom, manipulacijama ekonomijom, hemiskim 

uticajem preko hrane i lekova, tehnologijom (mikročipovi 

i ELF talasi) Danas je individualno programirano oko 2% 

celokupne populacije ljudi na Zemlji. Samo u Americi 

oko 14 miliona ljudi.  

 Čovek koji je mehanizovan i programiran na neki 

način, sam ponavlja ono što je naučen da radii usled 

neznanja o tome da je manipulisan, ubeđen je da je sam 

svojom voljom počinio dela i nedela. Misli da je to 

realnost u kojoj živi i koju ne može da promeni. 

 

 Da li destrukcija demona može da poremeti 

život na Zemlji? 

  

Ne, ne može. Svakako, život i pored svih zavera 

opstaje i ide nekako dalje, ali to je samo zato jer je jači od 

svih pokušaja destrukcije. Nijedna zavera ne može da 

osujeti nameru Božanskog i prirodu ispoljavanja svesti i 

života. Može samo da nanese lokalnu štetu nekim 

pojavama unutar tog plana. Nijedna zavera protiv ljudi da 

odnese pobedu, jer ljudi postoje zbog božanskih razloga, 
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ali može da nanese mnogo štete, patnje i iskušenja, više 

nego što je potrebno. Takođe i negativnim entitetima koji 

to sve rade nije u interesu da unište svoj posed, izvor 

hrane. Tu se događa ravnoteža, ne baš fina, između 

puštanja ljudi da žive svoj život i vlasti nad njima. Da se 

neko spolja meša u ljudski razvoj očigledno je po tome 

što je čovečanstvo hiljadama godina živelo na isti način 

bez tehnologije, a onda se najednom za stotinak godina iz 

blata vinulo u zvezde. Pitanje je koliko bi se harmoničnije 

i brže razvijalo bez stranog mešanja sa strane.  

 

Zašto zlo može da se ispolji u univerzumu? 

 

 Ovo je univerzum slobodne volje i ispoljavanje 

svega što može da se ispolji. Zato i zlo može da se ispolji, 

ali isto tako može i da se spreči. Nebi trebalo da 

previdimo postojanje sistematske destrukcije nad ljudima 

samo zato što smo još uvek živi. Jer tada može mnogo 

krupnih događaja da nam se dogodi, da nas skupo 

koštaju, a da tek naknadno budemo svesni zašto i kako su 

se dogodili i kako smo mogli da ih sprečimo. 

 

 Kakva je uloga demona u svetskim ratovima? 

  

Naprimer, i Prvi i Drugi svetski rat su detaljno 

isplanirani i vođeni iz jednog centra od strane jezuita iz 

Vatikana, oni su preko Katoličkog centra u Berlinu doveli 

Hitlera na vlast, knjigu „Majn Kampf“ napisaom je jezita 

Štempfle a pripisana je Hitleru. Jevreji Rotšildi, bankari 

Vatikana, finasirali su Hitlera od dolaska na vlast od kraja 

rata preko Engleske banke, Jevrejin Rokfeler ih je takođe 

finasirao i prao njihov novac preko njujorkške banke, i 
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poklonio je nacistima licencu za proizvodnju goriva iz 

uglja, da bi imali goriva za rat; IBM im je dao prvi 

računar, tada najsavremeniju tehnologiju, za obradu 

podataka logoraša (zato su im istetovirani brojevi): Po 

završetku rata Jozef Mengele je završio u jednoj vojnoj 

bazi u Kaliforniji kao dr. Green i nastavio sa svojim 

eksperimentima do sedamdesetih godina.  

 

A šta su vas učili o istoriji?  
 

Da li su vam rekli da su i Staljin i Mao Cetung bili 

školovani od strane jezuita, i pod njihovom kontrolom 

svo vreme? Staljin je bio Hazar. 

 Josif Visarionovič Džugašvili, je ruska verzija 

njegovog gruzijanskog imena, a prvobitno ime mu je bilo 

Soslan Džugajev, njegova hazarska porodica sa tom 

promenom imena asimilovala u gruzijansko društvo. 

„Džugajev“ znači „jevrejinov“ a „ Džugašvili“ znači „sin 

Jevrejina a u tom delu sveta gde je on živeo nije bilo 

nikakvih pravih Jevrejina osim Hazara, jer je to nekada 

bilo carstvo Hazara koje su Rusi razorili. Ti Hazari su 

preuzeli judaizam u devetom veku i postali Aškenazi 

Jevreji. Raširili su se po celoj Evropi („postali su 

Istočnoevropski Jevreji“). Danas vladaju Izraelom. Oni 

gaje posebnu mržnju prema Rusima koji su im uništili 

carstvo. Zato kada su jezuiti isplanirali Boljševičku 

revoluciju i rušenje Ruskog carstva, oni su rado dočekali 

da preko Aškenazija Rotšilda pokrenu i finasiraju 

boljševičku revoluciju, budu njeni glavni nosioci i 

sprovedu jedan od najvećih genocida na svetu nad 

Slovenima i tako unište zdrav potencijal ruskog naroda 

koji se do danas nije oporavio.  
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 Mao Cetung je bio takođe školovan od strane 

jezita, i pod njihovom kontrolom svo vreme?  

 Koliko milioni ljudi tada nebi izginulo i pretrpelo 

najveće patnje da su ove činjenice bile odmah poznate? 

Možda je ovo pitanje suvišno, jer oni koji su sve to izveli 

i dalje su na vlasti. Vi njihove ljude birate na izborima 

svaki put. 

 

 Ko je stvorio islam? 

 

  Još jedan primer: Koliko bi miliona života bilo 

pošteđeno zbog sukoba hrišćana i muslimana, i 

muslimana sa drugim narodima, da su ljudi znali da je 

Rimokatolička crkva stvorila islam, da je finsirala 

islamska osvajanja, da i danas kontroliše islam i islamski 

terorizam preko islamskih tajnih društava i bratstava, da 

tu činjenicu dobro znaju najviši krugovi u islamskim 

državama, posebno vladarska porodica Saud u Saudiskoj 

Arabiji, koja je istog porekla kao i Britanska kraljevska 

porodica Vindzor (koja je nemačkog porekla Saxe-

Coburg i Gotha), da čak postoje i Muhamedova 

svedoćenja o tome koja se kriju od naroda? 

 Masovnu kontrolu uma vladari su sprovodili 

ranije kroz religiju i kontrolu znanja. Danas je nastupilo 

Novo doba (New Age), tehnologija olakšava stvar. 

Demoni su nekada bili samo đavoli iz religiskih 

dogodovština, danas su i oni dobili tehnološku moć. 
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RUŠENJE  HRIŠĆANSTVA 
 

 

Da li  nauka ruši Hrišćanstvo? 

 

Uspon nauke i tehnologije bio je popraćen 

naglim oslobađanjem našeg sveta od crkvenog uticaja i 

povlačenjem religije. Veličanje racionalizma i pokušaj 

tumačenja svakog aspekta ljudskog ponašanja dovelo je 

do teških gubitaka u mističnom, verskom i duhovnom 

životu. Zbog straha da ne izgube uticaj u svetovnim 

sferama, oni su branili svoj autoritet tamo gde ono nije 

bio nikakav, na polju empiriskog znanja. 

Proizašli rascep između naučnog mišljenja i 

crkvenog verovanja bacilo je savremenog čoveka u 

dualizam koji se pokazao nesavladivim. Verska osećanja 

su sve više bila opkoljena, kako su redovi onih koji su 

sumnjali u istinistost Isusove poruke brojčano rasli i kako 

je hrišćanska doktrina postojala sve više predmet spora. 

Čak im glavne postavke s uporištem u crkvenoj tradiciji, 

kao što su Bog Isus Hrist, Crkva i Otkrovenje, postale su 

predmet žestoke rasprave među teolozima i laicima 

podjednako. 

 

Da li se bliži kraj tradicionalnog hrišćanstva? 

 

Kada najvažnija i najtemeljnija učenja Crkve 

više nisu prihvaćena kao čista istina čak i među vlastitom 

elitom i administratorima te crkve, tada se bliži kraj 

tradicionalnog hrišćanstva. 

Poruka praznih klupa u crkvi sasvim je jasna. 

Sve više se postavlja pitanje da li neko može biti 



 177 

hrišćanin bez pripadanja crkvi. Nju Ejdžd se trudi da 

većina više ne veruje da je Isus bio „nebeski izaslanik“ 

poslat od Boga. Crkva ne dozvoljava kritički pristup 

religiji već nastavlja sa doslovnim interpretacijama 

bibliskih navoda i striktno prihvaćenoj dogmi, to je 

suština propadanja crkvenog hrišćanstva, čak među i 

onima koji po svojim sklonostima uopšte nisu protiv 

religije ili protiv hrišćanstva. 

 

Da li ovo što zovemo hrišćanstvo je isto sa 

učenjem Isusa Hrista? 

 

Po učenju Nju Ejdža ono što danas zovemo 

hrišćanstvom, ima vrlo malo zajedničkog sa učenjem 

Isusa Hrista i idejama koje je on želeo širiti. To je nešto 

sasvim različito, i moglo bi se pre nazvati „Pavli- 

nizmom“. Mnoge postavke dogme su bile strane 

Hristovoj poruci. One su zapravo, u prvom redu 

ostavština Pavla iz Tarsa koji se sasvim razlikovao od 

Isusa Hrista po načinu razmišljanja. 

Takozvano hrišćanstbo koje mi poznajemo, je 

Pavlovo učenje prihvaćeno kao državna religija. Od 

učenja stvorena je doktrina; od nezavisnog udruženja 

hijerarsiska  politička mašina. 

 

Šta je bio ustvari Isus Hrist? 

 

Jedan čovek, moralni genije Isus se pojavio na 

mračnom horizontu i doneo poruku punu nade, poruku 

ljubavi i dobrote, a šta je čovečanstvo učinilo sa njim? 



 178 

Pretvorilo ju je u papir, bujicu praznih reči, moć 

i posao! Je li Isus želeo sva dela koja su učinjena u 

njegovo ime?  

Dve hiljade godina je prošlo otkako je hrabri 

mladi Isus prvi put pokušao osloboditi čovečanstvo od 

uticaja zvaničnih crkava, njihove svešteničke birokratije, 

njihovih zakona i ličnosti bez uticaja, njihove ukočenosti, 

njihovih sukoba po pitanju tumačenja Svetog pisma, 

njihove hijerarhije, njihovog prisvajanja prava na 

jedinstveni autoritet, idolopoklonstvo i sektaštva. Isus je 

želeo direktnu komunikaciju između Boga i Čovečanstva. 

Čak ni njegove reči ne dopiru do nas nego posredstvom 

crkve. 

Kako je čovek Zapada posmatrao sebe u       

odnosu na Boga? 

 

Vekovima je čovek Zapada učio posmatratti 

sebe kao biće odvojeno od Boga, čak i u dvadesetprvom 

veku čovek Zapada je nesiguran po odgovrima na pitanje 

o Bogu, smislu života, smrti. Zato se sada pojavljuje 

jedna nova svetska religija, religija Nju Ejdža koja teži ka 

potpunom samorazviću, tražeći versko prosvetljenje, 

mističnoj sveobuhvatnoj viziji kosmičkog konteksta 

čovekove pojedinačne egzistencije, i to posredstvom 

samospoznaje i meditacije. Ta shvatanja dolaze sa Istoka, 

u prvom redu iz Indije. Čovečanstvo bi se sada moralo 

preorjentisati, da bi se usmerilo prema Istoku. Kome to ne 

odgovara da se ne istražuje gde su izgubljene Isusove 

godine, da nije možda bio na Istoku, konkretno u Indiji. 

 

Da li treba da očekujemo konačni nestanak 

vere u Boga? 
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Mi ne trebamo očekivati konačni nestanak vere u 

Boga, ali treba očekivati moralni pad naročito u dvadeset 

prvom veku. Svet če biti poplavljen nastranostima koje će 

biti legalizovane i ozvaničene u najstarijim i najvećim 

civilizacijama sveta. Inscest će biti ozakonjen, odnosno 

neće se tretirati kao krivično delo, pedofilija će biti nešto 

normalno čak i u samom Vatikanu. Demoni će zavladati 

svetom i biće svi homoseksualci i svoju nastranost 

legalizovaće i unositi u zakone i ustave svojih 

najrazvijenih  Evropskih zemalja i Amerike naravno. 

Zadnja linija odbrane biće Pravoslalje na čelu sa Rusijom. 

 

 Odakle počinje ta nova religija? 

 

 Ova nova religija koja počinje iz Ruskog 

pravoslavlja, neće značiti propast religije, već naprotiv 

biće procvat mistične svesnosti koja je skrivena u nama. 

Ona neće biti samo kod elite među odabranima, već i u 

sveobuhvatnom svetskom kontekstu nove svetske religije. 

Ova religija neće ugraditi svoje ciljeve u spoljni i prolazni 

svet. Niti će pridavati važnost pojavnosti, već će se u 

potpunosti usmeriti ka velikom duhovnom buđenju, 

okrenuta ka transcedetalnim vrednostima. To je pravi 

način za „oslobođenja zla“, tako se jedino mogu pobediti 

Vladari Novog svetskog poretka koji su doneli svo zlo 

ovoga sveta. 

 
VANZEMALJSKO  ŠEGAČENJE 

SA  HRIŠĆANSTVOM 
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 Kako se to vanzemaljci šegače sa svim religi- 

jama sveta? 

 

Vanzemaljci se preko Reptoida šegače sa svim 

religijama sveta. Da vidimo sada kako su Reptoidi 

napravili scenarijo da se malo šegače sa hrišćanstvom i 

pokažu svoju moć na Zemlji.  

Nju Ejdž tvrdi da Hrišćanstvo jednostavno nije 

utemeljeno na istini. Hrišćanstvo nije ništa više nego 

literalna priča politički motivisana. Političke strukture su 

bile te koje su vršile historiziranje Isusa i preko njega su 

ostvarivale društvenu kontrolu. 325. godine, reptoid, 

rimski car Konstantin sazvao je prvi vaseljenski sabor u 

Nikeji kada su ustanovljene politički motivisane 

hrišćanske doktrine na kojoj je počela duga istorija 

hrišćanskog krvoprolića i duhovne prevare u sledećih 

hiljadu i šesto godina. Od tada je Vatikan kojim su 

upravljali reptoidi zadržao politički stisak oko vrata 

Evrope donoseći „radosna“ vremena kao što je mračno 

doba zajedno sa „prosvetljujućim“ događajima počev od 

krstaških ratova preko inkvizicije, satanizovanja žene sve 

do danas.  

 

Nju Ejdž postavlja hipotezu da li je 

Hrišćanstvo prevara novog doba ? 

 

Hrišćanstvo je zajedno sa svim ostalim 

teističkim sistemima verovanja prevara ovog doba koju 

su osmislili vanzemaljci a sproveli preko svojih reptoida. 

Ono služi da odvoji ljudsku vrstu od prirodnog sveta, ono 

podupire slepo podčinjavanje vlasti i tako umanjuje 

ljudsku odgovornost pred izgovorom da Bog upravlja 
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svime tako opravdavajući užasne zločine počinjene u ime 

Božanskog dela. Ono što je najvažnije, daje moć onima 

koji znaju istinu, a istinu zna samo ona mala grupa ljudi u 

crkvi i politici i mit koji manipuliše i kontroliše čitavo 

društvo.  

Koji je najmoćniji izum ikada smišljen ? 

 

Religiozni mit je najmoćniji izum ikada smišljen 

i služi kao psihološko tlo na kome mogu da bujaju svi 

ostali mitovi. Mit je ideja kojoj se široko veruje i ako je 

sama po sebi lažna. U jednom drugom kontekstu mit služi 

kao priča koja usmerava i mobilizuje ljude. Pažnja nije 

usmerena na odnos priče prema stvarnosti nego na 

njegovoj fikciji. Priča ne može da funkcioniše ukoliko 

neka zajednica ili narod u nju ne veruje. Kad neki ljudi sa 

dovoljno lošeg iskustva javno počnu da ispituju istinitost 

te priče, debata o tome će naravno izostati i oni će biti 

proglašeni jereticima. Čuvari vere ne ulaze u debatu sa 

takvima, oni ih ignorišu ili ih nazivaju bogohulnicima. 

Pošto je bogohuljenje grešno, zato je grešno tvrditi nešto 

što nije u interesu crkve i navoditi ljude na pomisao da 

dođu sami do zaključka.  

  Koja je ironija u svenu tome ? 
 

Jedan najvažniji deo scenarija vanzemaljaca je 

ironija ranog hrišćanstva bila je i to što je sam Isus bio 

Jevrejin koji je obožavao jevrejskog Boga, držao se 

jevrejskih običaja, tumačio jevrejski Zakon i stekao 

jevrejske učenike koji su ga prihvatili kao jevrejskog 

Mesiju. Pa ipak, samo nekoliko decenija posle njegove 

smrti, Isusovi sledbenici su stvorili jednu religiju koja se 
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usprotivila judaizmu. Kako su se hrišćani tako brzo od 

jedne jevrejske sekte pretvorili u antijevrejsku religiju?  

To je teško pitanje, izgleda i za nauku i Crkvu i 

već dve hiljade godina je bez odgovora. Zašto je bez 

odgovora? Verovatno zato što i jedni i drugi tvrde da 

postoji Đavo, ali se samo ostaje na tome. Niko ozbiljno 

ne proučava fenomen Đavola. Mi mislimo da je taj 

scenario napravio sam Satana i vrlo vešto preko svojih 

reptoida i hibrida ostvario.  

   

 Kako treba najbolje razumeti Isusa ? 

 

Ovde bar možemo da pružimo jednu istorijsku 

skicu rasta antijudaizma u okviru ranog hrišćanstva, da 

bih naslikali uverljiv kontekst u kome je jasno zašto su 

hrišćanski pisari povremeno menjali svoje tekstove na 

antijevrejski način. 

Stalno se pitamo kako treba najbolje razumeti 

Isusa, da li kao rabina, socijalnog revolucionara, 

političkog buntovnika, ciničnog filozofa ili apoka- 

liptičkog proroka. Bez obzira kako neko razume glavni 

pravac Isusove misije, on mora da se smesti u svoj 

izvorni kontekst i milje, kao palestinski Jevrejin i učitelj 

iz prvog veka. Šta god da je drugo bio, Isus je bio u 

potpunosti jevrejski učitelj, kao što su i njegovi učenici 

bili Jevreji. Scenario predviđa dalje da u određenom 

trenutku, verovatno pre njegove smrti, a svakako i posle, 

Isusovi sledbenici su počeli da ga smatraju jevrejskim 

Mesijom. Izraz Mesija su razni Jevreji iz prvog veka 

razumeli na razne načine, ali je jedna stvar bila 

zajednička svim Jevrejima u njihovom razmišljanju, on je 

bio veličanstvena i moćna figura koja će na neki način – 
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na primer tako što će podići jevrejsku vojsku ili povesti 

nebeske anđele– pobediti neprijatelje Izraela i uspostaviti 

Izrael kao suverenu državu kojom može da vlada sam 

Bog, moguće ljudskim posredstvom. Hrišćani koji su 

nazivali Isusa Mesijom očigledno su imali problema da 

ubede druge u tu tvrdnju, pošto je Isus, umesto da bude 

poznat kao moćan ratnik ili nebeski sudija, bio naširoko 

poznat kao putujući propovednik koji je prekršio zakon. 

Za većinu Jevreja je bilo potpuno smešno da se Isus 

naziva Mesijom. Isus nije bio moćni vođa Jevreja. Bio je 

slab i nemoćan, tj. niko, koga su pogubili na krajnje 

ponižavajući i bolan način smišljen od strane Rimljana 

reptoida, od onih koji poseduju pravu moć.  

   

 Kome je Isus doneo spasenje ? 

 

Sada dolazimo do jednog paradoksa, ne znam da li 

je to uloga reptoida ili slučajnost i da li su oni to tako 

režirali. Hrišćani su insistirali da je Isus bio Mesija, da 

njegova smrt nije bila greška pravde ili nepredviđen 

događaj, već Božje delo, kojim je on doneo spasenje 

svetu.  

Koje i kome spasenje? Šta su hrišćani mogli da 

urade sa činjenicom da imaju problem da ubede većinu 

Jevreja u svoje tvrdnje o Isusu? Naravno, oni nisu mogli 

da priznaju da sami nisu u pravu, a ako su oni u pravu, 

neko mora da nije u pravu? Taj neko su morali da budu 

Jevreji. Već od početka svoje istorije, hrišćani su počeli 

da insistiraju kako su Jevreji koji odbijaju njihovu poruku 

tvrdoglavi i slepi, da odbijanjem poruke o Isusu oni 

odbijaju spasenje koje je obezbedio sam jevrejski Bog.  
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Da li je spasenje došlo Jevrejima putem zakona 

ili vere ? 

Reptoidi su se poigrali sa Jevrejima jer su ih 

ubedili preko svojih odabranih hibrida da misle da njihov 

sopstveni posebni položaj pred Bogom zavisi od toga što 

imaju i drže se Zakona koji im je Bog dao. Jevreji nisu 

shvatili da je spasenje došlo Jevrejima, kao i nezna- 

bošcima, ne samo putem zakona, već i putem vere u smrt 

i vaskrsenjem Isusa. Zato, pridržavanje Zakona nije 

moglo da igra nikakvu ulogu u spasenju neznanobožaca 

koji su postali Isusovi sledbenici, oni treba da misle da ne 

mogu poboljšati svoj položaj pred Bogom pridržavajući 

se Zakona.  

   

Kako Hrišćanstvo i judaizam postaju dve 

različite religije ? 

  

  Iako smrt i Isusovo vaskrsenje donose spasenje, 

prirodno je da će se njegovi sledbenici pridržavati 

Zakona, baš kao što je to činio i sam Isus. Hrišćani koji 

nisu bili pod uticajem hibrida dobro su shvatili, da 

pridržavanje jevrejskog zakona nije moglo da ima uticaja 

na spasenje i da bi pridruživanje jevrejskom narodu 

značilo poistovetiti se sa narodom koji je odbacio 

sopstvenog Mesiju, narodom koji je odbacio i sopstvenog 

Boga. Reptoidi su vrlo lepo isplanirali i sproveli u delo da 

Hrišćanstvo i judaizam postaju dve različite religije. 

 

 Kako su se demoni poigrali sa hrišćanima ? 

 

 Oni su se sada poigrali malo i sa hrišćanima. 

Kako? Tako što su Hrišćani priznavali da je Isus Mesija 
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koji je najavljen u jevrejskom svetom pismu, samim tim 

priznavali su i sveto pismo, te drevne jevrejske tekstove 

kao temelj svojih sopstvenih verovanja. To znači da su 

hrišćani usvojili jevrejsku Bibliju kao svoju sopstvenu. 

Ali, zar nije jevrejska Biblija bila za Jevreje? Reptoidi su 

to tako lepo izrežirali da su Jevreji ne samo prezreli svog 

sopstvenog Mesiju, već su tako odbacili sopstvenog Boga 

i takođe pogrešno protumačili svoje sopstveno sveto 

pismo.  

    

 Da li je judaizam bio lažna religija ? 

 

Sad nekako ispada da je judaizam od uvek bio 

lažna religija, da je Jevreje neki zli reptoid ili možda sam 

Satana zaveo da pogrešno protumače zakone koje im je 

dao Mojsije kao doslovna upustva kako da žive, a 

zapravo ih treba tumačiti alegorijski, što oni nisu činili.  

   

 Dali postoje sličnosti između Egipatske religije 

i hrišćanstva ? 

 

Reptoidi su nastavili i dalje da se šegače pa su 

posejali sumnju da nije možda Isus literalni i astrološki 

hibrid, da nije to možda najeksplicitniji plagijat 

Egipatskog Boga Sunca (Horusa). Na zidovima u 

Luksorškom hramu u Egiptu, postoje urezane glife stare 

30.000 godina koje prikazuju blagovesti bezgrešnog 

začeća, rođenje i pokorenje Horusu. Devici Isiz se javlja 

da će začeti Horusa. Nastavlja se mitom dalje, sa Neitom 

svetim duhom koji oplođuje devicu. Isto kao i priča o 

Isusovom bezgrešnom začeću. Ustvari literalne sličnosti 
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između Egipatske religije i hrišćanstva su neverovatne, a 

plagijatorstvo se nastavlja i dalje.  

   

 Da nije priča o Noju i njegovoj barci plagijat? 

 

Da nije možda priča o Noju i nojevoj barci uzeta 

iz narodnih tradicija koje su rasprostranjene u čitavom 

drevnom svetu. Zabeležene su u više od 200 slučajeva u 

raznim epohama. Istraživanje pre hrišćanskih izvora 

može da stane na Epu o Gilgamešu napisanom 2400. g. 

pre nove ere. Ova priča govori o velikom potopu.  

  Tu je i plagijatrizovana priča o Mojsiju. Stavljen 

je u trošnu korpu i pušten niz reku Nil da bi izbegao svoje 

pogubljenje. Nalazi ga faraonova kći koja ga je odgajila 

na dvoru kao princa. Da nije možda ova priča ukradena iz 

mita o Saragonu od Akadije 2150. g. pre nove ere? 

Saragon je takođe stavljen u korpu i pušten niz vodu. 

Spasila ga je i odgajila Aki plemićka babica.  

  Mojsije je poznat kao davalac onih 10 zapovesti 

koje je na ne kom brdu primio od Boga. Mojsije je samo 

jedan od takvih proroka u dugom nizu sličnih U Indiji je 

bio Manu, na Kritu je bio Minos koji se popeo na brdo 

Dikta gde mu je Zevs predao svete zakone. U Egiptu je to 

bio Mizes a na kamenim pločama su bili uklesani Božji 

zakoni. Što se tiče 10 zapovesti one su uzete iz stiha 

egipatske knjige mrtvih. U knjizi mrtvih je bilo: „nisam 

ukrao“, a to je prevedeno kao „ne kradi“, „nisam ubio“, 

prevedeno kao „ne ubi“, „nisam govorio laži“, znači: „ne 

laži, ne svedoči protiv bližnjeg svoga“. U stvari egipatska 

religija je verovatno glavni temelj judo-hrišćanske vere. 

Krštenje, zagrobni život, Raspeće, Uskrs, Božić, Pasha, 

Sveti kovčeg, obrezivanje, Božji sud, Majka Devica, 
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Sveti sabor, Uskrsnuće i Spasioc, sve su to obeležja 

egipatskih ideja.  

    

 Šta je istina ? 

 

Kad kažemo da je Isus Hrist naš učitelj došao na 

svet bez seksualnog odnosa, da je umro, zatim da se 

digao iz mrtvih, uzneo na nebo to se ne razlikuje od 

egipatske religije i mnogih drugih religija u svetu. Mi ne  

iznosimo ništa što se razlikuje od onoga što Vi verujete 

da je istina. Postavlja se pitanje šta je istina?  

Istorija nije ono što se dogodilo. Istorija je ono što 

je zapisano. Najčešće je ono što smatramo istorijom delo 

autora sa političkim motivima. I na kraju postavlja se 

pitanje ko je naredio Jevrejima, Bog ili Đavo da se 

obrezuju kako bi ih obeležio kao poseban narod koji 

zaslužuje da bude progonjen. Nije ni Bog a ni Đavo već 

su to uradili reptoidi preko svojih hibrida. Ako znamo da 

se sve to desilo pre Isusa, da je i sam Isus kao pravi 

Jevrejin obrezan, postavlja se onda pitanje ko je stajao iza 

svega toga Bog ili Đavo, odnosno čija je moć u ovom 

materijalnom svetu veća. Svakako nije ni Bog a ni Đavo 

već hibridi koji pokazuju svoju moć na Zemlji da je sve 

veća i veća posebno kada su se dobro organizovali u 

Vladare iz senke.  

    

 Kako je jevrejska Biblija po svojoj orjentaciji 

potpuno antijevrejska ? 

 

Isus kao palestinski Jevrejin koji se držao 

jevrejskih običaja, propovedao svojim sunarodnicima 

Jevrejima i učio svoje jevrejske učenike pravom značenju 
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jevrejskog zakona. Ipak, u drugom veku kad su hrišćanski 

pisari prepisivali tekstove koji će na kraju postati deo 

Novog zaveta, najveći broj hrišćana su pagani, nejevreji, 

koji su se preobratili u hrišćanstvo i koji su podra- 

zumevali da je ta religija, mada je na kraju krajeva 

zasnovana na veri u jevrejskog Boga kako je opisano u 

jevrejskoj Bibliji, po svojoj orijentaciji potpuno 

antijevrejska.  

   

 Da ne postoji druga priča o Isusu ? 

 

Da bismo shvatili pravilno priču o vanzemaljcima 

da vidimo samo jedan deo te priče, priče koja objašnjava 

da su postojale razne vrste vanzemaljaca dobro 

organizovane kako bi nadgledali šta se dešava na Zemlji i 

kako bi mogli da lakše manipulišu ljudima i da ih 

usmeravaju u onom pravcu koji je njima odgovarao. 

Uvek je po neka vrsta vanzemaljaca bila zadužena za 

neku veću svetsku religiju.  

  Jedna vrsta vanzemaljaca je bila zadužena za 

hrišćanstvo. Da vidimo koliko su te priče verodostojne 

koje govore o hrišćanstvu posebno o simbolu hrišćanstva 

o Isusu Hristu. Kroz prizmu Hrišćanstva shvatićemo 

koliko su „ozbiljne“ i sve ostale religije. Kao predstavnik 

Hrišćanstva je svakako Isus Hrist. Svi znamo priču o 

Isusu Hristu ali ne znamo koliko tu ima istine. Kao dokaz 

toj tvrdnji pitamo se ne postoji li druga priča o Isusu koja 

bi mogla biti bliža istini od verzije koju je crkva pod 

uticajem hibrida širila u srednjem veku pre protestanske 

revolucije? Ne postoji li druga verzija hrišćanske dogme? 

Nije li postojala i neka „druga crkva“? Ukoliko je 

postojala, koji su bili principi njene vere?  
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 Da li Isus može da se opiše kao „ čovek 

izdvojen od strane Boga“  

 

Ako bi se otrgli razmišljanjima koja su nam 

nametnuli hibridi da li bi mogli za razliku od verske 

literature na koju smo navikli, da mislimo drugačije. Da li 

Isus može da se opiše ne kao božanski lik već pre svega 

kao „čovek izdvojen od strane Boga“.  

 

Da li može da se shvati vaskrsenje kao Božje 

čudo, a ne kao dokaz božanstva samog Isusa ? 

 

 Hrišćani su velika manjina u svetu. Otprilike 

četvoro na svakih pet ljudi na kugli zemaljskoj veruje u 

druge bogove, a ne u hrišćanskog Boga. Više od sedam 

milijardi ljudi koji žive na planeti poštuju i slave više od 

trista bogova. Ako bismo uključili i animističke ili 

plemenske religije, taj broj bi se podigao do preko tri 

hiljade. Zar onda treba da verujemo da su jedino hrišćani 

u pravu? Zar se hibridi baš tako ne šegače sa nama.  

   

Zar nije veoma arogantno to što hrišćani tvrde 

da je Isus jedan jedini put ka Bogu? 

 

 Zašto hrišćani smatraju da imaju opravdanja da 

tvrde da su oni u pravu, a da svako drugi u svetu sem njih 

greši? Zar ne može da mislimo i drugačije, da mislimo 

svojim glavama.  

  Isus je pravi mesijanski karakter dobio posle 

vaskrsnuća i onda su počeli da kite priču o navodnim 

Isusovim izjavama. Jasno je da su jevanđelja napisana sa 
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stanovišta vere i i da ih nisu pisali mirni posmatrači sa 

strane, ali to ne znači da ih treba odbaciti.  

   

Moramo prvo da vidimo šta kaže nauka? 

 

 Mnogi naučnici govore da splet događaja u 

Jevanđeljima nije realističan. Naučnici ne mogu da 

dokažu niti da pobiju vaskrsnuće. To je suština hrišćanske 

vere i na to pitanje odgovor se može naći u nama samima. 

Hrišćanstvo je stvoreno na tim verovanjima, novu religiju 

su prihvatili milioni i milioni dolazećih generacija.  

  Da li je Isus vaskrsao kao Bog u ljudskom obliku 

na to pitanje naučnici ne mogu da odgovore, već moraju 

kao i svi mi da na sasvim lični način protumače poslednje 

Isusove dane.  

  Nauka veruje u vaskrsnuće i bez njega ne bi bilo 

hrišćanstva.  

  Biblija je dobra prilika da shvatimo misteriju vere. 

Kada govorimo o istorijskom Isusu, ne o Isusu vere, 

mnogo je lakše onda njega shvatiti, kao čoveka koji je 

patio. On je bio čovek, pravi čovek koji se nadao da će 

videti kako se čovečanstvo sjedinjuje sa Bogom. On je 

oslobođen tereta krivice koji svi mi nosimo u sebi u ovom 

društvu.  

  Kako možemo da prihvatimo postojanje Boga? 

 

U ovom trenutku kada verujemo u Boga Rasiela, 

Bog u koga treba verovati, to je Isus Imanuel, koji budi 

dobro i pobeđuje zlo. Ceo Novi Zavet kao i postojanje 

Boga možemo samo da prihvatimo verom a Tvorca 

svojim otvorenim Umom, svojom proširenom svešću.  
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  Na kraju krajeva događaji tog trećeg dana u 

Jerusalimu moraju ostati kao što su bili 2016. godina u 

domenu stvari koje je nemoguće dokazati. Stvari kao i 

samo postojanje Boga možemo da prihvatimo samo 

verom.  

  Priča o Božiću kao i većem delu Biblije postala je 

predmet naučne osnove priče o Božiću, kao teološkoj 

proklamaciji ili Rečju Božjoj. Zato se sada intezivno 

proučava Novi zavet i obraća ogromna pažnja najnovijim 

arheološkim iskopavanjima.  

  Ako bi neko dokazao da Isus iz Nazareta nije 

postojao, svet nikada više ne bi bio isti. Svi naučnici su 

ubeđeni da je Isus istorijska ličnost ali svi oni sumnjaju 

da je rođenje bilo onakvo kako ga opisuju Mateja i Luka.  

   

 Da li su Jevanđelja puka fikcija? 

 

Mi ne smatramo da su Jevanđelja puka fikcija, 

daleko od toga, ali čvrstih pouzdanih istorijskih spisa 

jednostavno nema. Iz sledećeg primera treba da shvatimo 

koliko je to tačna i jaka priča koju dobijamo iz Biblije.  

  Što se tiče Isusovog rođenja, Biblija je bukvalno 

jedini izvor. Od četiri Jevanđelja svega dva, Matejevo i 

Lukino, pominjuju Isusovo rođenje, ali se u njima iznose 

različite priče. Luka je ispričao priču o događajima 

kojima nije lično prisustvovao. Mi smatramo da 

Jevanđelja ne smeju da se uzmu kao pouzdani izvori 

informacija. Kao izvor Jevanđelja služilo je usmeno 

predanje. Kada se pažljivo pogleda tekst Biblije ispada da 

se ona razlikuje od predanja koje se godinama 

prepričavalo. Po predanjima Isus se rodio u štali. U 

Bibliji se štala uopšte ne pominje.  
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  U Jevanđelju po Luki piše da je Marija po 

rođenju, Isusa stavila u jasle.  

Neki stručnjaci uz pomoć arheologije dokazuju da 

su se u to vreme u Vitlejemu pravile kuće, gde se u 

okviru kuće nalazi odeljenje gde su noću živele životinje. 

Kada su Josip i Marija došli u Vitlejem, za njih nije bilo 

mesta ni u jednoj krčmi, tako da im je jedan krčmar 

sažalivši se na njih dozvolio da prenoće u njegovoj kući. 

Legende su uz pomoć mašte dobijale onu formu koju 

znamo iz predanja. Pošto iz predanja, odnosno usmene 

priče ne možemo da znamo kako je fizički izgledao Isus, 

naučnici su pokušali da odgovore na to pitanje obrativši 

se slikarstvu, ali nisu našli odgovor.  

   

 Da li znamo kako je Isus izgledao fizički za 

života ? 

 

Za razliku od Rimljana i Grčkih slikara, Jevrejima 

je bilo zabranjeno da slikaju Isusa, Isusov lik nije bio 

zabeležen za njegova života. Nauka je po tom pitanju bila 

nemoćna.  

  Postavlja se osnovno pitanje koji su motivi pisanja 

Jevanđelja, koju poruku ona ostavljaju. Tu su svi naučnici 

jedinstveni.  

 

 Koju poruku ostavljaju Jevanđelja ? 

 

U Jevanđeljima se anđeli često pojavljuju u 

ključnim momentima da bi probudili veru, i taj poziv na 

veru nalazi se u srži Novog zaveta. To je taj motiv, to je 

ta osnovna poruka, poziv na veru. Jevanđelja su neka 
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vrsta verske biografije, zato je istorijski lik Isusa bio 

veoma važan piscima Jevanđelja i ako ga nisu poznavali.  

  Proučavajući i druge drevne izvore do kojih smo 

došli uspeli smo da otkrijemo da tu ima mnogo više 

istorije nego što su stručnjaci pre toga smatrali. Mi bi se 

priključili njihovim istraživanjima, sa jednom konsta- 

tacijom. Ne sme se istraživati bez saznanja da je 

jevanđelje dokument vere. Crkva je zato favorizovala ova 

četiri Jevanđelja. Mi smatramo da su pisci bili vođe 

crkvenih zajednica. Postavili  bi jedno logično pitanje. 

Zašto samo Matej i Luka pričaju o rođenju? Rani hrišćani 

su znali sve detalje o Vaskrsnuću, jer su na tome zasnivali 

svoju veru, ali tek krajem prvog veka počinju da se 

interesuju za život Isusa, za istorijskog Isusa.  

   

               VANZEMALJSKI  SCENARIJO 

        O  ISUSU  HRISTU 
 

Da li je nauka našla dokaz za takvo Isusovo 

rođenje ili je to čista fikcija ? 

 

Rođen je u Vitlejemu i rođen je bez oreola i nije 

imao nikakav sjaj na licu. Ne postoji po našem mišljenju 

ni jedan dokaz o Isusovom rođenju. Jedino je 

spektakularan trenutak bio kada se Bog javio preko 

anđela pastirima i objavio da je Isus rođen.  

  Kao i u svim ostalim situacijama tako i u pogledu 

Isusa, nauka prvo proba sva prirodna objašnjenja. U 

prirodi nisu našli dokaz za takvo rođenje, zato skoro svi 

naučnici smatraju da je Isusovo rođenje čista fikcija i da 

je to nevažno za nauku. Jer je Isus bio obična beba koja 

nije imala oreol oko glave i koja nije držala propovedi iz 
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kolevke. Kao njihov krajnji zaključak je da su priče o 

Isusovom rođenju marginalne i nastale su kasnije putem 

predanja i zato ih smatraju čistom fikcijom.  

    

 Da li je Isus plod čudesnog sjedinjenja Jehove i 

Marije ? 

 

Još jedan problem za hrišćanstvo predstavlja vero 

vanje da je Isus plod čudesnog sjedinjenja Jehove i 

Marije. U drevna vremena na Istoku je postojala potreba 

da roditelji onih koji će biti ljudi-bogovi moraju biti bog i 

žena. Kao opravdanje za ovu tvrdnju hrišćani su uzeli 

naziv koji je Isus koristio za sebe „Sin božji“. To je bio 

stari naziv za svakoga ko je pretendovao na presto. Svi su 

kraljevi još od vremena pre faraona, pravo na zemaljsku 

vladavinu zasnivali na božanskom poreklu.  

 Sve važne ličnosti drevnog sveta imale su 

čudesno rođenje, Aleksandar Makedonski, Mojsije itd. 

Savremeni proučavaoci ne mogu ni da dokažu, a ni da 

pobiju teoriju o bezgrešnom začeću. Neki tvrde da je 

Matej pisao tako da dokaže Isaino proročanstvo, u smislu 

ako je tako prorečeno, onda je moralo tako i da se dogodi. 

Nije Isaia najavio Isusa, već su hrišćani to tako shvatili, 

znali su za proročanstvo i sami su rekli on je taj.  

  Što se tiče bezgrešnog začeća, Mateja i Luka nisu 

imali tekst na hebrejskom već na grčkom i kada su ga u 

trećem veku prevodili reč alma - mlada žena, preveli su 

kao partinos - devica. Oko 250. godina pre n.e. hebrejska 

Biblija je bila prevedena na grčki. Po Mateji i Luki koji 

su govorili grčki, prevod Isainog proročanstva stvorio je 

najveću konfuziju do sada u istoriji, među proučavaocima 

Biblije.  
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Da nije možda Isus dete iz epruvete ?  
 

Možda reč partinos ima dvostruko značenje, može 

da označava devojku, a može i devicu. Ne označava 

obavezno seksualni status. Hteli su da kažu da Isus nema 

fizičkog oca, samim tim je njegov otac Bog i sve se to 

lepo uklapa u predanja. Ali se još lepše uklapa ako u celu 

priču ubacimo vanzemaljce i da je Isus možda dete iz 

epruvete, odnosno da je sam Vrhovni hrišćanski Bog 

Rasiel oplodio ženu sa Zemlje Mariju, putem veštačke 

oplodnje preko laboratorije koja se zvala Sveti Duh.  

   

 Ko je vodio mudrace iz Damaska do Isusove 

kolevke ako se zvezde ne kreću ? 

 

Kada je u pitanju zvezda koja je vodila mudrace, 

odnosno astrologe iz Damaska do Isusove kolevke, 

kineski astrolozi su dokazali da se 4. godine pre n.e. 

pojavila kometa koja je prošla pored Zemlje. Ostalo je 

uradila mašta u legendama. Ako znamo da se zvezde ne 

kreću da nisu možda vanzemaljci u svom vasionskom 

brodu vodili mudrace tačno do mesta gde se rodio Isus, a 

mudraci su to doživeli kao zvezdu vodilju. Da je tačna 

priča sa kometom to ne bi bilo tako jer kometa bi prešla 

preko neba za par sekundi ne bi mogla nigde da odvede 

nikoga.  

   

 Kada je u pitanju Isusov put u Egipat dali ima 

dokaza za tako nešto ? 

  

  Kada je u pitanju Isusov odlazak u Egipat tu su 

naučnici skeptični zbog neslaganja Jevanđelja po Mateji i 
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Luki. Luka uopšte ne spominje Isusov odlazak u Egipat, 

niti povratak iz Egipta. Ostaje sada samo Mateja pa se 

sada pretpostavlja da je on sve to izmislio imitirajući 

legendu o Mojsiju. Kod Mojsija postoji okrutni faraon 

koji hoće da pobije svu mušku decu do 2 godine starosti. 

Isto radi i Irod. Mojsije se spasava tako što ga majka 

stavlja u korpu i pušta u reku Nil, gde ga pronalazi 

faraonova ćerka i odgaja ga kao svog sina na faraonovom 

dvoru. Roditelji Isusa takođe vode Isusa u izgnanstvo da 

bi izbegao Irodov pokolj. Mojsije odlazi u pustinju gde 

provodi veliki broj godina i vraća se i izvodi svoj narod iz 

egipatskog ropstva. Spasava svoj narod.  

  Isus se takođe vraća i spasava svoj narod. Mnogo 

su slične priče da bi bile slučajne.  

  Mojsije se vratio kada je faraon umro. Isus se 

vraća kada je Irod umro.  

  Matijina i Lukina priča o rođenju dokazuju da su 

dva autora pisala nezavisno jedan od drugog vek kasnije 

na osnovu predanja ili nekih dokumenata koja su kasnije 

izgubljena.  

 

Dali je tačno da je Isus odrastao u siromašnoj 

sredini ? 

 Iz Jevanđelja da se zaključiti da se Isus rodio u 

siromašnoj ruralnoj sredini i da se pojavio odjednom kao 

prirodno obrazovan. Iskopavanja u Sefori, 5 km. udaljene 

od Nazareta rasprišila su ta shvatanja. Otkriven je 

amfiteatar koji je mogao da primi 4.000 ljudi, otkriven je 

impozantan ogroman grad sa širokim popločanim 

ulicama, sa kanalizacijom, sa predivnim mozaicima na 

zidovima luksuznih zgrada. Isus je znači odrastao u 
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jednom velikom modernom gradu a ne u nekom seocetu 

Nazaretu.  

  Samim tim bio je podložan mnogim intele- 

ktualnim uticajima. To je dokaz da je Isus bio obrazovan, 

da je pohađao Sinagogu, učio je Toru, istoriju Izraela, 

prirodne nauke i sve što služi opštem obrazovanju. 

Svakako da je bio natprosečno inteligentno dete i 

verovatno da je napredovao mnogo brže nego što je bilo 

normalno i zbog toga je svakako bio ubrzo zapažen i 

verovatno da je mnogima zbog toga smetao. Bio je 

izložen i drugim kulturama, naročito Grčkoj, gde je 

naučio i grčki jezik. On je govorio aramejski kao maternji 

jezik, znao je hebrejski koji je bio crkveni jezik na kome 

je napisana Tora.  

    

 Da li se Isus odjednom pojavio sa čudesnim 

sposobnostima? 

 

Bio je izuzetno dete i nije se odjednom pojavio sa 

čudesnim sposobnostima, već je postepeno odrastao, 

sazrevao i obrazovao se. Svi se naučnici slažu da priče o 

rođenju ne treba posmatrati kao istorijske činjenice. 

Jevanđelje ništa ne govori o Isusovim mladim godinama.  

  Kada se sledeći put bude pojavio prenoseći 

radikalnu poruku Palestinom. „Stiglo je Kraljevstvo 

Božje“, koje su Jevreji čekali, pokrenuo je lanac događaja 

koji će stvoriti hrišćanstvo u koje će verovati trećina 

čovečanstva.  

  Pisci Jevanđelja govore da je Isus Mesija i 

današnji analitičari ne vide ništa sporno u tome. Kada je 

počeo svoje propovedi Isus je dobro znao da njegove 

propovedi imaju strategijski značaj i znao je da će biti 
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sasvim drugačiji Mesija od onoga koga očekuju. Kada 

posmatramo način na koja su se razvijala Jevanđelja, 

počela su kratkim pričama i rečenicama, anegdotama koje 

su se prepričavale i onda bile zapisane. Takve priče su 

počele prve da kruže i to su bile istinske Isusove rečenice.  

  

 Da li je Isus bio čudotvorac? 

 

U drevnim vremenima bilo je dosta čudotvoraca, 

jer nauka u to vreme nije imala odgovora na skoro ni 

jedno pitanje, za razliku od danas kada nema čudotvoraca 

jer nauka ima odgovore na skoro sva zbivanja. Među 

njima je bio najpoznatiji Isus. Posednutost demonima 

kakava je postojala u Isusovo vreme danas bi se nazivala 

psihozom ili neurozom. Isusovo isceljenje je možda bila 

neka vrsta terapije. Bolesti koje je lečio mogu biti psiho-

somatske prirode.  

   

 Da li je bilo moguće očistiti fizički Hram od 

menjaća novca ? Koji je bio njegov motiv ? 

 

Isus je predstavljen kako čisti Hram od menjača 

novca govoreći kako su oni napravili od Hrama 

razbojničku pećinu, da Hram treba da služi za molitve. To 

je odlična poenta i teologija ali je neodrživa kao istorijski 

dokaz. Bilo je nemoguće rasturiti nekoliko stotina 

menjača novca, rasturiti ujedno i stočnu pijacu koja se 

nalazila na istom mestu u Hramu.  

  Njegovi motivi su bili možda drugačiji. Do tada se 

plaćao porez samo jednom u životu, a baš tih dana je 

donet nov zakon po kome se plaća porez svake godine. 

Možda je to razbesnelo Isusa i ustao je protiv vlasti kao 
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pravi revolucionar. Možda se bunio ne protiv menjača, 

nego protiv same valute, jer to su bili tiriski sikali sa 

paganskim slikama koji su bili protiv Tore. Verovatno da 

je ušao u Hram i prevrnuo nekoliko stolova više 

simbolički nego stvarno da je ugrozio menjanje novca. S 

obzirom da nije bio uhapšen, verovatno je i šteta bila 

mala.  

   

Da li nauka dokazuje da su Jevanđelja bila 

tačna? 

Jevanđelja su u većini slučajeva tačna, jer 

savremena nauka uz pomoć arheologije dokazuje da je 

postojao Irod, Pilat, najnovija arheološka iskopavanja 

pronašla su i grobnicu u kojoj je na jednoj ploči stajao 

natpis da tu počiva Prvosveštenik Kaifa koji je umro u 

svojoj 60-toj godini.  

  

 Da li postoji delema o Isusovom identitetu 

njegova molitva Bogu? 

 

Isusovo obraćanje svom ocu, Bogu ostavlja dosta 

nedoumice o Isusovom identitetu. Ako je Isus Bog 

prerušen u čoveka a ne pravo ljudsko biće, onda Isusova 

molitva u Gestismaniskom vrtu Bogu da mu poštedi 

život, obična je farsa jer on onda lije krokodilske suze, jer 

ne oseća nikakvu patnju.  

  S druge strane ako je ljudsko biće, a u istovre- 

menom jedinstvu sa ocem, onda postaje razumljivo ali 

tajanstveno, jer je raspet, između odlučnosti da ispolji 

volju svog oca a u isto vreme želi da izbegne krst, tada je 

pokazao nesebičnu ljubav za druge.  



 200 

  Jevreji nisu verovali da je Isus bio Mesija, ali Rim 

jeste, da nije, zašto bi ga razapeli ako nije bio Mesija koji 

ih je direktno ugrožavao. Od tada su se Judeizam i 

Hrišćanstvo razišli i krenuli odvojenim putevima. Tek 

posle njegove smrti apostoli su počeli da uviđaju ko je 

zapravo Isus. Tek tada Rana crkva je sve više dokaza 

nalazila u vezi sa Isusom i sve je to prenela u priču.  

    

 Kakvu je poruku donosio Isus ? 

 

Ako pogledamo seme drveta ono ne liči na drvo, 

tako isto i većina spisa Novog zaveta ne daje neku celinu, 

ali zato artikuliše i uobličava Isusove misli jer je svima 

postalo jasno ko je Isus. Sada vidimo Isusa u svojoj punoj 

veličini, kao ogromno drvo a svi mi se nalazimo u 

njegovoj senci, u njegovoj zaštitnoj hladovini.  

  Istorijski Isus je za života donosio poruku o 

dolazećem kraljevstvu Božjem. Posle svoje smrti i sam je 

postao poruka. Smrću je preuzeo krivicu svih ljudskih 

bića da bi ih izbavio grehova. Bog je poslao svog sina da 

živi i umre kao čovek od krvi i mesa.  

    

 Kako su Jevreji prisvojili Boga ? 

 

Svi znamo da je religija sistem simbola koje služe 

da se uspostavi povoljna klima za emocionalno stanje i 

motivaciju u ljudima. Ali ako pogledamo realnost, ako se 

vratimo u istoriju ljudskog društva shvatićemo da 

definiciju treba dopuniti sa rečima - manipulacija sa 

ljudima.  

  Što se tiče nastanka monoteizma, jedna od 

pretpostavki je vera u jednog Boga (u ovom slučaju 
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judejskog), nastala iz praktične potrebe zbog čisto 

nomadskog života izraelskih plemena. Zar je trebalo za 

Jehvu graditi velelepna i skupa zdanja, dizati ogromne 

statue, i ako je izgleda učinjeno na jednom mestu, u 

Jerusalimu. I kako su ga Izraelci stvorili tako su ga i 

prisvojili, što je dovelo do toga da su se sami proglasili 

„izabranim narodom“ na šta su stekli marketinško pravo 

kao osnivači moneteizma.  

 Pošto je Jehova bio njihov uništavao je druge 

narode. Zašto ? 

 

A pošto je Jehova bio njihov, malo je tih plemena 

ili drugih naroda spomenutih u Starom Zavetu koje nije 

likvidirao, spalio im gradove, ili pomagao Izraelcima na 

svaki način uključujući i pljačku i masovna silovanja. 

Dakle, oko objašnjenja pojma „genocid“, Stari Zavet 

može da služi kao osnovni priručnik: najpre prihvatiš da 

imaš neka ekstra prava data od „više sile“ a zatim slediš 

vrlo precizne instrukcije. Uz mnogonacionalnu 

raznolikost stanovništva imperije i raznolikih tradicija te 

verskih običaja, bili su verovatno osnovni razlozi koji su 

rukovodili Konstantina da uvede hrišćanstvo kao 

zvaničnu državnu veru i time postigne monolitnost unutar 

oba dele imperije. Međutim, kroz hrišćanstvo su Rim i 

Vizantija (Istočno Rimsko carstvo) pomogli da formiraju 

stada poslušnih sa kojima se može manipulisati: daj caru 

carevo... ne seči mačem... pruži i drugi obraz... ko tebe 

kamenom ti njega hlebom... strpi se; pravi život počinje 

tek na onom svetu. Konstatin je shvatio važnost učenja i 

poruke hrišćanstva u zamenu za dotadašnji mno 

gobožački i prevaziđeni prilaz nasleđen od Grka, i sve to 

lepo zapakovao u božju Bibliju ali oblikovanu u Nikeji.  
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  Religija je u mnogim slučajevima igrala pozitivnu 

ulogu povezu jući ljude unutar iste grupe, pozitivno 

uticala na individualni i društveni moral, pomagala 

vladama da vladaju sa manjom upotrebom sile, te davala 

nadu ogromnoj većini osiromašenih i obespravljenih kako 

bi istrajali obzirom da je za većinu svakodnevni život bio 

pravi pakao.  

   

        HRIŠĆANSTVO  KAO  RELIGIJA 
 

Da li je hrišćanstvo pokrilo celu zemljinu kuglu ? 

 

Reptoidi su preko svojih hibrida na kraju razvili 

nauku da je Isus Hrist Sin Božji poslat na zemlju da 

mukom i smrću na krstu spasi čovečanstvo od greha prvih 

ljudi i vera u njegov drugi dolazak i nastanak Carstva 

Božijeg na zemlji. Tu se uočava jedna strašna 

nelogičnost. Po ovome ispada da je hrišćanstvo kao 

religija pokrila celu zemljinu kuglu. Zaboravlja se da su 

samo petina ljudi na Zemlji hrišćani. Kako da dođe 

Carstvo Božje na zemlji u delovima gde su hindusi i 

budisti. Pa oni ne priznaju Isusa i Boga kao takve. Oni 

imaju svoje bogove, uostalom i muslimani imaju svog 

Alaha.  

    

 Da li je hrišćanstvo natprirodna pojava ? 

 

Oni su želeli da na ovaj način stvore novi dramski 

mit koji je nad paganskim misterijama imao nadmoć, jer 

je bio mnogo etičkiji, otvoren svim ljudima, siromašnima 

i bogatima, slabima i jakima. Hrišćanstvo, nije bilo ništa 

izuzetno i neprotumačeno u istoriji čovečanstva, nije bila 
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natprirodna pojava. Nastalo je prirodno, putem unu- 

trašnjeg razvoja religije, a ne čudesnom intervencijom 

spolja. Tako je to trebalo bar da izgleda. Kao da je sam 

Bog nametnuo to kao gotovo rešenje. Kao i sva druga 

verovanja, ono je izvesna etapa u evoluciji opštih 

religioznih koncepcija i u napornom rastu ljudske svesti 

rezultat je razvojne linije koja se vuče od pradavnih 

sumerskih vremena do današnjeg dana.  

 

Šta je suština hrišćanstva ? 

 

Treba na kraju izvesti zaključak, da suština 

hrišćanstva nije Isusova osoba, nego apstraktna ideja, 

razrađena u celom svom opsegu tokom stoleća koji su 

prethodili našoj eri. Trijumf hrišćanstva bio je rezultat 

evolucije, a ne revolucije 

  Ako se držimo slepo, nekritički slova Jevanđelja, 

oduzima se Hristovom životu i smrti to po čemu je on 

uzor ljudima, lišava ga, naime, ljudskog karaktera. 

Njegovo rođenje nije više rođenje čoveka; nije više za nas 

primer, jer začeće od Device otrže ga od njegove ljudske 

uloge.  

  

 Ko to Isusu naređuje da ustane i vaskrsne ?

  

Njegov život nije više život čoveka, jer mu se 

pripisuje moć čudotvorca kao u prvobitnim religijama. 

Čak su nam i njegovu smrt ukrali, ovu veličanstvenu smrt 

čoveka koji se oseća odgovoran za sudbine svih i koji 

daje smisao i uzvišenost svome životu prinoseći ga kao 

žrtvu za celo čovečanstvo ali to nije više smrt, kad mu se 

naređuje da ustane, da uskrsne. Ko mu to naređuje da 
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ustane i vaskrsne? Na ovaj način oduzima se ljudima 

primer jednog od najveličanstvenijih ljubitelja slobode i 

ljubavi, otrže ga, naime, iz prave istorije čovečanstva, da 

se od njega ne učini čovek, nego mit sličan drugim 

mitovima, osoba rođena od Boga.  

   

 Da li nam je potrebno čudo u smislu događaja 

koji su se desili ? 

 

Doktrina o natprirodnom poreklu hrišćanstva, koja 

svojim postankom doseže do samih početaka njegove 

istorije, prema našem dubokom uverenju više ne može 

opstati. Nije nam potrebno čudo u smislu događaja koji bi 

kršilo zakone prirode, kad su ti zakoni sami po sebi čudo 

i velika tajna pred kojom se stalno pitam šta to sve znači?  

 Osim toga, ova doktrina je u odnosu na čoveka 

pesimistička, jer je njena pretpostavka nedostatak vere u 

stvaralačku moć ljudskog roda.  

 

Kako je nastalo hrišćanstvo ? 

 

Danas se ipak ne može negirati da je hrišćanstvo 

nastalo putem prirodnog razvoja religioznih verovanja, a 

ne spoljnom i čudesnom ingerencijom. Motor ovog 

razvoja bio je i jeste samostalni i herojski napor 

nebrojanih naroda i ljudskih pokolenja koja teže sve 

dubljoj samosvesti u prirodi. Zar ova neumorna težnja 

čoveka nepoznatoj budućnosti nije veće čudo nego 

naivno shvaćeno čudo lične božanske ingerencije? Zar 

hrišćanstvo kao plod marljivog rada pokolenja nije i više 

vredno divljenja nego darovano hrišćanstvo? Hrišćanstvo 

je razvoj jedne od grana judaizma i helenizma u religiju 
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koja je, nakon što se meša s raznim paganskim religijama, 

postala prirodnim putem razvoja današnje hrišćanstvo.  

 

Da li treba da se gradi nova slika o Isusu ? 

 

Sada treba da se gradi nova vizija o Isusu, ne 

više kao jevrejskom proroku, nego univerzalnom Mesiji, 

Spasitelju svih naroda na svetu. Ali da li će ostali narodi 

na svetu koji nisu hrišćani prihvatiti Isusa kao spasitelja 

jer oni imaju svoje spasitelje u likovima svojih bogova. 

Svakako da neće jer se reptoidi preko svojih hibrida 

jednostavno šegače sa nama.  

  Tvrdnju da je Hristos ustao iz mrtvih, na primer, 

treba shvatiti ne doslovno, već simbolično i onda je nju 

moguće tumačiti na različite načine koji nisu u sukobu sa 

znanjem, sa onim što smo izložii u ovoj knjizi, ne 

umanjuje njeno značenje. Prigovor koji bi Crkva 

verovatno stavila, da njeno simbolično shvatanje gasi 

svaku nadu jednog hrišćanstva u besmrtnost, ne stoji, jer 

je ljudski rod verovao u zagrobni život mnogo pre 

nastupanja hrišćanstva, te otuda nije imao potrebu za 

uskršnjim događajem (vaskrsenjem) kao zalogom 

besmrtnosti. Opasnost od toga da je mitologija suviše 

doslovno shvaćena, onako kako crkva uči i da odjednom 

bude odbačena u potpunosti, danas je veća nego ikada. Ja 

mislim da je već vreme da hrišćanska mitologija, umesto 

da bude zbrisana, bude simbolično shvaćena. Jer reptoidi 

upravo žele da unište hrišćanstvo.  

    

 Šta predstavlja hrišćanska mitologija ? 
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Po našem mišljenju, sa istorijske tačke gledišta 

hrišćanska mitologija predstavlja, verovatniji prikaz 

događaja i ljudi koji su pre dve hiljade godina utisnuli 

svoj beleg u svest zapadnjaka, vekovima koja su sledila, i 

uobličila našu kulturu i civilizaciju.  

  Iz dosad rečenog treba izvesti neki zaključak, šta 

dokazi utvrđuju i šta oni danas znače. Biografije o Isusu 

su toliko rano nastale da se ne mogu objasniti kao 

proizvod legendi. Zato su po našem mišljenju vero- 

dostojne. U stvari, osnovna uverenja u Isusova čuda, 

Vaskrsenje i božanska priroda idu unazad do samog 

nastanka hrišćanskog pokreta.  

  Pisci Jevanđelja nameravali su da sačuvaju 

pouzdane istorijske činjenice, da su bili u stanju da to 

učine i da nisu dopuštali da predrasude prekomerno oboje 

njihovo izveštavanje. Sklad između Jevanđelja o bitnim 

činjenicama, uz razlike u nekim pojedinostima, daje 

istorijsku verodostojnost opisima. Pored toga prvobitna 

crkva ne bi mogla da se ukoreni baš u Jerusalimu da je 

propovedala o činjenicama u vezi Isusa koje bi njihovi 

savremenici mogli prikazati kao preuveličane ili lažne. 

Tako da imamo bolju istorijsku dokumentaciju o Isusu 

nego o osnivaču bilo koje druge drevne religije.  

  Arheološki nalazi su povećali pouzdanost Novog 

zaveta. Ni jedno otkriće nikada nije opovrglo biblijske 

navode. Nepobitno se da utvrditi iz svega dosad rečenog 

da je Isus kao istorijska ličnost isti kao i Isus vere.  

    

Postavlja se pitanje kako je hrišćanstvo tako 

dugo opstalo, čitavih dve hiljade godina ? 
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 Kome ono duguje za to. Moraćemo da se vratimo 

na sam prapočetak hrišćanstva da bismo odgovorili na to 

pitanje. Po našem dubokom uverenju hrišćanstvo duguje 

svoj opstanak činjenici da na Jerusalimskom saboru rana 

crkva nije poslušala ni Pavlove želje, niti želje 

konzervativnih jevrejskih hrišćana, već je zahvaljujući 

Jakovu Isusovom rođenom bratu, izvršila sintezu 

dragocenih uvida s obe strane u odredbe Apostolskog 

dekreta. Time je omogućeno da nejevreji uđu u novo 

mesijansko društvo, a da ne moraju da pre toga postanu 

Jevreji. Pavle mora da je bio u pravu kad je video da 

Zakon, a naročito obrezivanje, neće funkcionisati za 

nejevreje. A jevrejski hrišćani su, takođe, bili u pravu što 

nisu želeli da izgube zaostavštinu avramovskog zaveta ili 

Zakona otvaranjem vrata paganima. 

 

Ko je Pavlu omogućio da nastavi svoju misiju ? 

 

 Jakov Isusov rođeni brat je bio taj koji je 

omogućio Pavlu da nastavi svoju misiju namenjenu 

nejevrejima po međusobno prihvatljivim uslovima, i 

zahvaljujući trudu i Pavla i Jakova došlo je do toga da 

nejevreji zaista pohrle u Izrael kao što su proroci i 

predskazali. Otkud su proroci znali to što su proricali? 

Znali su zato što su ih vanzemaljci usmeravali u jednom 

određenom pravcu i davali su im informacije šta će se sve 

dešavati odnosno šta su oni to sve planirali da rade, kakav 

su scenarijo napravili za ljude.  

 Pavle i Jakov, u skladu sa svojim zajedničkim 

jevrejskim nasleđem, shvatili su Isusa na isti način: kao 

Mesiju Izraela i ostalih naroda. Kako to ostalih naroda? 

Vrlo prosto! Isus se jeste vratio da pobedi neprijatelje 
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Izraela. Dok su Rimljani zemaljskog Isusa razapeli na 

krst, vaskrsli Hrist se vratio da osvoji Rim. On je 

nagovorio Pavla da širi njegovu veru među nejevrejima. 

Pavle je doduše to platio glavom u Rimu, ali su njegovi 

sledbenici nastavili dalje, i na kraju je hrišćanstvo postalo 

zvanična religija carstva, čak uspostavivši Rim a ne 

Jerusalim za sedište svoje moći. Fascinatno je razmišljati 

o tome koliko bi istorija zapadne civilizacije, možda, bila 

drugačija da je Jerusalim ostao sedište hrišćanstva.  

   

 Da li je Crkva poklekla pod zamkom moći i 

bogastva ? 

 

Ali politički trijumf hrišćanstva nad Rimom, 

istovremeno je bio i njegova velika slabost, jer je Crkva 

uskoro poklekla pod zamkom moći i bogatstva, protiv 

kojih se Isus tako uporno borio. Zbog slave i bogatstva on 

je kritikovao vlast Hrama i to je platio glavom. To je 

lekcija koju nikako da savladamo, da svaki put kad neka 

religija postane isprepletana sa politikom, i religija i 

politika bivaju iskvareni.  

  

Šta to znači: „dajte caru carevo, a Bogu 

Božje“? 

Za razliku od nas, velika mudrost osnivača 

Sjedinjenih Država nigde se ne ogleda tako jasno kao u 

njihovom postavljanju jasnog zida koji razdvaja crkvu od 

države. To je nešto što je Isus podržavao, imajući u vidu 

njegove reči „dajte caru carevo, a Bogu Božje“ (Marko 

12:17). Naime, upravo je to Isusovo učenje postavilo 

temelj za zapadno-hrišćansku koncepciju odvajanja 

svetovnog od verskog.  
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 Kakve posledice imamo zbog dominacije Pavla 

nad Jakovom? 

Trajna mudrost Jakova i Pavla sastoji se u 

njihovoj viziji da je Isus Mesija i Jevrejima i nejevrejima. 

Ali, tokom proteklih dve hiljade godina, Pavle je 

dominirao nad Jakovom, što je dovelo do mnogih zlodela 

u okviru crkve, od kojih su najstrašnija ona protiv Jevreja, 

a nešto manje protiv muslimana. Kako je Crkva sticala 

političku moć, tako je postajala sve više nejevrejska i sve 

više po uzoru na Pavla, a ono što je preostalo od 

jevrejskih korena polako je izumrlo, na opštu štetu 

čitavog sveta. Postupanje hrišćanstva prema Jevrejima 

tokom proteklih dve hiljade godina, nije ništa drugo do 

„zlostavljanje roditelja“ od strane njihove dece.  

   

 Dali treba ponovo da otkrijemo istoriskog 

Isusa? 

 

Danas vapimo za potrebom da se uspostavi 

ravnoteža, koja je ne samo crkvi, već i čitavom svetu, 

potrebna da ponovo otkrije istorijskog Isusa, Isusa koji 

ništa ne bi toliko želeo do da sva Avramova deca, Jevreji, 

hrišćani i muslimani, žive zajedno u slozi kao jedna 

porodica u Carstvu Božjem.  

  Jevreji, hrišćani i muslimani, svi se okreću prema 

svom duhovnom i praotačkom „vođi“, i smatraju sebe 

njegovim naslednicima.  

 

 U čemu se razlikuju tri grane Avramove 

porodice? 
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Ono u čemu se tri grane Avramove porodice 

razlikuju, jeste njihovo očekivanje kako će Carstvo Božje 

zapravo nastati.  

  Hrišćanima, Carstvo će nastati povratkom Isusa. 

Očekivanje Jakova i apostola da će se Isus vratiti do 

mesta Hrama, razlog je zbog kojeg je Jakov i ostao tako 

blisko vezan za Jerusalim i Hram. Mnogi Jevreji danas, 

kao i mnogi hrišćani, nadaju se da će jednog dana videti 

Hram ponovo izgrađenim na onom istom mestu. Ali tu je 

jedan problem. Na tom istom mestu, na gori Hrama sada 

stoji Kupola stene, jedno od najsvetijih mesta za 

muslimane, džamija koja obeležava Muhamedov čuveni 

Noćni put u Raj. Možda je to više nego puka slučajnost, 

možda je čak i božanski određeno, da gora Hrama u 

Jerusalimu bude mesto na kojem će Jevreji, hrišćani i 

muslimani svi pronaći svoje poreklo i gde će im životi 

biti neraskidivo isprepletani.  

  Nakon dve hiljade godina mržnje i krvoprolića, 

mnogi ljudi danas veruju da tri glavne religije i političke 

moći koje uz njih idu, nikada neće moći da postignu trajni 

mir. U svetu takvih nedavnih zverstava, kao što su 11. 

septembar i rat sa Irakom, rastuća tenzija između Izraela i 

Palestinaca izgleda da mira nikada neće biti, naprotiv.  

  

U čemu je ralika između Jevreja, hrišćana i 

muslimana po pitanju učenja o Isusu Hristu? 

  

  Pavlovo učenje koje datira od helenističkog 

teološkog uverenja da je Isus bukvalno bio Bog 

otelotvoren u ljudskom telu. To se shvatanje održalo do 

dan danas. Kako je doktrina otelotvorenja postojala sve 

jača kroz vekove u nejevrejskom katoličkom hrišćanstvu, 
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podigao se neprobojni teološki zid između Jevreja i 

hrišćana.  

  Doktrina otelotvorenja je, takođe, onaj veliki zid 

koji razdvaja hrišćane i muslimane. Većina hrišćana 

danas je potpuno nesvesna činjenice da muslimani veoma 

poštuju Isusa, da vrednuju njegova učenja, ali poput 

njihovih jevrejskih komšija, striktan monoteizam 

(verovanje u jednog Boga) islam nikako ne može da 

prihvati ključnu hrišćansku dogmu otelotvorenja i Svetog 

Trojstva.  

  Jevreji, Jakov i Isusova porodica, ni apostoli, ni 

njegovi jevrejski učenici, nisu verovali da je Isus 

bukvalno Bog. On je živeo i odrastao sa njima i stvarno je 

teško poverovati da vi živite i odrastate sa nekim ko je 

Bog. Verovali su da je Isus davidovski Mesija „usvojen“ 

od Boga kao njegov sin! Od dana kad ga je Jovan krstio, 

ali i dalje ljudsko biće.  

Veoma je interesantno to da je muslimansko 

viđenje Isusa potpuno u saglasnosti sa prvom 

hrišćanskom pravovernošću, prvobitnim jevrejsko-

hrišćanskim shvatanjem Isusa. Da rezimiramo:    

 

Šta kažu tri religije o Isusu? Ko je Isus? 

 

Hrišćani smatraju da je Isus Bog.  

 

Jevreji da je Isus čovek koga je Bog „usvojio“.  

 

Muslimani da je Isus čovek u koga je ušao Bog.  

    

Da je jevrejsko hrišćanstvo pobedilo nad 

Pavlovim hrišćanstvom, verovatno da bi istorija bila 
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drugačije pisana. Vrlo je verovatno da do takvih 

zverstava kao što su krstaški ratovi, inkvizicija i 

holokaust nikad nebi ni došlo. Da je jevrejsko - 

hrišćansko shvatanje Isusa bilo nadmoćno, možda Jevreji 

i hrišćani nikad ne bi krenuli zasebnim putevima, niti bi 

islam postao neprijatelj hrišćanstva. Do dana današnjeg, 

upravo je odbijanje Jevreja i muslimana da prihvate 

potpuno božanstvo Isusa, ono što ih čini „paganima“ i 

„bezbožnicima“ u očima mnogih hrišćana. Ovi drugi pak 

to isto kažu za ove prve.  

   

Zašto je Isusov brat Jakov zaboravljen? 

 
Sada kada smo to razjasnili, lako je shvatiti zašto 

je Jakov namerno zaboravljen u crkvenom predanju, jer je 

samo njegovo postojanje ukazivalo na Isusov ljudski lik, 

jer on zapravo ima brata od krvi i mesa. Sve više i više 

hrišćana počelo je da dovodi u sumnju doktrinu 

otelotvorenja i Trojstva. Bukvalno gledano te podele ne 

samo da su podelile hrišćane, Jevreje i muslimane, već su 

podelile hrišćane međusobno. Mnogi „pravi“ hrišćani ne 

shvataju da Isusovo božanstvo nije bila suštinska doktrina 

za mnoge od osnivača Sjedinjenih država, kao što su 

Džordž Vašington, Tomas Džeferson, Bendžamin 

Frenklin i mnogi drugi. Oni nisu verovali da je Isus išta 

više od božanski nadahnutog i odabranog ljudskog bića a 

to je upravo ono u šta su verovali Jakov i najraniji 

hrišćani. Izgleda da se na horizontu 12 

 
Šta su Crkveni sabori i čemu su služili? 
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Crkveni sabori poput onih u Nikeji, Carigradu, 

Efesu, Halkedonu itd, pokušavali su stalno da izmire 

suprotne doktrine pa su išli na kompromis, izjavljujući da 

je Isus i potpuno ljudske i potpuno božanske prirode. 

Bogo-čovek kako se danas naša crkva voli izražavati. 

Nažalost tokom najvećeg dela hrišćanske istorije, Isusovo 

božanstvo daleko je više isticano od njegove ljudske 

prirode. Zato mi mislimo da ne treba sada odbacivati 

crkvene sabore kako to savremenici već čine, nema samo 

po sebi ništa lošeg u teološkom kompromisu do kojeg su 

došli. Danas nam je to još više potrebno da bi smo 

nekako ujedinili Jevreje, hrišćane i muslimane.  

    

 Kada je izgubljena Isusova priroda? 

 

Hrišćani, Jevreji i muslimani svakako mogu da se 

slože da je Bog bio u Isusu, baš kao što je Bog u svima 

nama. A pravoverni su sada primorani da obrate pažnju, 

jer mogu mnogo da nauče od takozvanih nevernika, jer 

kada su jevrejsko hrišćanstvo proglasili za jeres, onda su 

izgubili Isusovu ljudsku prirodu. Možda nije nikakva 

slučajnost što su takve zapanjujuće arheološke iskopine 

poput biblioteke iz Nag Hamadija, spisa sa Mrtvog mora i 

Jakovljeve kosturnice (dokaz da je Isus imao stvarno 

fizičkog rođenog brata) izašle na videlo od polovine 

prošlog veka. Revolucija u shvatanju zajedničkog porekla 

Jevreja, hrišćana i muslimana mora da je u toku.  

   

 Dali dolazi do verske evolucije? 

 
 Najviše opčinjava podatak da je Jerusalim ponovo 

u epicentru verske evolucije, što je promena shvatanja 
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koju je predvideo prorok Ilija. U svetlu trenutne političke 

klime između Jevreja i muslimana, taj odeljak je, možda, 

najviše zapanjujući i naj revolucionarnija izjava u celoj 

Bibliji. Da bi Ilijina vizija postala stvarnost, da bi se 

Jevreji, muslimani i hrišćani molili na istom mestu, 

oltaru, očigledno da će biti potrebno ništa manje od 

revolucije u jevrejsko-hrišćansko-muslimanskom razume- 

vanju. Ali to se može dogoditi.  

Carstvo Božje, ono carstvo koje je Isus video kada 

se molio „da dođe carstvo Tvoje“ još bi moglo postati 

stvarnost. 

Kroz Isusovog brata Jakova, izgleda kao da nas 

Bog poziva u zajednički džihad, svetu borbu koja bi 

donela pomirenje i isceljenje Božjoj rascepkanosti i 

ranjenoj Avramovoj porodici.  

  Usuđujemo se da zamislimo dan u kojem će deca 

Avramova Jerusalim načiniti svojim zajedničkim 

duhovnim domom.  

  Usuđujemo se da budemo tako drzki i smeli pa da 

Kupolu stene zamislimo kako sija kao zlatni svetionik iz 

središta ponovo izgrađenog Hrama, sa Novojerusa- 

limskom crkvom pored njega.  

  Usuđujem se da zamislim Jevreje, hrišćane i 

muslimane kako se zajedno mole bogu Avramovom, 

Isusovom i Muhamedovom?  

   I poslušajmo reči koje je Bog izgovorio kroz 

Muhameda: „Vaša zajednica je jedna zajednica, i ja sam 

vaš jedini Gospod. Služite dakle meni. Ljudi su se 

podelili u grupe, ali Nama će se svi oni vratiti“. (Kuran 

21.92:93) 

  I uzdajmo se, dakle, da bi Isusova velika molitva 

mogla biti uslišena.  
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 „Molim... da svi budu jedno. Kao što si ti, Oče, u 

meni, i ja u tebi, tako neka i oni u nama budu jedno... da 

postanu potpuno jedno...“ (Isus, Jovan 17:20-23) 

    

Da li sloboda čina vere  može opravdati pravo 

na neslaganje? 

 

 Ta sloboda ne ukazuje na slobodu u odnosu na 

istinu, već označava slobodno odlučivanje osobe da u 

skladu sa svojim etičkim obavezama prihvati istinu. 

Drugim rečima, čovek je savršeno slobodan da prihvati 

učenje crkve ali ne i da dovede u pitanje ili da ga odbaci. 

Sloboda se ne može manifestovati niti izraziti drugačije 

osim potčinjavanjem.   

  Imajući u vidu oskudnu dokumentaciju kao i 

arheološku građu, malo je toga što se može „dokazati“ o 

Isusu. Najviše što se može učiniti je pozabaviti se 

svedočanstvima, a ona nisu isto što i „dokazi“. 

Svedočanstva, u okviru proučavanja Novog zaveta, ne 

mogu ništa „dokazati“ ali mogu ukazati na manje ili veće 

mogućnosti, veće ili manje verovatnoće. Ako se primeni 

ovakvo merilo, predmet najvećim delom postaje pitanje 

zdravog razuma. Naprosto je verovatnije da se Isus 

oženio, dobio decu i pokušao da dobije presto, nego li da 

se rodio od device, šetao po vodi i ustao iz mrtvih.  

  

Gde je srž hrišćanstva? 

 

 Srž hrišćanstva sadržana je u Isusovom učenju. 

To učenje je jedinstveno, jer obrazuje „novu poruku“, 

„dobru vest“ za ljudski rod, i vredno je samo po sebi. 

Njemu nisu potrebne čudesne biografije pojedinosti kao 
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potpora. Ako takvo učenje traži takvu potporu, da može 

da znači sumnju da takvo učenje ima ozbiljnih grešaka, ili 

nedostataka ubeđenja vernika. Važna je poruka koju je 

Isus preneo, a ta poruka ništa ne dobija time što je Isus 

bio neženja, niti išta gubi što je bio oženjen.  

    

Da nije hrišćanstvo, onakvo kakvo se praktikuje već 

dve hiljade godina, zapravo zasnovano na jeresi?  

 

I da li je „jeres“ jevrejskog hrišćanstva zapravo 

prvobitna pravovernost?  

  Veliki broj stručnjaka smatra malo verovatnim da 

je neko od autora četiri Jevanđelja uopšte upoznao 

istorijskog Isusa Naza-rećanina! Postoje, osim toga, 

dokazi o tome da su čitavi delovi četiri jevanđelja brisani, 

dodavani, a možda i cenzurisani tokom vekova. Teško je 

u svetlu tih činjenica smatrati postojeći kanon Svetog 

pisma kao jedinu moguću verziju Božjeg slova.  

   

Šta je zvanična verzija hrišćanstva i hrišćanskog 

učenja koju su formulisali ranocrkveni sabori, verzija 

je koja se prenosila kroz stoleća: takozvana „Vera 

otaca naših“? 

  

Zašto se krije istina da je Isus imao braću? 

    

Sa verovanjem u trajno devičanstvo Marijino, 

Jakov i ostala Isusova braća su postala neprijatnost koju 

je trebalo sakriti u plakar. Uskoro je sećanje na njihov 

značaj, a čak i na njihovo fizičko postojanje, tragično 

nestalo..  
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 Da li je Isus nameravao da osnuje svoju 

Crkvu ? 

 

Kao nikada ranije do sada po prvi put vidimo 

Isusa da je bio veći Jevrejin nego što su hrišćani tokom 

istorije smatrali. Isus je potpuno jevrejski orijentisan, bez 

ikakvih namera da osniva novu religiju. Isus je želeo da 

samo iznutra izvrši reformu judaizma. Zašto bi takva 

konstatacija bila jeres? Iz ove knjige naviru činjenice koje 

sve ukazuju na zaključak da vođe i članovi takozvane 

„jerusalimske crkve“ nisu bili hrišćanini ni u kom smislu 

koji bi nalikovao na hrišćane kasnijih dana. Bili su 

Jevreji, koji su se pridržavali svake stavke jevrejske vere. 

Ovo nikako ne može da bude slučajnost nego samo 

perfidan scenarijo vanzemaljaca.  

    

 Isusova smrt znači iskupljenje, koga ? 

 

U Novom zavetu se uočava jedna nelogičnost, da 

Isusova smrt znači samo iskupljenje Jevreja. Zapostavlja 

se učenje Pavla po kome Isusova smrt znači iskupljenje 

greha celog čovečanstva, a ne samo Jevreja. Iz dosada 

rečenog nameće se jedan kontradiktoran zaključak, da je 

Isusova misija za njegova života mogla biti fokusirana 

samo na Jevreje, ali je kasnije postavljanjem Pavla za 

apostola nejevrejima posle vaskrsenja, Isus i drugim 

narodima približio Jevanđelja. Kao što smo videli čitajući 

Jevanđelja, bilo je tradicionalno uverenje da će spasenje 

nejevreja doći kroz Izrael. Ali to je velika zabluda. 

Zahvaljujući Pavlovim naporima i upornosti dogodilo se 

da „svi pagani“ zaista prihvate jevanđelje Isusa Hrista, 
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tako da spasenje nejevreja neće doći nikada kroz Izrael, 

već kroz učenje samoga Isusa Hrista.  

     

 Zašto ljudi sve više veruju u Boga ? 

 

Naša civilizacija se zasitila materijalizmom, a u 

međuvremenu je postala svesna jedne još dublje gladi. 

Ona sada počinje da gleda na drugu stranu, tragajući za 

ispunjenjem osećajnih, duševnih i duhovnih potreba.  

  Sve više ljudi razočaranih u nesposobnost čoveka 

da vlada sobom i svojom prirodnom okolinom očekuje 

neki spas „sa neba“. Nešto ili nekog ko će nas zaustaviti u 

ovom globalnom ludilu samouništenja. Ja sam apsolutno 

protiv svake religije koja kaže da je jedna vera iznad 

druge. Ne vidim u čemu bi se išta razlikovalo od 

duhovnog rasizma. To je jedan način da kažemo da smo 

bliži Bogu od vas, a to nas dovodi do mržnje.  

    

 Da li hrišćanstvo zloupotrebljavano tokom 

istorije? 

 

Hrišćanstvo su u toku njegove istorije izvesni 

ljudi koristili kao izgovor za neke od najbrutalnijih, 

najnemilosrdnijih i najbezočnijih zverstava poznatih 

čoveku. Nije teško prisetiti se primera iz istorije: krstaški 

ratovi, inkvizicija, spaljivanje veštica, holokaust....  

   

 Kako je nastao budizam? 

 

Što se tiče budizma, on je nastao kada je Gautama 

Buda odbacio dve osnovne tvrdnje hinduizma: vrhovni 

autoritet Veda, odnosno njihove spise, kao i sistem kasti.  
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Po čemu se razlikuje hinduizam? 
 

Sam hinduizam je apsolutno beskompromisan po 

pitanju tri stvari:  

po pitanju zakona o karmi, koji je zakon etičkog 

uzroka i posledice, tako da svako rođenje predstavlja 

ponovno rođenje koje predstavlja nadoknadu za prethodni 

život;  

Po pitanju autoriteta Veda,  

Kao i po pitanju reinkarnacije.  

    

 Da li se hrišćanstvo širi? 

 

Ako posmatramo pažljivo hrišćanstvo kroz 

vekove sve do da našnjih dana primetićemo da se ono 

više ne širi. Zašto Isus Hrist nije prihvaćen kod drugih 

religija?  

  Zašto je za razliku od hrišćanstva budizam toliko 

popularan u Americi? Zato što možete da budete dobra 

osoba, a da nemate Boga.  

  Možete da primite malu slatku dozu duhovnosti 

po podne u trajanju nekoliko desetina minuti ili sati i čim 

izađete iz crkve nastavljate i dalje da živite svoj život kao 

i do tada. Takva religija je vrlo privlačna, naročito za 

mlade.  

   

Zašto Isus Hrist nije privlačniji?  
 

Kad god istina u sebi sadrži potpunu posvećenost 

u kojoj dovodite sebe do potpune poniznosti i 

potčinjavanja svoje volje, uvek će postojati otpor. Hrist 

ugrožava vašu vlast i autonomiju. On dovodi u pitanje 
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našu čistotu a to ljudi ne vole, jer o sebi imaju mnogo 

lepše mišljenje nego što je to realno. Svako voli da živi u 

zabludi.  

Takođe ima još nešto što smeta a to je ono što 

Indusi sa pravom odbacuju a to je pojam pakla. Oni 

umesto toga veruju u reinkarnaciju, preko koje se ljudi 

posle smrti ponovo vraćaju u ovaj svet u drugom vidu i 

pruža im se još jedna prilika da se iskupe za lošu karmu 

koju su napravili u prethodnom životu i da krenu ka 

prosvetljenju.  

   Zar ne bi reinkarnacija bila racionalan 

način da Bog pun ljubavi pruži ljudima nov početak da bi 

mogli da se pokaju za sledeći put i da ne mora da ih 

pošalje u pakao? Zar to ne bi bilo bolje rešenje od pakla?  
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  NOVI  SVETSKI  POREDAK 
 

Šta je to? „koji je konačan cilj?“ i „ko stoji iza 

toga?“  

Odgovor je uvek isti. To je Sotona. Stvoriće takva 

izopačenja ljudske vrste da će Hitler, Staljin i Džingis 

Kan izgledati poput dečije igre. Samo da vas podsetim 

pedofilije, homoseksualizma, to smo polako prihvatili kao 

normalno. A da li je normalno? Zašto smo ga prihvatili? 

Jer su nam čak i zakonima nametnuli, homoseksualizam. 

Legalizovali parade srama i izopačenja pretvorili u parade 

ponosa. A šta smo mi radili da li smo se opirali, neki jesu 

a ostali? 

 Koja je ideja Novog Svetskog poretka? 

Novi svetski poredak i njegove komponente, tajna 

društva, se na mnogo načina svode na jednu crtu. Ideja da 

će ljudi postati bogovi je mamac koji stoji iza mnogih ako 

ne i svih čovekovih pokušaja da stekne moć, autoritet i 

vlast nad masama dok osvaja smrt i prirodu u procesu. To 

je konačna obmana jer se odigrava na ljudskom ponosu.  

Šta je jezgro luciferske filozofije? 

To je pokretačka sila iza ideja poput moral je 

relativan ili karme (sudbine). To je poricanje zla i poziv 

na grešenje. Ovo je jezgro luciferske doktrine. To je nacrt 

na kome odabrana grupa ljudi radi vekovima. 

Ekskluzivno znanje radi postizanja besmrtnosti i 

postajanje bogovima. Sve bez pomoći Boga Stvoritelja 

već uz pomoć vlastitog uma.  

Šta je njihova doktrina? Šta je luciferska 

filozofija? 
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  Sada sledi njihova doktrina. Pomoću intelekta 

čovek će osvojiti Zemlju, osvojiti prirodu i sam će postati 

Bog. Ovo se priča u svakom masonskom hramu. Svako 

tajno bratstvo, svako tajno društvo propagira tu lucifersku 

filozofiju koja se sastoji u tajnim društvima kako bi 

napravili novo carstvo u kome bi ljudi dobili božje 

osobine usavršenih ljudskih bića.  Na taj način drevni san 

o filozofskom carstvu poteklom iz antičkog sveta doseže 

do modernog vremena. Otkad je čovek shvatio da preko 

specijalnog i ekskluzivnog znanja dolazi do moći i 

sposobnosti da vlada drugima i članovi koji imaju pristup 

tom znanju rade u tajnosti koja doprinosi moć i autoritet 

nad masama koje nemaju blage veze da su rođeni u 

visoko organizovanom sistemskom društvu u kojem se 

ograničavaju radi ispunjenja njihovog plana.  

 

 Zašto dolazi do sukoba starih i novih metoda 

kontrole ljudima? 

 

 Judeo-hrišćanske religije su bile stvorene na 

početku masovne kontrole ljudi kada se nije koristila 

tehnologija, već samo ideologija odnosno religija. Danas 

su se uslovi izmenili pa i metodi kontrole moraju da se 

menjaju u skladu sa tehnološkim napredkom Novog 

doba. Zato dolazi do sukoba starih (versko-ideoloških) i 

novih (tehnoloških) metoda kontrole ljudi koji se vidi po 

napadima na tradicionalne crkve, ili njihovim 

razgrađivanjem osnivanjem sekti, ili direktnim rušenjem 

njenih postavki „otkrivanjem raznih istorijskih“ istina, 

skandalima itd.  

 

 Kako se sprovode novi oblici kontrole ? 
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 Novije doba donosi nove oblike kontrole koje se 

sprovode na više načina.  

 Preko propagande sa svih medija. Ta je metoda 

najbanalnija ali i najdelotvornija.  

 Filmska industrija je najviše zastupljena jer 

objedinjuje više oblasti percepcije (audio, vizuelnu, 

intelektualnu kroz dramski sadržaj, prenos ideja i dr.) 

Tako se, na primer, svi realni problemi rešavaju na 

fiktivan način, u filmu, i pasivni posmatrači imaju iluziju 

da se zaista nešto rešilo kao u snu. Filmovi obrađuju sve 

teme realnog života i nameću iluziju da su samim tim oni 

i rešeni. Tako se izjednačuje fikcija i realnost. 

 Preko muzike.  

 Preko obrazovnog sistema. Suština nauke je 

materijalizam, učenje da je realno samo ono što je 

empirijsko, čulima opažamo i merljivo. Crkva je pobila 

milione ljudi koji su poznavali drevna znanja pod 

optužbom da su se bavili „veštičarenjem“. Time su se 

sakrile sve istine o višim dimenzijama življenja i pravim 

čovekovim potencijalima. Tako je čovekom bilo lakše 

vladati jer mu je um bio zatvoren samo na čulno i 

materijalno područje, bez uvida u više dimenzije 

uzročnosti i delanja. Znanje o tim višim dimenzijama 

ostalo je pod kontrolom vladara.  

 .  

 Kontrolom finansija. Ranije metode vladanja 

grubom silom, oružjem i lancima na robovima, 

zamenjene su finijim i mnogo efikasnijim metodima 

porobljavanja. Pored već opisanih mentalnih, kojima se 

postiže to da ljudi uopšte ne vide da su porobljeni, pa čak 

i da sami čuvaju svoje ropstvo, stvorena je finansijska 
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kontrola. Bankarski sistem je kriminalan jer banke uopšte 

ne raspolažu novcem s koji manipulišu. Obavezna 

rezerva je deset posto i ona se ne izdaje, što znači da 

poslovičnih devedeset procenata finasija sa kojim banka 

trguje je fiktivno i sastoji se od uloga samih građana i 

njihovih kamata. S tim novcem banke manipulišu, sa 

novcem samih klijenata, prebacuju ga od štednje i kamata 

jednih do zajmova drugih, i uzimaju razliku. Na osnovu 

tuđeg i fiktivnog kapitala samo banke stiču realnu dobit 

od naplaćenih kamata i oduzete imovine. Klijenti su uvek 

u gubitku. Ta prevara je zakonski podržana jer i sudovi 

podržavaju bankarske tužbe i potraživanja od dužnika, 

iako su im banke izdale tuđ novac, ne svoj. Zato kada bi 

sve štediše došle da odjednom podignu svoj novac koji su 

ostavili u banci, banke ne bi imale taj novac. Dale su ga 

drugima kao kredite koji još nisu otplaćeni. Suvišno je 

reći da nikakav ugovor nisu banke potpisale sa ulagačem 

da imaju pravo da njegov novac pozajmljuju drugome za 

kamatu.  

 

 Da li su vidljive demonske projekcije? 

 

 Svi „bogovi“ svih pantenona su demonske 

projekcije. Sama činjenica da ih ima toliko pokazuje da 

se tu ne radi o jednom bogu.  

 Sve objave i „svete knjige“ u kojima „bog“ diktira 

ljudima pravila ponašanja su demonske manifestacije. 

Besmisleno je i pomisliti da Tvorac, u kome je ceo ovaj 

univerzum kao njegova misao, priča sa ljudima i diktira 

im knjige, i to različite po istoj temi.  

 

 Ko to onda radi? 
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 To rade mnogo niže sile. A na takvim „svetim 

objavama“ je sadržano celo judeo-hrišćanstvo. Jedina 

tačna ali vrlo mistifikovana objava bila je „Otkrovenje“ 

koje je jedva ušlo u zvaničnu verziju Biblije posle velikih 

izmena teksta da odgovara Iluminatima. Tu je na 

simboličan način izneto dosta istine o demonskoj kontroli 

nad čovečanstvom. Oni su ta „zver“ i „Antihrist“ i o borbi 

protiv njih. Nadajmo se da je i ishod te borbe tačno 

„otkriven“ u ovoj knjizi. Crkva je falsifikovala i 

izokrenula značenje ove objave zato da bi prikazala kao 

da se ona odnosi na neprijatelje Crkve, a ne na nju samu. 

Potenciranjem Antihrista, naglašava se ispravnost 

crkvenog Hrista. Tako su dali značaj sami sebi.  
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 POČETAK  KRAJA 
  

 

Kakv je to poredak, Novi Svetski Poredak ? 

 

U toku su završne pripreme za uvođenje Novog 

Svetskog Poretka (NOW) a to je poredak centralizovane 

vlasti u celom svetu i potpune kontrole nad ljudima. Biće 

to zamaskirano većim ljudskim slobodama, ekonomskim 

napretkom, novim oblicima zabave, ali iza toga će stajati 

čipovani i programirani ljudi. Za razliku od Starog poretka 

koji se zasniva na više religijskih obrazaca koje su imale za 

cilj da zavade ljude kako bi se njima lakše vladalo. Novi 

poredak će imati jednu religiju koja sadrži spoljašnja 

obeležja svih postojećih većih religija. Njihov cilj je da 

imaju jednu svetsku vladu i jednu svetsku religiju, pod 

njihovom kontrolom. Da bi se ostvario plan s religijom 

rasplamsavaju se verski sukobi, koji bi mogli da 

aktivilearnu katastrofu u nekom delu sveta, što bi 

obesmislilo raznolikost vera zbog njihovih sukoba i kao 

najbolje rešenje nametnulo jednu religiju.  

     

  Zašto se pozitivni vanzemaljci, Rigelani koji su 

nas stvorili ne umešaju i pomognu potlačenim ljudima 

na Zemlji ? 

   

   Problem je samo što ne žele da se mešaju u 

samostalan razvoj ljudske svesti, da ne ispadne da ljudi 

dobijaju nebesku pomoć, umesto da se sami probude, sazru 

i reše sami svoj problem. Tada bi ljudski razvoj svesti stao 

i propao. Zato se stvari ubrzavaju velikim tempom. Zemlja 

se sve više trese od tog ubrzanja. Do ostvarenja njihovih 
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planova 2016. godine biće puno zanimljivih događaja i 

promena. 

 

  Šta oni čekaju ? 

 

 Koliko je nama poznato, oni čekaju da Iluminati 

dovrše posao oko stvaranja Novog svetskog poretka, jedne 

svetske vlade i globalne države, jer je ona zaista i potrebna 

ljudima, svet treba da bude ujedinjen i slobodan od svih 

podela i predrasuda, ali nemaju nameru da im dopuste da 

njome i vladaju na stari način, da se pretvore u najveću 

diktaturu. Tada će intervenisati i više ništa neće biti isto. 

Svet će zaista biti slobodan po prvi put.  

 

Koji je uslov da bi oni pomogli ljudima ? 

 

Uslov za tu intervenciju je globalna svest ljudi, 

nadilaženje svih starih podela na osnovu verskih i drugih 

programa. Čak i ta intervencija neće biti sasvim spolja, već 

koliko je to moguće, kroz same ljude, podsticajem njih 

samih da deluju u tom pravcu. 

 

Šta ljudi treba da postanu ? 

 

 Da postanu svesni duhovne i Božanske suštine 

samog čoveka kao takvog, a ne na osnovu tradicija i 

ideologija. U svakom slučaju, više nego ikad u istoriji 

bićemo suočeni sa izazovom da se probudimo od infatilnih 

snova u kojima živimo, od iluzija u kojima živimo.  

   Da li su gotove pripreme za uvođenje totalne 

kontrole nad ljudima ? 
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Pripreme za totalnu kontrolu se privode kraju. 

Ako i početak totalne kontrole bude uspešno startovao 

nećete ga ni primetiti. Mislićete da vam se događa nešto 

lepo i nastavićete da sanjate. Jedino dobro u svemu ovome 

je što za oslobođenje nema drugog načina do potpunog 

iskušenja ropstva - niti drugog načina osvešćenja nego da 

postanemo svesni svoje nesvesnosti.  

    

  Šta je prelomna tačka u shvatanju ljudi ? 

 

   Prelomna tačka celog ovog procesa je spoznaja da 

je čovek od svog nastanka bio kontrolisan spoljašnjim 

uticajima i da se pukim fizičkim rođenjem još nije uistinu 

počeo da postoji. Čovek ne nastaje prostom biološkom 

reprodukcijom. Sredinu majčine utrobe samo je zamenio 

širom sredinom fizičkog sveta u kome na stavlja da raste i 

sazreva.  

   Čovek tek treba da postane, da se rodi kroz 

vaskrsenje u Duhu, jer je oličenje Duha i samo fizičko 

postojanje mu zato nije autentično. Kontrola nad njim je 

bila nužna zbog njegovog kultivisanja. Zato treba znati da 

sve vanzemaljske grupe i vrste manje više rade zajedno na 

čoveku. Među njima ne treba očekivati spasioce. Spasioca 

treba potražiti u sebi samom.  

  

  Koji je cilj Vladara Novog Svetskog poretka ? 

 

Cilj Iluminata je da zavladaju svetom. Najbolji 

način da se zavlada svetom je pomoću kontrole uma ljudi 

i zauzimanje država pomoću kontrole uma. Iluminati 

koriste sotonske kultove kao alat da umetnu ljude u 

program kontrole uma.Ti rituali služe kako bi se uticalo 
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na učesnike na određeni način te da im omoguće dolazak 

entiteta iz drugih dimenzija što narod govori već 

hiljadama godina širom planete. Temu o zaposednutosti 

demonima. Ti entiteti ili bića postoje van frekfencijskog 

raspona naših pet čula. Zbog samog potiskivanja 

osnovnog znanja o tome ko smo mi u ovom životu. Mi 

postajemo dete kojim se lako manipuliše. Ljudi gledaju 

svojim očima i misle da vide sve što postoji u tom 

prostoru, ne vide samo mali deo, vide samo mali 

frekfencijski deo kojeg pet čula može koristiti. Kao kad 

podesite radio na jednu stanicu i to slušate ali ne čujete 

drugu stanicu dok ne promenite kanal. Recimo imamo 

mačku u ovoj sobi. Mačka može reagovati na prazan 

prostor ali mački to nije prazan prostor jer ona ima širi 

vizuelni frekfencijski raspon. Tačno izvan frekfenciskog 

područja pet čula, postoji entiteti koji manipulišu ovom 

našom stvarnošću. 

 

 Gde je glavni štab pokreta Novog doba ? 
    

U Ujedinjenim nacijama. Osnovna uloga 

Ujedinjenih nacija kao svetskog policajca je da se pritisnu 

zemlje koje poseduju nuklearno oružje da ga predaju, 

kako bi to oružje dospelo u ruke Ujedinjenih nacija. 

Atomska bomba više ne pripada narodima koji su je 

usavršili i koji sada poseduju tajne o njoj, Sjedinjenim 

Državama, Velikoj Britaniji i Kanadi. Ona pripada 

Ujedinjenim nacijama, organizaciji koja jedina može da 

je upotrebi ili da preti da će je upotrebiti protiv 

neposlušnih naroda. Njihov najveći zadatak je da se 

dočepaju ovog nuklearnog oružja pod izgovorom 

zamrzavanja nuklearnog naoružanja ili nukleranog 
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razoružanja. Ni jednom narodu neće više biti dozvoljeno 

da proizvodi i usavršava nikakvo naoružanje.  

Sa raspadom Sovjetskog Saveza dočepali su se 

celokupnog atomskog naoružanja.  

 

  Koje je njihovo najače oružje’ 
 

Da bi ovladali svetom ovi zaverenici su morali da 

preuzmu kontrolu nad svetskim monetarnim sistemima 

preko centralnih banaka. To su i postigli.  

  Da se samo podsetimo kako su počeli. Zajednički 

cilj Ujedinjenih naroda u toku Drugog svetskog rata, kao 

što je formulisano na Teheranskoj konferenciji 1943. 

godine, bio je uspostavljanje svetske porodice demo- 

kratskih naroda. Tu svoju ideju su konkretizovali u 

Postdaumu 1945. Sada su samo političko oružje u rukama 

Vladara iz senke.  
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Religija  Novog  Doba 

  Šta je to Novo Doba?  

 Novo Doba je, dakle, sveopšti pokret za 

uspostavljanje jednog novog svetskog duhovnog sistema, 

Nove svetske religije, koja treba nastati kompletnim 

ujedinjavanjem covecanstva svim mogucim sredstvima, a 

to se vodi iz tajnih soba, od strane prebogatih članova 

ezoterijskih tajnih društava, kojima je najmanje stalo do 

čoveka i njegovog dobra.  Zato se sada stvaraju krize, da 

bi čovečanstvo lakše prihvatilo jednu svetsku vladu i 

religiju.  

Gde ideju i inspiraciju nalaze? 

            Verovanja i ideje Nju Ejdža (New age) inspiraciju 

najviše nalaze u budizmu, hinduizmu, teozofiji, 

gnosticizmu, kao i učenjima raznih ezoterika i okultista. 

 Šta ta učenja obuhvataju? 

Obuhvataju reinkarnaciju, politeizam, animizam, 

panteizam i slična neopaganska verovanja. Učenje o 

reinkarnaciji u sklopu Nju Ejdža potiče iz teozofskog 

pokreta. U osnovi, to je panteističko-duhovni pokret 

duboko ukorenjen u hinduizmu i budizmu.  

Šta je suština tog učenja? 

To je postojanje visoko razvijenih učitelja koji 

upravljaju ljudskom civilizacijom, pri čemu se misli i na 
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duhovna bića, i na pojedince, koji su ciljanim duhovnim 

razvojem navodno stekli nadljudske sposobnosti, tj 

opštenje sa duhovnim silama  (Recimo okultisti, 

alhemičari, Templari, Iluminati). 

Kako Nju Ejdž tumači karmu? 

Karmu tumači kao duhovnu lekciju koju 

pojedinac mora izvući iz određenih događaja koji ga 

zateknu u životu koje je na putu razvoja svesti sam 

prouzrokovao kroz više života, ne nužno kao kaznu za 

nedela iz prošlih života. Patnju i zlo ovaj pokret 

sagledava kao iluziju koju uzrokuje sam čovek.  

Da li je to centralizovana religija? 

Verovanja ovog pokreta često su apstraktna 

uopštavanja religijskih dogmi i ezoteriskih učenja, 

mešanja religija i prilagođavanja tih religija jednom 

opštem učenju, koje nije centralizovana religija, već se 

sastoji iz mnogobrojnih pokreta, okupljenih oko vođe ili 

ideje, poput brojnih NLO religija, ljudi koji očekuju 

vanzemaljce, okultnih društava, ezoterista, pa i nekih 

hrišćanskih sekti, koje se slepo klanjaju vođama.  

 

 

Šta je sa monoteističkim religiskim sistemom? 
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 Odbacuje se monoteistički  religijski sistem, 

proučavaju se mistične grane tradicionalnih  verskih 

tradicija, a značajna je i orijentacija na ezoterične i 

okultne doktrine celog sveta kao i  parcijalno usvajanje 

modernih naučnih i paranaučnih modela. Ovaj pokret 

karakterišu fokusiranost na unutrašnji lični  duhovni 

razvoj i naglasak na mističnom i duhovnom kao 

najvažnijoj dimenziji ljudskog postojanja te naglasak na 

prirodnom zdravlju i duhovnom isceljivanju.  

Kakav je njihov stav prema alternativnoj 

medicini? 

Nju Ejdž uvodi i popularizuje  mnoge prakse i 

metode alternativne medicine  

Kada je pokret postao najrašireniji i gde? 

Pokret je bukvalno eksplodirao  1970-tih, delom 

iz subkultura, koje su preplavile zapadn Evropu i severnu 

Ameriku. Sve je to bilo skopčano sa seksualnom 

revolucijom, rokenrol kulturom i poplavom droge, kao  i 

smišljenim brisanjem hrišćanskih vrednosti u Americi i 

zapadnoj Evropi.   

Amerikanci koji su prihvatili učenja istočnih 

religija postali su svojevrsni učitelji-gurui, promoteri  

produhovljavanja, ličnog  razvoja, odbacivanja racio- 

nalnog, opipljivog, i sve većeg manipulisanja masama da 

učenja Nju Ejdža prihvate kao racionalna.  

 

Šta je za njih važno? 
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Oni ističu važnost meditiranja, vegeterijanstva, te 

opšteg povezivanja sa prirodom, što i nije loše, ako se 

gleda samo kao način života, ali to ima korene u 

panteizmu, po kome je Bog u svemu i sve je Bog. 

 

Kako oni to rade? 

 Jedna od praksi je i takozvano kanalisanje 

 (channeling), postupak u kojem se osoba-medij povezuje 

sa nematerijalnim duhovnim bićem i od njega prima 

poruke ili učenja.. Samo jedan entitet stoji iza toga – 

demon.  

Kakav stav ima katolička crkva prema Nju 

Ejdžu? 

Kada vidimo kakav stav ima Rimokatolička crkva 

prema Nju Ejdžu, jasno nam je kuda ide religija, jer 

upravo katolička crkva stoji iza ujedinjavanja svih religija 

u jednu, pod geslom “da svi jedno budu”. Ona nastoji da 

se sve religije stope, navodno zarad mira u svetu, pod 

jednu kapu, najverovatnije papsku  mitru, pa i neka 

zadrže svoje unutrašnje dogme, jer su sve one ustvari 

“različiti putevi do Boga”, što je suprotno Hristovom: “Ja 

sam Put, Istina i Život”   

 

 

Da li učenje Katoličke crkve ima veze sa 

Biblijom? 
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Ipak, ni učenje Katoličke crkve nema mnogo 

zajedničkog sa Biblijom i Jevanđeljem,  još veće zlo je 

Nju Ejdž, koji je još ekstremniji u svom negiranju ličnosti 

i božanstva Isusa Hrista, i uzduzanju samog đavola koji 

se naziva Gospodar, Učitelj, Tibetanac itd i sa kojim 

opšte Njuejdžeri, što jako malo ljudi zna i uopšte želi da 

prihvati. Učenja koja nam nudi Nju Ejdž, bez obzira 

koliko god bila lepo upakovana, nisu od Boga, čak 

naprotiv, Biblija je puna opomena protiv istih, 

obožavanja drugih bogova, opštenja sa mrtvima, sa 

duhovima,  protiv astrologije, mešanja sa paganima itd. 

 Svi napadi na Hrista, ako se izuzme evolucionistička 

nauka i komunizam su perfidno delo sekti i pokreta Nju 

Ejdža, koji Isusa ne negira, ali Ga umesto Gospoda i 

Spasitelja naziva “kosmička energija”, ili neki od 

božanskih avatara, ili pak samo jednog od učitelja, 

dobrog čoveka koji je delio ljubav,  jedan od aspekata 

božanskog, izjednačavajući ga sa ostalim učiteljima i 

osnivačima religija.  

Da li su nedavna otkrića slučajna ili 

dirigovana? 

 Gomila otkrivenih” Gnostičkih jevanđelja i spisa 

iz Kumrana i Nag Hamadija, koji se iznenada pojavljuju 

zadnjih 50 godina je upravo delo ideologa Nju Ejdža! 

Nije to nikakvo otkriće iz davnina, osim pojedinih 

prašnjavih spisa. Interesantno. Prvo se pojavljuju otkrića, 

senzacija, “skrivena jevanđelja” koja je navodno Rimska 

crkva sakrila od naroda, a u kojima piše da je Isus Hrist 

ustvari bio običan čovek, koji je imao porodicu, decu, 

 živeo i umro negde od Palestine pa do Francuske.  
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Zašto se pojavljuju „istraživači“?  

Onda se pojavljuju “istraživači” koji pišu 

bestselere poput knjige “Sveta Krv – Sveti Gral”  Majkla 

Bejdženta, Ričarda Lija i Henrija Linkolna. Zatim 

Michael Baigent, Richard Leigh, Henry Lincoln u kojima 

se senzacionalno iznosi skrivena istorija Hristove loze, od 

Merovinga, britanske krune,  sve do modernog doba, loze 

od koje treba da se rodi vladar sveta u budućnosti, itd. 

 Posle toga na red dolaze romansijeri, poput Dena 

Brauna (Dan Brown) pisca knjige “Da Vinčijev kod”  

koji  drži pažnju čitaoca,  dok čitalac,  ako je bez 

predznanja vrlo lako može da poveruje u ono šta je pisac 

napisao i da odbaci ponuđeno  jevanđelje kao neistinu, 

iako je taj roman, kao i ostali na ovu temu prepun 

istorijskih grešaka, ili istinitih događaja koji su izvučeni 

iz konteksta i pripisani drugoj istorijskoj ličnosti, pa i 

izmišljotina. Jer čitalac nije upućen. Ipak, ove knjige 

kupuju milioni čitalaca! I veruju u to što u njima piše.  Za 

to će se pobrinuti mediji, filmovi, TV emisije,  

evolucionističko obrazovanje itd. Za pametnog čoveka će 

biti  dovoljno da se upita – pa ako to Jevanđelje nije 

istina, pa čemu onda tolika mašinerija protiv njega? 

Otkud takva hajka na božanstvo Isusa Hrista? Od 

prosvetitelja, preko Darvina, humanista, komunista, 

demokratije, sekularne nauke… Falsifikovanje, negiranje, 

izmišljanje… Otkud tolika hajka protiv Isusa Hrista?  Pa 

Petra Pana niko ne negira.  

Ko stoji iza Nju Ejdža?  

             Iza Nju Ejdža stoje ljudi koji su za vlast, moć i 

bogatstvo prodali dušu, i kojima se lica ne vide, koji iza 



 238 

zavese rade svoj posao. Isti ljudi koji stoje iza nacizma, 

fašizma, komunizma, moderne demokratije koja je 

ustvari moderno ropstvo. Okultisti, koje viđamo u 

poslovnim odelima na TV ekranima kojima većina 

zavidi, a ni pojma nemamo ko su oni, da u tajnosti 

stvaraju svoj plan – predavanje čovečanstva onome koga 

zovu gospodar i čije rituale obavljaju u tajnosti. Setimo se 

Zgrade bez prozora na Jejl univerzitetu ili Bohemske 

šume.  

 Kakva je simbolika Nju Ejdža? 

 Sama simbolika Nju Ejdža je duboko okultna i 

paganska, i  potiče još iz antičkih vremena, a danas je 

samo modernizovana i prilagođena nauci, tehnologiji, 

biznisu, medijima,  modernim komunikacijama i 

sekularizmu.   Pentagram, egipatski Ank, razne forme 

krstova, svastike, triskele, zvezde, zodijački simboli, 

trouglovi, piramide, svevideće oko, treće oko, aureole, 

zmije…mogu s videti svuda, na logoima medijskih kuća, 

političkih stranaka… kompanija, apoteka, časopisa….do 

religijskih simbola. Takođe su to i drevni simboli 

paganskih religija, o čemu ćemo se takođe baviti, jer i 

Nju Ejdž i masoni, kao i druga ezoterijska i okultna 

društva počivaju na paganskim praksama,  

 

Za šta služe paganske doktrine? 

Paganske doktrine su direktna pobuna protiv 

Stvoritelja i iza paganskih “bogova” stoje zli anđeli. 
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Drevni žreci i sveštenici u Egiptu, Vavilonu, Meksiku, 

Peruu, Indiji, keltski druidi, Grčke misterije, magi…su 

bili pripadnici tadašnjih tajnih okultnih društava, i svoje 

ideje su prenosili narodu. Ništa se nije promenilo do 

danas 

U šta veruje Teozofija? 

.  Teozofija   veruje da je sve Bog i da je Bog 

sve. Prema tome, Bog je  univerzalni život, Bezgranična 

svijest, sam izvor i srce svega što jeste.  Pošto ništa nije 

izvan Boga i ništa – čak ni zlo – ne može biti odvojeno 

 od Boga, sledi da su sve religije u osnovi jedno i da treba 

da se ujedine , da bi stvorile punoću istine (ekumenizam) 

 kao što to tumači Teozofija. Na stvaranju ekumenizma se 

najviše bori Rim, što znači da su teozofske ideje  ostavile 

jak uticaj.  

Šta je Kabala?   
 

Kabala je mistična strujai filozofski sistem. 

Kabala je nastala na osnovu usmenih predanja a pod tim 

imenom je ustoličena među Jevrejima u 12. veku. (Inače, 

kada su u pitanju Jevreji,  ne radi se isključivo o 

Jevrejima koji imaju semitsko poreklo, već  o  Hazarima, 

narodu iz srednje Azije, koji je prihvatio upravo 

kabalistički judaizam, proširivši ga Evropom upravo kada 

su se sami  Hazari proširili Evropom?)  

Čemu služi kabala? 

 

Prema Kabali, svrha meditacijskih tehnika je 

razviti lične sposobnosti, a magijska praksa menja i stvara 
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svet. “Kabala  pretpostavlja da reči, znaci i brojevi imaju 

magičnu moć i da postoji mogućnost da se kroz 

poznavanje ove moći predvide budući događaji i utiče na 

njih. Kabala je priznala i moć amajlija, magičnih formula, 

prizivanja duhova i drugih natprirodnih postupaka.  

 

Od kada postoji kabala? 

 

Kabala je jedan od najstarijih filozofskih sistema 

na zapadu. Na njoj se temelji veći deo astrologije, tarota, 

alhemije, numerologije  i magije. Poput  većine okultnih 

sistema u okviru evropske tradicije magije, kabala je 

imala i vradžbine, čija je svrha bila da navede nevidljivu 

grupaciju duhova da sprovede u delo magove želje.   
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KOJA  SU  GLAVNA  UČENJA 

              NJU  EJDŽA? 

 

 

 Isus nije bio i nije jedini Spasitelj, i on nije Bog – 

Mnogi hrišćani misle da svi razmišljaju poput njih kada 

se misli ili govori o Hristu. Za hrišćane On je 

jedinorođeni Sin Božiji i jedini Gospod i Spasitelj, drugo 

lice božanstva.  Međutim, za pristalice Nju Ejdža On je 

samo jedan od mnogih duhova ili jedan od mnogih 

spasitelja koji su se pojavili u čovečanstvu, kosmička 

energija. 

 Šta je za njih predstavljao Isus Hrist? 

  Isus koji je hodao po zemlji je samo jedan od 

učitelja koji je imao porodicu, živeo i umro.  Nju Ejdž 

prihvata Hrista kao jednu od mnogih reinka- 

rnacija avatara. On je samo glasnik, poslat od viših 

duhova, da bi doneo ljudima učenje i duhovno 

otkrovenje. Nju Ejdž prihvata i Budu, i Muhameda i 

Konfučija i Isusa i mnoge druge kao ravnopravne i 

identične „spasitelje“ čovečanstva, koji će biti sastavljeni 

u jednu duhovnu  osobu – Maitreju, čija se pojava 

očekuje sa dolaskom Doba Vodolije.  

 

 

Demon je u ateizmu negirao Boga. Više ne. 

Zašto? 
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On više ne dokazuje da Bog ne postoji, nego put 

do Boga prikazuje na različite načine,  od paganstva do 

spiritizma, panteizma i ekumenske religije, preko 

astrologije i animizma. Isto tako negira načela i vrednosti 

koje je Isus Hrist ostavio u Jevanđeljima, negira, menja i 

briše Božji zakon, u deset zapovesti.  Njegov cilj je 

verovati u bilo šta samo ne u Isusa Hrista kao Spasitelja.   

Da li je to religija što se propagira? 

Ejdž pokret propagira, to što oni nude i jeste i nije 

religija. Oni će se truditi da stvore dodirne tačke sa svim 

postojećim religijama, da bi tako to što nude učinili 

prihvatljivim za što više ljudi. Tako napr. možete čuti 

tvrđenja da je Isus proveo 18 godina u Indiji gde je 

proučavao Hinduizam i učenja Bude, plus panteizam i 

magiju. Veoma često, Nju Ejdž nudi brzi pristup sreći, 

zdravlju i bogatstvu, kroz razne rituale, meditacije ili 

mentalne vežbe.  

Šta je to „ekumenizam“? 

Pojava u hrišćanskom svetu zvana „ekumenizam“, 

je veoma važna za Nju Ejdž pokret, jer je to prvi korak u 

„stvaranju novog (Rimskog) hrišćanstva“, koje će 

ravnopravno da prigrli sve veroispovesti, pa i 

nehrišćanske religije. Psihologija je glavno oružje ideje 

ekumenizma. Zagovaraju se tolerancija, prihvatanje 

različitosti, bratstvo, „jedan Bog, vera, crkva“, humanost 

itd. 

               Šta su gnostici učili? 
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Gnostici su učili da se čovek može spasiti samo 

ako spozna Boga, ako jednostavno znanjma može da 

objasni Boga.  Oni su hteli teološke dogme misaono 

istraživati. Protiv gnostika istupili su crkveni apologeti 

(branioci) koji su zahtevali verovanje bez ikakvog znanja. 

Gnosa se najčešće upotrebljava da označi duhovno znanje 

prosvetljenog čoveka, koje se opisuje kao neposredno 

iskustveno saznanje o natprirodnom ili božanskom.  

Da li je Nju Ejdž nova religija? 

Nju Ejdž se ne može nazvati nekakvom novom 

religijom, jer je u stvari reč o jednom pokretu, o jednoj 

naročitoj filozofiji, koja se uvlači u sve religije, tradicije i 

društva. Niko baš sa sigurnošću ne zna kada je Nju Ejdž 

tačno nastao i ko je začetnik ovog pokreta, jer je 

očigledno da se ova ideja razvijala više vekova. Uprkos 

velikoj popularnosti, veoma je teško definisati šta je Nju 

Ejdž. Pošto on u sebi obuhvata sva verovanja, rituale, 

religije, kultove, sekte… Ipak, Nju Ejdž ima neka 

karakteristična tvrđenja (učenja) iz kojih se može 

zaključiti o čemu se tu ustvari radi.  

Šta zagovara Nju Ejdž? 

Nju Ejdž „evanđelje“ nije zbirka radikalnih 

revolucionarnih principa. Ono ne propagira sukobe, rat ili 

mržnju, već uvek zagovara mir, ljubav, humanost, 

prihvatanje, toleranciju, jedinstvo… Nju Ejdž uči da je 

celo čovečanstvo jedno „bratstvo“, da su ljudi braća, što 

zagovara i komunizam, i moderna demokratija. Oni tvrde 

da žele ovaj svet učiniti prijatnijim i harmoničnijim 
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mestom, da čovek više uopšte ne mora da oseti potrebu za 

Hristom na onaj način, teži, kakav zagovaraju 

propovednici Jevanđelja, i potrebu da se menjaju. Veruj u 

bilo šta, pravi se da si dobar, ponašaj se i misli kako 

hoćeš, samo ne ugrožavaj druge i sve je u redu.  Oni žele 

svet učiniti takvim da se čovek oseća toliko sigurnim da 

ne oseća zavisnost od Hrista.  

Šta je cilj Nju Ejdža? 

Cilj Nju Ejdža je odvojiti čoveka od Tvorca! Nije 

cilj ni Svetska vlada, ni svetska religija. To je sredstvo. 

Cilj je ukloniti Tvorca.  Iako Nju Ejdž na prvi pogled liči 

na nešto veoma zbrkano, on to u stvari uopšte nije. Da bi 

se on mogao ispravno shvatiti, mora se sagledavati u 

okviru ideje Novi svetski poredak  koji zagovara jednu 

vladu (vođu), jednu ekonomiju i jednu religiju.  

Postoje jasno zacrtani ciljevi, i oni su kompletna 

revolucionarna promena svih temelja društva, ne samo 

američkog, već celog sveta – globalno. Plan je da se 

potpuno restruktuira cela planetarna civilizacija tako da 

postoji samo „Jedna svetska vlada“ i jedno „planetarno 

državljanstvo“, da granice i razlike među narodima budu 

potpuno nebitne. Ova privlačna ideja nudi ovom očajnom 

svetu rešenja za velike globalne probleme. Nudi mir, 

blagostanje i velike mogućnosti.“  Znajući ovo, nije ni 

čudo što Nju Ejdž nalazi sve više pristalica među 

vodećim svetskim političarima, naučnicima i bizni- 

smenima koji svoji ugledom i kapitalom promovišu ovaj 

pokret, kao i među milionima koji očekuju da bude bolje i 

koji su umorni od lokalnih korumpiranih vlada.  
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Ko je glavni cilj Nju Ejdža? 

Jedan od glavnih ciljeva Nju Ejdža, verovatno 

glavni,  je da hrišćanstvo diskredituju do te mere da 

postane odbačeno i omraženo od ljudi. Hrišćane treba 

okarakterisati kao „slepe i uskoumne“, „zaostale u 

shvatanjima“ i učiniti ih nepoželjnim, i najnižim slojem 

društva. Ima mnogo načina da se to uradi. Osnivanjem 

organizacija koje navodno brane hrišćanstvo, a to čine 

lancima, palicama, i noževima. Razbijanje Gej parade u 

Beogradu 2004 je okarakterisano kao “divljanje 

pravoslavnih fašista”. Drugi način je poplava romana, 

knjiga, filmova i dokumentaraca koji će na “naučnoj” 

osnovi dokazivati da je Hristos Isus mit, da nije postojao, 

a i da je postojao bio je prevarant, običan učitelj koji je 

imao porodicu, decu, i koji je “namestio” raspeće. U sve 

ovo se upliće misterija, tajanstvenost, pa se masama čini 

privlačno, poput priče dena Brauna “Da Vinčijev kod”. 

Umesto prevaziđene teorije evolucije šta je 

novo? 

Pošto evolucija više ne pije vodu” ubacuje se 

teorija o vanzemaljskom poreklu ljudi i ljudi bez 

predznanja nasedaju na ove priče bez provere. Većina 

nema vremena da čita, i ne želi da čita pa se hvata za ono 

što gleda na TV-u. Nemoralnost u tradicionalnim 

crkvama koje više i nisu hrišćanske je još jedan razlog 

napada na hrišćanstvo, a Biblija se optužuje da je 

falsifikat, dok original čuva Vatikan, kao i da je 

antiženska knjiga, koja ne dozvoljava “emancipaciju” 

žene (njenu proizvodnju u prostitutku, hladnu žderačicu 
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muškaraca, karijeristkinju, čiju decu, ako ih i ima, odgaja 

društvo, i koja je u braku iz interesa i razvodi se ako brak 

nije u skladu sa trendovima i ako suprug nije dovoljno 

“sposoban” da plaća njene egzibicije) i od žene stvara 

robinju.          

Šta se to priprema iza leđa ljudi?       

Maitreje, koji je obećao da će se pojaviti posle 

kraha svetske berze, (bankrotstva)  koju je prorekao, i da 

će on uneti red u haos. Naravno, ekipa stvara haos da bi 

uvodila red. Ne treba puno mudrosti da se to uvidi. 

Pokvarene i korumpirane vlade, korporacije i političke 

partije zajedno rade na cilju porobljavanja čitavog sveta 

koji će da predaju u ruke svojim satanističkim šefovima, 

iako su i sami satanisti, ako ne kao pripadnici Iluminata 

onda po delima.   

Šta kaže Biblija na sve to? 

Oni koji poznaju Bibliju prepoznaće u ovome 

ispunjenje poslednjih proročanstava iz Otkrivenja 

Jovanovog. Sve ovo je satanin plan, i u svemu će uspeti, 

ali ne baš svemu. Biblija jasno proriče dolazak jedne 

svetske vlade i jednog vođe, kao i brutalno progonstvo 

hrišćana, jer odbijaju da se pokore Antihristu i prime 

njegov žig. Ipak, poput rimskog vladara koji je rekao “jao 

pobeđenima” tako i Bog, koji čeka da se vreme koje je 

dato ovom svetu ispuni kaže “moja plata ide samnom da 

dam svakome po delima njegovim”. Kuća koju su 

ezoteristi gradili 4 000 godina će se srušiti za nekoliko 
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dana kao kula od karata. Nju Ejdž pokret nije ništa novo. 

To je ista stara pobuna protiv Boga samo na nov način. 
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NEJASNI  POJMOVI 

 
 

Animizam 
 

Veoma rašireno verovanje primitivnih naroda o 

delovanju duša i duhovnih sila u prirodi;  

Verovanje da sve živo i neživo ima dušu ili krije u sebi 

neko duševno biće. 

Oni su blisko povezani sa objektima kao što je 

planina, reka, sunce, mesec, ili procesima prirode kao što 

su grom i munja. 

Panteizam 

Učenje je da je sve Bog ili da su Bog i svemir 

jedno. Panteizam je religijsko-filozofsko učenje koje 

poistovjećuje Boga s prirodom i prirodu razmatra kao 

očitovanje božanstva. 

Spiritizam 
 

To je učenje koje drži da je naročitim sredstvima 

i preko određenih lica - medijuma, mogućno prizivati 

duhove (odnosno duše pokojnika) radi stupanja u 

opštenje sa njima. Ne samo prizivanje duhova nego i 

dar viđenja duhova i opštenje sa njima da se primaju 

saveti i pomoć. 
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Magija  (vračanje) 

.  .Po narodnom verovanju predstavlja pojavu kada 

smrtna bića čine čuda korišćenjem naprirodnih sila uz 

pomoć natprorodnih bića. Magija je mistična veština 

kojom se pomoć manipulacije svešću i autosugestijom 

nastoji postići određene rezultate i steći natprirodne moći 

i sposobnosti, služeći se za tu svrhu uspostavljenim 

ritualima. Magijska praksa dotiče se i drugih ideoloških 

sastava poput religije, misticizma, okultizma i 

psihologije. Muška osoba koja se bavi magijom naziva se 

čarobnjak ili vrač, a ženska veštica, čarobnica ili vračara. 

Magija obuhvata belu magiju gde se navodno uz pomoć 

dobrih duhova može otkloniti bolest, urok, kletva, ili se 

može pridobiti sreća, ljubav, novac. Uz pomoć crne 

magije prizivaju se duhovi zla kako bi se izazvala 

nesreća, bacio urok ili kletva.  

Kabala. 

Jednostavnije rečeno, postoji viša, sveobuhvatna 

sila ili "Stvoritelj", koja reguliše sve što je u stvarnosti. 

Sve sile sveta spuštaju se od te jedne sveobuhvatne sile. 

Neke od tih sila su nam poznate, kao što su gravitacija ili 

elektricitet, dok postoje sile višeg reda koje deluju 

ostajući skrivene za nas. Kabala sadrži mapu ili znanje o 

tome kakva je struktura tih skrivenih sila i zakone po 

kojima one utiču na nas. Ona nas uči kako da razvijemo 

novo čulo za te sile i, najzad, kako da otkrijemo jedini 

njihov cilj - da nam donesu otkrovenje Stvoritelja, 

sveobuhvatnog zakona prirode, dok živimo u ovom svetu. 
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Astrologija 

Astrologija je nauka o zvezdama, to je pseu- 

donauka koja pokazuje položaje, odnose i kretanja planeta 

i drugih nebeskih tela u odnosu na sazvežđa, posmatrano 

sa zemlje dovodi u vezu sa osnovnim osobinama 

individua (pojedinca) i njihovom interakcijom, sa 

društvom, nacijama, događajima u svetu itd. Sve što je 

određenom prostorom i vremenom, a ima smisla tumačiti 

ga, može biti astrološki analizirano. Osoba koja izučava 

astrologiju i prenosi njena tumačenja zainteresovanima 

naziva se astrolog. Jedan od najbitnijih termina koji se 

vezuju za astrologiju je horoskop koji se koristi pri svakoj 

analizi. Astrologiju ne treba mešati sa astronomijom, 

naukom o zvezdama. 

Medij 

Medij je osoba navodno obdarena izvanosjetilnim 

zapažanjem koja prima vizije iz sfere onostranog 

 

Okultizam 
 

Okultizam („skriven“, „tajan“) se tumači kao 

skriveno znanje nedostupno većini, dostupno samo 

pojedincima koji istražuju duhovnu stvarnost koja se 

nalazi van dosega osjetilnog opažanja. Metode koje se 

primjenjuju su proučavanje ezoteričnih spisa, meditacija s 

ciljem dosezanja viših stupnjeva svesti. Zbog svoje 

duhovne naravi, okultizam je usko povezan s religijom. 

Ravnopravan pojam je i ezoterija.. 

 



 251 

Ezoterija 

Ezoterija („unutarnji“) skup je učenja i znanja koja 

se bave proučavanjem zakonitosti vidljivih i nevidljivih 

svetova. Taj pojam označava i tajni oblik religiskih 

učenja. Kad se govori o ezoteričnim doktrinama, o 

ezoteričnim učenjima i tako dalje, misli se na doktrine i 

učenja kojima je cilj da čovjeka dovedu do unutarnje 

duhovne i metafizičke spoznaje. Prema ezoteriji, istinska 

se spoznaja ne postiže naučnim istraživanjima, nego 

unutarnjim prosvjetljenjem i uvođenjem u tajnu nauku.
[1] 

Gnosticizam (nesaznatljivo)
 

Gnosticizam je učenje po kome spasenje dolazi 

kroz posebno ili tajno znanje.  Gnostici su verovali da 

samo oni poseduju to sakriveno ili tajno znanje o Bogu, 

ljudskoj prirodi i svetu uopšte, ono je otkriveno samo 

njima, dok ostali nemaju tu privilegiju i nisu ga svesni. 

Kada govorimo o gnosticizmu, veoma je važno shvatiti da 

ne govorimo samo o jednoj grupi ljudi nego ustvari o 

mnogim različitim grupama koje su svrstavane pod 

zajednički naziv upravo zbog njihove privrženosti istom 

setu verovanja. 

 

.Teozofija 

Teozofija je pojam koji se koriste za označavanje 

znanja o božanskom pomoću neposrednog saznanja - 

https://hr.wikipedia.org/wiki/Ezoterija#cite_note-1
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putem doživljavanja božanskog i mističnog objedi- 

njavanja sa njim – ekstaza. Mnogi mističari su se nazivali 

teozofima. Pojam je bio protegnut na sve religije kod 

kojih je saznanje Boga, znanje, a ne vera. Božanska 

mudrost saznanje, tobože, Boga putem neposrednog 

duhovnog opažanja i udubljivanja u sebe i u natčulni svet, 

veruje u seobu duša i reinkarnaciju. U užem smislu 

teozofijom se naziva moderno učenje u kojem se mešaju 

okuiltizam, indijska i zapadnjačka mistika, i treba da se 

prikaže zajedničko jezgro velikih svetskih religija 

filozofskih sistema svih vremena. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  SADRŽAJ 
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4.   Ko smo mi, odakle smo mi? 

5.   Istina je da nema istine! 

8.   Savremena naučna misao. 

14. Dokazi o postojanju Boga. 

17. Kanjon reke Kolorado. 

18. Fosili. 

     20   Otisci Božjih prstiju. 

22.  Biblija. 

26.  Kako se čita Biblija. 

27.  Rođenje Isusa Hrista u štali. 

28.  Kršetenje Isusa na reci Jordan. 

29.  Galilejsko jezero. 

30.  Smokva Izrael 

32.  Šta je polje? 

38.  Emovcije i DNK. 

42.  Izuzetan novi pogled na realnsot.  

43.  Hologram. 

48. Da li su naša tela od kvantne energije? 

50.  Vera u Boga. 

54.  Molitva. 

56. Opraštanje 

59. Vera je moć. 

62.  Verovanje. 

64. Verovanje je šifra zakon. 

66.  Ujedinjenje misli i emocija. 

69. Čovek kao energetsko biće. 

75.  Šta je duša? 
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80.  Evolucija svesti.   

86.  Da li je Tvorac Svest? 

90.  Tvorac i hijerarhija Bogova. 

94.  Da li postoje vanzemaljci? 

100. Gde su Bogovi sada? 

103. Bogovi umiru. 

104. Vanzemaljska kreacija čoveka. 

118. Vrste vanzemaljskih bića. 

128. Stvaranje hibrida. 

134. Širenje hibrida. 

143. Transformacija reptoida u hibride. 

147. Savremen transformacije. 

151. Iskušenja duše od strane demona. 

161. Zaposednust tela od strane demona. 

177. Rušenje hrišćanstva. 

181.Vanzemaljsko šegačenje sa hrišćanstvom. 

195. Vanzemaljski scenarijo o Isusu Hristu 

204. Hrišćanstvo kao religija. 

224. Novi svetski poredak. 

229. Početak kraja. 

234- Religija Novog novog doba. 

243. Koja su glavmna učenja NJU EJDŽA. 
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TEME 

 

13. I     DOKAZI O POSTOJANJU BOGA 

 

31. II      BOŽJI UM 

 

     42.  III     VEROVANJE   

 

    68.   IV     DUŠA 

 

    85.   V       VANZEMALJCI 

 

    122.  VI     HIBRIDI 

 

150. VII    DEMONI 

 

176. VIII  RUŠENJE HRIŠĆANSTVA 

 

    223.    IX    NOVI  SVETSKI POREDAK 
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